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Aktualno
Dornava � Župan
se je prenaglil 
z odprtjem vrtca

� Stran 2
Podravje
LAS UE Ormož � 
Letos ostali brez 
198.800 evrov

� Stran 8
Podravje
Ptuj � Varne poti z 
Brega in Turnišč do 
mesta ni

� Stran 5
Šport
Nogomet � 
Maribor z zmago 
na vrh, Aluminij 
stopničko višje 

� Stran 13
Nogomet � Kanu 
in ptujska Drava 
zaznamovala Sporto

� Strani 14 in 15

V središču
Haloze � Vozniki 
plužnih vozil so pravi 
junaki

� Strani 6 in 7

69 let

Foto: Črtomir Goznik

Črna kronika �

Spolne 
zlorabe otrok 
na internetu

� Stran 24

V središču �

Tožbe 
odpuščenih 
invalidov Safi la

� Stran 3

Aktualno �

Na Ptuju nova 
neprofi tna 
stanovanja

� Stran 2

Na DRSI so pojasnili, da so v elaboratu za obvoz čez peš most predvideli samo vožnjo intervencijskih vozil, ki so na nujni 
vožnji, kajti le v tem primeru je možno zaobiti spoštovanje prometne zakonodaje: »MO Ptuj se je odločila, da bo svoj most 
za pešce uporabljala nenamensko, zato bo tudi obnova mostu bremenila MO Ptuj.« Jasno so še zapisali, da vožnja tistih 
vozil, ki niso na nujni intervenciji, v elaboratu nima podlage. 

 Več na strani 3.

Ptuj � Država Puhovega mostu in brvi za pešce nima namena popravljati

Čez peš most samo intervencijska 
vozila na nujni vožnji

Velika nagradna akcĳa Štajerskega tednika www.tednik.si

Naj gostišče Podravja 2017

NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK  
IN SI PRIDOBITE NAGRADO
Niste naročnik Štajerskega tednika, a bi to radi postali?  
Potem je sedaj pravi čas, saj smo za vas pripravili privlačno nagrado - 
BOSCHEV PALIČNI MEŠALNIK CLEVERMIXX.
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� Stran 23
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Kot so pojasnili na Upravni enoti 
Ptuj, bo občina morala celoten po-
stopek narediti na novo, saj je bilo 
treba zaradi spremenjene strešne 
konstrukcije zaprositi za spre-
membo gradbenega dovoljenja. 
Medtem je občini gradbeno do-
voljenje sicer že uspelo ustrezno 
spremeniti: »V postopku izdaje 
uporabnega dovoljenja je bilo ugo-
tovljeno, da je med gradnjo prišlo 
do spremembe strešne gradbene 
konstrukcije na prizidku, za kar je 
investitor, Občina Dornava, vložil 
vlogo za spremembo gradbenega 
dovoljenja. Sprememba gradbe-
nega dovoljenja je bila potrebna 
zaradi spremenjene strešne kon-
strukcije, ki je bila predvidena kot 
monolitna armirano betonska 
plošča, po spremembi pa je pred-
videna konstrukcija iz jeklenih pri-
marnih nosilcev. Odločbo o spre-
membi gradbenega dovoljenja je 
upravna enota izdala 8. novembra 
2017, 15. novembra pa so se od-
povedali pritožbi, kar pomeni, da 
je odločba postala danes pravno-
močna. Uporabno dovoljenje se 
namreč v tem primeru lahko izda 
samo za objekt, za katerega je bilo 
izdano pravnomočno gradbeno 
dovoljenje.« Kot je še povedala 
vodja Oddelka za okolje in prostor 

na UE Ptuj Marija Kumer, mora v 
nadaljevanju občina spremeniti 
vlogo za izdajo uporabnega dela, 
tako da se bo vodil postopek iz-
daje uporabnega dovoljenja po 
osnovnem gradbenem dovoljenju 
in po odločbi o spremembi grad-
benega dovoljenja, ali pa vložiti 
novo vlogo za izdajo uporabnega 
dovoljenja po obeh odločbah – ta 
odločitev je na strani investitor-

ja. Vlogi pa bo treba predložiti 
ustrezen projekt izvedenih del in 
dokazilo o zanesljivosti objekta. 
V vsakem primeru pa bo izveden 
ponovni tehnični pregled objek-
ta s strokovnjaki za posamezna 
področja, in če ne bo ugotovljenih 
pomanjkljivosti, ki bi zadržale izda-
jo uporabnega dovoljenja, se bo 
uporabno dovoljenje izdalo, so še 
pojasnili.

Zakonski rok za 
izdajo uporabnega 
dovoljenja je 
dva meseca po 
popolnosti vloge

Če bi tehnični pregled objekta 
potekal brez težav in ne bo ugo-

tovljenih pomanjkljivosti, bi lahko 
bili otroci v vrtcu v roku dveh me-
secev. Če bo administracija delala 
hitreje, pa prej. »Zakonski rok za 
izdajo uporabnega dovoljenja je 
dva meseca po popolnosti vloge. 
Ocenjujemo, da se potrebna do-
kumentacija lahko pridobi hitro 
– to je odvisno od samega investi-
torja in izdelovalcev in ugotovitev 
na tehničnem pregledu. Če se na 
ponovnem tehničnem pregledu 
ne bo ugotovilo pomanjkljivosti, 
ki bi zadržale izdajo uporabnega 
dovoljenja, se bo uporabno dovo-
ljenje izdalo v kakšnem dnevu ali 
dveh. Upravna enota se zaveda, 
da si investitorji želijo zgrajeni 
objekt, ki izpolnjuje vse pogoje za 
izdajo uporabnega dovoljenja, za-
četi uporabljati takoj.«

Na občini ocenili, 
da sprememba 
gradbenega 
dovoljenja ne bo 
potrebna

Na dornavsko občino smo 
povprašali, zakaj niso pravočasno 
uredili potrebne dokumentacije, 

da bi se lahko otroci kmalu po 
končanju vrtca vanj preselili. Žu-
pan Rajko Janžekovič je pojasnil, 
da takšnih zapletov glede papiro-
logije niso pričakovali ter so oce-
njevali, da sprememba gradbene-
ga dovoljenja ne bo potrebna, saj 
je »šlo za majhne spremembe«. 
Na vprašanje, za kakšne točno, 
je odgovoril: »Gre za izboljšano 
varianto pri strešni konstrukciji. 
Namreč najprej je bilo planirano, 
da se naredi betonska strešna plo-
šča, kasneje pa se je ocenilo, da 
je boljše, da se naredijo leseni le-
pljenci, izolacija in streha, tako kot 
je. Ob tehničnem pregledu nam je 
sam preglednik rekel, da gre za iz-
boljšavo. Največji razlog je bil, da 
časovno ne bi šlo skozi, če bi se šlo 
v betonsko ploščo, pa na koncu je 
to še cenejša in tudi z energetske-
ga vidika ugodnejša varianta.« 

Kot je še dejal, so takoj, ko so 
izvedeli, da je treba oddati vlogo 
za spremembo gradbenega dovo-
ljenja, za slednjo tudi zaprosili. Na 
vprašanje, zakaj se je tako mudilo 
z odprtjem, ki je sicer potekalo 
pred dobrimi tremi tedni, pa je 
Janžekovič še odvrnil: »Odprtje 
smo naredili, ker je bila investicija 
takrat končana. Tudi glede same-
ga odprtja je treba nekatere stvari 
vnaprej planirati in ne pričakuješ, 
da bi se lahko neka stvar tako zap-
letla, kot se je ta.«

Ponovno je poudaril, da se 
bodo otroci preselili v nov vrtec, 
takoj ko bodo pridobili uporabno 
dovoljenje. Sicer pa imajo po be-
sedah župana »otroci zagotovlje-
no varstvo in so marsikje še v slab-
ših pogojih«.

Ptuj � V načrtu občine izgradnja 55 stanovanj 

Se bodo na Ptuju gradila nova neprofi tna stanovanja?
Pred dvema letoma je bila prvič omenjena ideja ptujske občine, da gradi bivalne enote, s katerimi naj bi reševali stanovanjske potrebe socialno ogroženih oseb. V začetku 
letošnjega leta je bila določena tudi lokacija, Ob Dravi, nasproti Semenarne. A ker so takrat bili izraženi pomisleki, da se s postavitvijo mobilnih hišk, kot je bilo prvotno 
načrtovano, ustvarja „geto“, so idejno zasnovo spremenili; na tem mestu naj bi tako zgradili približno 55 stanovanj. 

Predlog, da se doslej industrij-
ska namenska raba dela območja 
ob Dravi, nasproti Semenarne, ki 
se trenutno uporablja za vrtove, 
spremeni, so ptujski svetniki apri-
la letos ocenili kot primeren. S 
tem so dali zeleno luč za začetek 
postopkov priprave občinskega 
podrobnega prostorskega načrta 
za ta del enote urejanja prostora 
(površine za industrijo ob Dra-
vi). Kot so takrat pojasnili, so se 
spremembe prostorskega načrta 
lotili, ker na tem mestu načrtujejo 
ureditev socialnega naselja, v prvi 
fazi naj bi postavili mobilne hiške 
za približno 50 ljudi. S sklepom o 
začetku postopka priprave občin-
skega podrobnega prostorskega 
načrta se bo podrobnejša namen-
ska raba spremenila, kar bo pome-
nilo, da bo tam gradnja možna.

A so prvotni načrt na ptujski 
občini nekoliko spremenili. Loka-
cija sicer ostaja nespremenjena, 
so pa sledili nekaterim pomisle-
kom, da se s postavitvijo mobilnih 

hišk dodatno stigmatizira social-
no ogrožene, zato so spremenili 
idejni načrt. »V Mestni občini Ptuj 
smo pristopili k projektu izgradnje 
neprofi tnih stanovanj. Namen 
je zgraditi okrog 55 stanovanj. 
Velikost posameznih enot bomo 
prilagodili dejanskim potrebam, 
ki izhajajo iz preteklih razpisov. 
Smo v pripravi idejne zasnove ter 
v fazi dogovorov s potencialni-
mi soinvestitorji. Do konca tega 
meseca bomo imeli izoblikovana 
stališča soinvestitorjev. Na tej 
osnovi bomo pripravili fi nančno 
konstrukcijo in zadevo predstavi-
li Mestnemu svetu,“ je pojasnila 
direktorica občinske uprave MO 
Ptuj Andreja Komel.

Povedala je, da se na občini 
zavedajo tako socialne problema-
tike kot tudi stanja na področju 
neprofi tnih stanovanj: „Zadnjih 25 
let nismo nič investirali v na novo 
pridobljena stanovanja, na drugi 
strani pa želimo, da tudi mlade 
družine ostanejo na Ptuju, zato 

moramo nekaj storiti na tem po-
dročju.“ 

Stanovanja, ki naj bi bila zgraje-
na, bodo neprofi tna, nekaj pa jih bo 

manjših in bodo kot bivalne manjše 
stanovanjske enote (po normativu 
bo njihova površina najmanj 16 m²) 
namenjene socialno šibkim.

„Pripravili smo idejno zasnovo. 
Na eni izmed preteklih sej mestne-
ga sveta smo tudi dali predlog za 
ureditev te problematike, vendar 

smo glede na odziv mestnih sve-
tnikov pripravili analizo stanja in 
pogledali, kako to rešujejo v drugih 
občinah, v Ljubljani, Mariboru, Mu-
rski Soboti. Prišli smo do zaključka, 
da zagotovimo manjše stanovanj-
ske enote ali v okviru že obstoječih 
stavb ali pa v okviru novo zgrajenih 
neprofi tnih stanovanj in socialno 
šibkim zagotovimo pogoje bivanja 
v že obstoječem okolju,“ je odloči-
tev, da koncept spremenijo, argu-
mentirala Komelova. 

Ob tem dodaja, da se planira 
izgradnja vsaj 55 stanovanj, sku-
paj z bivalnimi enotami. „Potreba 
po manjših stanovanjskih enotah 
je največja, saj imamo skoraj 40 % 
takih prosilcev, ki bi potrebovali 
manjšo stanovanjsko enoto. Tre-
nutno imamo 147 prosilcev za sta-
novanja, na področju brezdomnih 
ljudi pa imamo 47 takih ljudi, za 
katere bo treba poskrbeti,“ je za-
ključila direktorica občinske upra-
ve MO Ptuj. 
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Idejo, da bi tu postavili mobilne hiške, ki bi služile kot bivalne enote, so na ptujski občini opustili. Načrtujejo 
pa, da bodo našli soinvestitorja, ki bo na tem mestu skupaj z občino zgradil 55 stanovanj. 

Dornava � Župan se je prenaglil z odprtjem vrtca

Kdaj bodo malčki v novih prostorih 
Dornavski župan Rajko Janžekovič se je očitno prenaglil z odprtjem novega vrtca pri Osnovni šoli dr. Franja Žgeča Dornava. Novi 
vrtčevski prostori bi po prvotnih napovedih morali biti odprti takoj po krompirjevih počitnicah, a se zaradi zapleta pri pridobivanju 
uporabnega dovoljenja malčki še niso preselili vanje.

Foto: ML

Prostori so nared, papirji pa še ne ...
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Na Direkciji RS za infrastrukturo 
(DRSI) pravijo, da Puhov most ni 
preobremenjen: »Dimenzioniran 
je bil za poljubno gnečo na mostu. 
Jutranje in popoldanske prometne 
konice so običajen pojav v vseh 
mestih, tako da je zagotovitev 
popolne prometne pretočnosti v 
vsakem trenutku neizvedljiva.« V 
začetku leta 2013 smo poročali, da 
ima Puhov most oceno tri; mosto-
vi se ocenjujejo z ocenami od ena 
do pet. Domnevali bi lahko, da bo 
most zaradi dodatne prometne 
obremenitve v času zapore na sta-
rem dravskem mostu še dodatno 
utrpel poškodbe. Na DRSI, ki je 
lastnica objekta, pravijo, da pove-
čana obremenitev mostu ne bo do-
datno poškodovala. Kot poudarja-
jo, je most v dobrem stanju. Oceno 
tri ima zaradi erozije ob temeljih, 
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Ptuj � Čez peš most bi lahko peljala samo intervencijska vozila na nujni vožnji

Država Puhovega mostu in brvi za pešce 
nima namena popravljati
Popolna zapora starega mostu čez reko Dravo na Ptuju letos v javnosti dviga nemalo prahu. V času prometnih konic se vpadnice na Puhov most 
iz vseh smeri dušijo v prometu.

Foto: Črtomir Goznik

Puhov most povprečno dnevno prevozi 20.622 vozil, od tega 1.459 tovornih. Podatek je prikazan za letošnje 
leto, za obdobje od začetka januarja do konca oktobra.

Ormož � Tožbe odpuščenih invalidov ormoškega Safi la 

Bodo dosegli višje odpravnine?
Po mnenju sindikalista Martina Dularja bodo odpuščeni invalidi ormoškega podjetja Safi lo, ki so skupaj s sindi-
katom vložili tožbe proti delodajalcu, težko dosegli ponovno zaposlitev …

Med 228 delavci, odpuščenimi 
v ormoški tovarni očal Safi lo, ki je 
v lasti istoimenske italijanske sku-
pine, je zaposlitev izgubila tudi 
približno polovica vseh delavcev 
invalidov, zaposlenih v podjetju 
(od 71 kar 35 delavcev in delavk 
invalidov). 18 odpuščenih inva-
lidov je skupaj s Sindikatom ko-
vinske in elektroindustrije (SKEI) 
Slovenije avgusta proti podjetju 
sprožilo tožbo zaradi nezakonite 
odpovedi pogodbe o zaposlitvi 
z delavcem invalidom. Preverili 
smo, kako daleč je postopek na 
sodišču. Kot nam je pojasnil Mar-
tin Dular s Sindikata kovinske in 

elektroindustrije Slovenije, me-
diacija ne bo izvedena, ker naj 
bi podjetje Safi lo zamudilo rok. 
Spor bo tako tekel naprej: »Mi ne 
odstopamo. Bomo videli, kaj bo 
… Mi se bomo z vodstvom podje-
tja še naprej pogajali in poskušali 
doseči najugodnejšo rešitev za 
invalide.«

Dular je ob tem ponovno opo-
zoril na nesorazmerno veliko šte-
vilo invalidov, ki so bili vključeni v 
odpuščanja. Kot je še dejal, pa naj 
bi se ta teden sestali z vodstvom 
ormoške družbe na sedežu pod-
jetja v Ormožu, kjer naj bi nadalje-
vali pogajanja.

Foto: ML

Po besedah sekretarja podravskega sindikata SKEI Martina Dularja naj 
bi pogajanja nadaljevali ta teden … 

MO Ptuj krši predpisano 
varnost pešcev in kolesarjev

Na DRSI so pojasnili, da so v elaboratu za obvoz čez peš most 
predvideli samo vožnjo intervencijskih vozil, ki so na nujni vožnji, 
kajti le v tem primeru je možno zaobiti spoštovanje prometne 
zakonodaje. Sedaj je namreč problem, da zaradi vožnje osebnih in 
drugih vozil čez most ni poskrbljeno za zakonsko varnost pešcev 
in kolesarjev v času, ko je na mostu motorno vozilo, ki ni na vožnji 
intervencijskega značaja.

»MO Ptuj se je odločila, da bo svoj most za pešce uporabljala 
nenamensko, zato bo tudi obnova mostu bremenila MO Ptuj,« so 
odgovorili na DRSI in jasno zapisali, da vožnja tistih vozil, ki niso 
na nujni intervenciji, v elaboratu nima podlage.

Foto: Črtomir Goznik

DRSI bo v prihodnjem obdobju obnovila most čez Dravo na regionalni cesti na Borlu. Projektna dokumen-
tacija je izdelana, rekonstrukcija je načrtovana za leto 2019, končana bi bila leta 2020. Vrednost obnove je 
ocenjena na milijon evrov in pol.

kar pa naj ne bi ogrožalo njegove 
stabilnosti: »Most je globoko te-
meljen – s piloti.« Ker da je Puhov 
most v dobrem stanju, njegova 
morebitna obnova po zaključku 
del na starem mostu ni v načrtu, 
poudarjajo na Direkciji.

Dokazano se zaradi trenutne 
uporabe uničuje ptujski most (brv) 
za pešce. Lastnica mostu je mestna 
občina (MO) Ptuj, ki je objekt v 
času zapore starega mostu ponu-
dila za uporabo za primere nujnih 
intervencijskih voženj. Zaradi po-
večanega prometa so na mostu že 
vidne poškodbe. Zanimalo nas je, 
ali lahko MO Ptuj pri kasnejši obno-
vi mostu, ki bo zagotovo potrebna, 
saj so tlaki po štirih mesecih upo-
rabe že konkretno poškodovani, 
računa na fi nančno pomoč države. 
Na DRSI pravijo, da to ni v načrtu. 

»Brv za pešce je v lasti in upravlja-
nju MO Ptuj ter je bila konstrukcij-
sko in prometno dimenzionirana za 
pešce in kolesarje. Motorni promet 
po njej ni bil dovoljen. Sestanek na 
temo »Rekonstrukcija mostu čez 
Dravo – ureditev prometa«, ki je bil 
v torek, 23. maja 2017, na MO Ptuj, 
se je končal z dogovorom, da se 
elaborat popolne zapore na zah-
tevo MO Ptuj dopolni z možnostjo 
uporabe bližnje brvi za pešce in 
kolesarje tudi za interventna vozila 
reševalnih vozil, gasilcev, policije in 
civilne zaščite na nujnih vožnjah. 
Upravljavka brvi MO Ptuj je do za-
pore 3. julija izvedla nujne ukrepe 
za začasno prevoznost in varova-
nje preostalih prometnih udeležen-
cev (namestitev ramp, elektronsko 
krmiljenje, opozorilne table). Ne-
rešljiv problem za MO Ptuj pa še 
vedno predstavlja varnost pešcev 
in kolesarjev na brvi v primeru pri-
sotnosti motornega vozila, zato 

investitor (DRSI) rekonstrukcije 
mostu čez Dravo, nikakor ni mog-
la v elaboratu vodenja prometa 
upoštevati, da bi brv sprostili tudi 
za kakršna koli motorna vozila na 
običajnih vožnjah. Interventno vo-
zilo na nujni vožnji rešuje življenja 
in samo v tem primeru je možno 
nespoštovanje prometne zakono-
daje. MO Ptuj se je odločila upo-
rabljati svojo brv tudi nenamensko. 
Poškodbe tlaka na brvi za pešce in 
kolesarje so bile v izogib kasnejših 
zapletov pred pričetkom del na 
mostu podrobno evidentirane, že 
tedaj pa nikakor niso bile posledica 
hoje pešcev ali vožnje kolesarjev. 
Obnova brvi za pešce in kolesarje 
torej bremeni MO Ptuj, Direkcija pa 
bo poskrbela za obnovo odsekov 
občinske ceste, ki je bila deloma 
uporabljena za obvozno cesto, 
vendar samo na račun povečane 
obremenitve v času obvoza.«

Safi lo: 
»V postopkih za 
prenehanje pogodb 
ni bilo nobenih 
kršitev zakonodaje«

Po odzivu na tožbe odpuščenih 
delavcev invalidov smo povprašali 
tudi na sedež italijanske skupine 
Safi la v Padovi, kjer zavračajo ob-
tožbe sindikata SKEI, da so vključili 
v odpuščanje nesorazmerno veliko 
število delavcev invalidov. Zatrdi-
li so, da so vse postopke vodili v 
skladu z zakonom in družbeno od-
govorno ter dodali: »V postopkih 
za prenehanje pogodb delavcev 
v Safi lu ni bilo nobenih kršitev za-
konodaje.« Ob tem so še poudarili, 
da so bili kriteriji za reorganizacijo 
dogovorjeni s sindikati ter da so 
temeljili na profesionalnih, družbe-
nih in starostnih kriterijih: »Pri izbiri 
delavcev za odpuščanje smo v ce-
loti upoštevali te kriterije.«

Delavci invalidi so pogodbe o 
odpovedi zaposlitve prejeli sre-
di avgusta. Delodajalec pa naj bi 
vsem delavcem ponudil programe 
pomoči za iskanje nove zaposlitve, 
»da bi vpliv odpuščanja tako na lju-
di kot na to območje čim bolj ome-
jili. Poleg tega, da Safi lo spoštuje 
zakonodajo (glede odpravnin), na-
daljuje tudi posebno podporo inva-
lidnim delavcem,« je še sporočila 
Antonella Leoni, ki je zadolžena za 
stike z mediji.

Spomnimo, da so italijanski la-
stniki ob napovedanem valu od-
puščanja pojasnili, da so razlogi za 
odpuščanje v celoti povezani z re-
organizacijo ormoškega podjetja, 
ki je nujna in stremi k modernizaciji 
ter ustvarjanju pogojev za trdno 
prihodnost tovarne v Ormožu. 
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Občina bo ob vse manjših pri-
hodkih preživela le z velikim od-
rekanjem in zmanjševanjem inve-
sticij, da bo lahko poplačala vse 
zakonsko obvezne nalog. Če bo šlo 
tako naprej, pa kmalu ne bo več v 
stanju izpolnjevati osnovnih nalog, 
so ob prvem predlogu občinske-
ga proračuna za prihodnje leto 
zaskrbljeno ugotavljali svetniki ob-
čine Središče ob Dravi z županom 
vred. »Sam investicijski del je načr-
tovan v višini komaj 310.000 evrov, 
kar pomeni okoli 16 % vseh prihod-
kov. Vse drugo gre za zakonsko 

obvezne porabnike … Vse manj je 
investicijskih sredstev. Predvideli 
smo zadolževanje v višini 125.000 
evrov, in če ne najamemo teh 
sredstev, ne bomo mogli koristiti 
23. člena. Če se zadeve fi nančno 
ne bodo spremenile, je vprašanje, 
ali bomo čez nekaj let zagotavljali 
le še sredstva za delovanje institu-
cij,« je opozoril župan Jurij Borko. 
»Iz leta v leto se manjša investicij-
ski del, fi nanciranje zavodov in pre-
ostalega pa gre v nebo. Če bo šlo 
tako naprej, bo občina samo en ka-
nal za kanaliziranje denarja brez in-

vesticij,« je med drugim izpostavil 
svetnik Viktor Samec. S tem so se 
strinjali tudi preostali svetniki, med 
njimi Roman Medik, ki je še dejal, 
da bo treba prevetriti fi nanciranje 
javnih zavodov. Župan jim je dal 
besedo, da se bodo prihodnje leto 
konkretno pogovorili o pomenu in 
smislu nekaterih zavodov, saj da 
»odnesejo ogromno denarja«.

Višje cene za vodo 
in kanalščino

Zaradi vse težje fi nančne slike 
pa ne bodo trpele samo naložbe, 
ki bi izboljšale življenje občanov, 
temveč tudi standard. Občina 
namreč v prihodnjem proračunu 
načrtuje nekaj manj kot 200.000 

evrov oz. več kot petino proraču-
na za subvencioniranje cen gospo-
darskih javnih služb, česar pa ob 
takšnem fi nančnem položaju slej 
ko prej ne bo več zmožna. Tako jim 
ne bo preostalo nič drugega, kot 
da bodo cene za pitno vodo in ka-
nalščino v prihodnje morali posto-
poma dvigovati, je bil jasen Borko.

Najemanje 
kreditov za tekoče 
poslovanje

Črnoglede so tudi napovedi 
svetnice Anice Škrinjar, ki je dejala, 
da vsi signali kažejo, da se bo ob-
čina v prihodnje morala zadolžiti 
ne le za investicije, temveč za po-
krivaje tekočih stroškov. A hkrati 

je še izpostavila, da v predlogu 
občinskega proračunu za prihod-
nje leto ni planirane niti ene same 
investicije v Šalovcih, kar ne kaže 
na enakomerni razvoj vseh delov 
občine: »Vaški odbor tako kot dru-
gi daje predloge za investicije oz. 
potrebe, ki se pojavljajo v vasi, od 
teh pa v tem proračunu ni upošte-
vano čisto nič. Treba je asfaltirati 
kar nekaj kilometrov javnih poti, 
zagotoviti primerne prostore za 
volitve in sestanke, urediti mosto-
ve na cesti Šalovci in javno razsvet-
ljavo na avtobusnih postajališčih, 
obnoviti kapelo ...« Med drugim je 
še povprašala, zakaj se v proračunu 
povečujejo izdatki za zaposlene 
za 21.000 evrov. Župan je pojasnil, 
da je povišanje zaradi sprejete za-
konodaje in predvidene ponovne 

zaposlitve dokumentalista za po-
lovični delovni čas, poleg tega pa 
je zaradi upokojitve fi nančnika v 
oktobru 2018 načrtovana odprav-
nina ter zaposlitev novega fi nanč-
nika. »Trije delajo na občini. Samo 
mi in občina Sv. Tomaž imamo tako 
malo zaposlenih v občinski upravi,« 
je še pripomnil Borko. Na očitek, 
da v proračunu ni planiranih inve-
sticij za Šalovce, pa odvrnil: »Ne 
vem … Vidite, kakšno je stanje ... 
Prva vaša ugotovitev, da bomo v 
prihodnje pokrivali le stroške, in 
zadnje vaše vprašanje, ne gresta 
skupaj.« »Če planirate zadolževa-
nje za 125.000 evrov in ste pred-
videli ureditev obreškega doma 
ter vežice, potem še dajmo nekaj 
za Šalovce,« je vztrajala Škrinjar-
jeva. »Boste predlagali – ali bomo 
povečali zadolževanje ali pa črtali 
kakšno od načrtovanih investicij. 
To je edino možno,« je razčistil žu-
pan. Svetnik Damijan Vesenjak pa 
je še hitel opravičevati okoli 50.000 
evrov težko investicijo v kulturno 
dvorano Obrež: »Postavka je resda 
malce višja, a dvorana je bila pred 
43 leti narejena udarniško, zgradili 
so jo vaščani Obreža, Šalovcev in 
Grab. Do pred kratkim, ko je občina 
prevzela vzdrževanje in plačevanje 
stroškov, je bila dvorana tudi udar-
niško vzdrževana. Bila je zgrajena 
brez kurjave, brez vsega … Vaščani 
smo sami vlagali vanjo in še sedaj 
je tako. Okolica je nujno potrebna 
ureditve, občinski svet pa se bo kaj 
kmalu srečal tudi z obnovo strehe 
na desni strani dvorane …«

Središče ob Dravi � Kako dolgo bo občina sploh še zmogla zakonsko določene naloge

»Le še kanal za pretok denarja brez investicij«
Občina Središče ob Dravi še naprej pokriva vse zakonsko določene obveznosti, medtem ko jim sredstev za investicije zmanjkuje. V prihodnjem letu tako za 
naložbe planirajo le okoli 300.000 evrov, od tega bodo dobro polovico sredstev zagotovili z zadolževanjem.
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Po podatkih završke občine so 
lastniki predlaganih objektov v času 
javne razgrnitve podali pet predlo-
gov oz. pripomb; tri na Zavod za 
varstvo kulturne dediščine Slove-
nije (ZVKDS) in dva na občino. Na 
ZVKDS, kjer so pripravili strokovne 
podlage za razglasitev, imajo zdaj 
mesec dni časa, da se do podanih 
pripomb strokovno opredelijo. 
Završki občinski svet bo tako nov 
odlok sprejel konec tega leta ali pri-
hodnjo pomlad. Ali bodo občinski 
svetniki na seji odločali o odloku v 
»kompletu« ali se bodo opredelje-
vali za vsakega od predlaganih kul-
turnih spomenikov posebej, za zdaj 
še ni znano.

Vsi objekti, predlagani za kultur-
ne spomenike lokalnega pomena, 
so na Ministrstvu za kulturo (MK) 
že vpisani v register nepremične 
kulturne dediščine in imajo svoje 
evidenčne številke. Kljub temu bi 
nov status njihovim lastnikom pri-
nesel drugačne obveznosti; pri eno-
tah kulturne dediščine je namreč 
treba varovati samo zunanjo podo-

bo, pri kulturnih spomenikih lokal-
nega pomena pa tudi notranjost. 
Na lastništvo razglasitev seveda ne 
bo vplivala, a bo treba pri spomeni-
kih lokalnega pomena v zemljiško 
knjigo vpisati plombo (da bodo mo-
rebitni kupci vedeli, kaj kupujejo). 
Pri prodaji spomenikov bo občina 
imela predkupno pravico.

Najhitreje izginjajo 
etnološki spomeniki

Status spomenikov lokalnega 
pomena bo prinesel tudi možnost 
črpanja državnih sofi nancerskih 
sredstev za obnovo. MK bo letos 
in prihodnje leto v okviru spome-
niškovarstvenega razpisa za ob-
nove namenilo okoli milijon evrov 
in pol. Vodja mariborske območne 
enote ZVKDS Srečko Štajnbaher 
je opozoril, da ta sredstva seveda 
ne zadoščajo: »Letna sredstva ne 
zadostujejo niti za obnovo enega 
večjega kulturnega spomenika. Žal 
o tem ne odločamo mi, temveč vla-

da in državni zbor. Na ZVKDS smo 
dali že veliko pobud za spremembe, 
a se zmeraj ustavi pri denarju.« Do-
dal je, da je za Magno medtem šlo 
18 milijonov …

Na razpisih kulturnega ministr-
stva morajo lastniki spomenikov 
praviloma zagotoviti polovico vred-
nosti investicije, je pa sredstva mo-
goče dobiti tudi za nujne intervenci-

je, npr. za odpravo škode po neurjih 
in podobno. Zadnja možnost so tre-
nutno le še razpisi lokalnih akcijskih 
skupin. »Prejšnja vlada v času od-
daje programa za črpanje sredstev 

iz EU ni pripravila programa ne za 
tovrstno dejavnost ne za turizem,« 
je pojasnil Štajnbaher. Napovedal 
je, da se bo, če se ne bo kmalu kaj 
spremenilo, stanje na terenu hitro 
poslabševalo, najhitreje pa izginjajo 
prav etnološki spomeniki oz. objek-
ti na podeželju: »Mi smo v tem 
trenutku samo še gasilci, skušamo 
vzdrževati obstoječe stanje.«

Za kulturne spomenike lokal-
nega pomena so v završki občini 
predlagali tudi tri večja arheološka 
najdišča. »Praviloma so ti materialni 
ostanki vsaj 40 centimetrov globo-
ko, če ne več. Vrhnji sloj zemlje je bil 
že tolikokrat premešan, da pravza-
prav lahko pobiramo le še ostanke. 
Ker gre v Zavrču za prazgodovinske 
najdbe, so te praviloma še globlje 
v zemlji.« Posebnih omejitev pri 
kmetovanju tako ne bo, arheolo-
ških izkopavanj na tem območju pa 
ne načrtujejo (razen ob morebitnih 
gradnjah). Že izkopano arheološko 
gradivo namreč medtem ostaja 
skrito po depojih …

Zavrč � Razglasitev kulturnih spomenikov lokalnega pomena

Denarja zmanjkuje že za »gašenje požara«
Na Občini Zavrč so pripravili osnutek odloka o razglasitvi nepremičnih kulturnih spomenikov lokalnega pomena na območju občine, ki bo nadomestil zastarel odlok nekdanje velike ptujske občine 
iz leta 1989. Po starem odloku je omenjeni status imelo pet spomenikov, nov jim jih bo predvidoma dodal še dvanajst.
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Lastniki objektov, predlaganih za kulturne spomenike lokalnega pomena, so na javni razgrnitvi in javni 
razpravi na osnutek odloka o razglasitvi podali le nekaj pripomb.

Proračun za 2018 
prestal prvo branje

Središki svetniki so v prvem branju sprejeli predlog proraču-
na za 2018. Ta na prihodkovni strani predvideva okoli 1.891.000 
evrov, na odhodkovni pa približno 1.938.000 evrov, od tega okoli 
242.000 evrov investicijskih odhodkov. Luknjo bodo krpali z do-
datno zadolžitvijo v višini 165.000 evrov (od tega najetje dol-
goročnega kredita v višini 125.000 evrov in brezobrestni kredit 
za investicije po 23. členu ZFO v višini 40.000 evrov), za odpla-
čilo kreditov pa bodo namenili okoli 130.000 evrov. Po besedah 
župana bodo prihodnje leto večje naložbe: kulturna dvorana 
Obrež (ureditev mladinske sobe, ureditev parkirišč in okolice v 
višini 53.000 evrov), prenova vodovodnega omrežja, za kar na-
menjajo okoli 50.000 evrov, obnova javne razsvetljave, tlakov-
cev in kuhinje na pokopališču v vrednosti 30.000 evrov, prenova 
mostu v Grabah in izgradnja nadstreška za rusko kegljišče, hi-
droizolacija sten in obnova portala v kulturni dvorani Orlana 
v vrednosti okoli 20.000 evrov ter prenova kuhinje v kulturni 
dvorani Sokolana v višini 5.000 evrov. Načrtujejo še sofi nanci-
ranje dveh gasilskih vozil, in sicer 22.000 evrov za PGD Obrež ter 
okoli 14.000 za PGD Središče. 
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čez Studenčnico, kjer ni niti ureje-
ne brvi, potem pridejo tam mimo, 
pa spet do peš mosta ni pločnika. 
Tudi na Mariborski manjka pločnik, 
tam, kjer je, pa je tako ozek, da se 
dva otroška vozička ne moreta sre-
čati. Nujno bi bilo osvetliti prehode, 
položiti ležeče policaje, merilnike 
hitrosti ter označiti signalizacijo za 
šolske poti in omejitve hitrosti.“

Z navedenim se delno strinja 
tudi Franc Kozel, predsednik Sveta 
za preventivo in varnost v cestnem 

prometu MO Ptuj, ki pravi, da so bili 
opozorjeni, da se je stanje na teh od-
sekih po zapori mostu poslabšalo, a 
ob tem dodaja, da se mu postavitev 
hitrostnih ovir oz. ležečih policajev 
ne zdi primerna rešitev. Sicer jih za 
zmanjšanje hitrosti lahko postavi lo-
kalna skupnost, a to potegne marsi-
kaj s seboj. „Načeloma sem proti hi-
trostnim oviram. Boljši je poostren 
nadzor. Je pa tu predvideno krož-
išče pred tem odsekom in bo tako 
zmanjšana hitrost. Urejanja krožišča 

pa še niso začeli, tudi na našo pobu-
do, ker bi to skupaj z zaporo mostu 
pomenilo še večjo gnečo.“ Se pa Ko-
zel strinja, da bo na desnem bregu 
reke Drave treba nekaj ukreniti, da 
se prepreči nesreče, najprimernejši 
rešitvi pa sta po njegovem ureditev 
prometne signalizacije in poostren 
nadzor hitrosti.

Kaj pa Mariborska 
cesta?

Podobno težavo v nadaljevanju 
Zagrebške ceste, na Mariborski 
cesti, pa vidi svetnica Miša Puše-
njak. Tudi tam namreč manjka del 
pločnika, prav tako pa gre za pot, ki 
jo koristijo šoloobvezni otroci. Pre-
dlagala je, da se izkoristi leto 2018, 
ko je cesta manj prometna in se v 
proračun vključi tudi izgradnja tega 
pločnika. Iz ptujske občine so se na 
to že odzvali in odgovorili, da so po-
budo posredovali lastniku državne 
ceste Direkciji RS za infrastrukturo 
za skupno infrastrukturno rešitev 
ob izvedbi preplastitvi Mariborske 
ceste z ureditvijo pločnika za pešce. 
Tudi na občini namreč menijo, da 
bi se s tem zagotavljala večja pro-
metna varnost pešcev na območju 
Mariborske ceste.
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Da je na desni strani reke Drave 
veliko cest, ki so nevarne in na ka-
terih vozniki prevečkrat pritisnejo 
na plin, je pokazal tudi nadzor, ki 
so ga zadnje tri mesece opravljali 
v Medobčinski redarski službi. To je 
toliko bolj nevarno na odsekih, kjer 
ni urejenih pločnikov. Zagrebška, 
Mariborska in Selska cesta so se 
pokazale ene izmed najnevarnejših 
točk v mestu, nič boljše stanje pa ni 
niti na cesti Ob železnici. 

Kot ena izmed težav, ki je bila 
izpostavljena že večkrat, tudi na 
mestnem svetu in za kar so stano-
valci grozili celo, da bodo ta odsek 
ceste zaprli za promet v času turi-
stične sezone, je manjkajoči ploč-
nik na Zagrebški cesti. A kljub ob-
ljubam, da bo ta projekt realiziran 
v kratkem in da se bo za nekaj sto 
metrov pločnika sredstva zagoto-
vilo tudi v proračunu za prihodnje 
leto, je jasno, da te investicije v 
predlogu proračuna ni. Na ta pro-
blem so večkrat opozarjali številni 
svetniki, od Nuške Gajšek in Kleme-
na Rutarja do predstavnikov, ki „za-
stopata“ stanovalce desnega brega 
reke Drave, Janeza Rožmarina in 
Sonje Pučko. A kljub konstantnim 
opozorilom v predlogu proračuna 
za prihodnje leto te investicije ni. 
Pločnik na tem delu je bil obljubljen 
tudi zato, ker je na tem delu mes-

ta zaradi zapore mostu bistveno 
povečan promet. Približna ocena 
te vrednosti naj bi znašala 70.000 
evrov,  najti ta sredstva v prora-
čunu pa je toliko pomembneje, 
ker gre tudi za šolske poti. „Take 
zadeve na terenu povzročajo jezo 
ljudi, saj se vedno znova ujamemo 
v začaran krog, ko ljudje rečejo, da 
gre vse v center mesta, primestne 
četrti pa so zapostavljene, vendar 
jim tudi ne moremo obrazložiti, da 
sredstva CTN gredo samo za staro 
mestno jedro. Pločnik na Zagrebški 
cesti smo obljubili in obljubo je tre-
ba izpolniti. Zato tudi pričakujem, 
da bo pločnik na Zagrebški cesti 
zajet v proračunu za leto 2018,“ je 
na zadnji seji mestnega sveta opo-
zorila svetnica Nuška Gajšek.

Po zapori mostu 
bistveno povečanje 
hitrosti na 
Zagrebški cesti

Da se boji, da je le vprašanje 
časa, kdaj se bo zgodila nesreča, pa 
pravi Iva Koželj, stanovalka na dru-
gem koncu Zagrebške ceste; kjer je 
hostel Sonce, ki je v lasti njene dru-
žine. „Že prej so vozniki mimo nas 
vozili več, kot je za naselje predpi-

sano, po zapori mostu pa je stanje 
še slabše. Malo voznikov upošteva, 
da je to naselje, da je šolska pot ... 
Nujno bi bilo osvetliti prehod za 
pešce, postaviti ležeče policaje in 
merilnike hitrosti ter urediti prome-
tno signalizacijo. Ta odsek ceste je 
življenjsko nevaren tako za pešce 
kot kolesarje,“ poudarja Koželjeva 
in dodaja, da je skrb vzbujajoče, da 
varne peš poti iz četrtne skupnos-
ti Breg do mesta sploh ni: „Ljudje 
hodijo po tisti poti preko plinovoda 

Ptuj � Pločniki na desnem bregu, ki jih ni in jih še ne bo ...

Varne poti z Brega in Turnišč do mesta ni
Na Ptuju je veliko preveč nevarnih cestnih odsekov brez pločnikov, da bi jih vse naštevali. Pa vendar jih je nekaj takšnih, o katerih se govori več let, a se ne 
premakne nič. Prazne obljube ostajajo na papirju, pešci, velikokrat tudi šolarji, pa hodijo po nevarnih cestah. Precej težav je na desnem bregu reke Drave, a 
za ureditev manjkajočih pločnikov na Zagrebški in Mariborski cesti očitno tudi v prihodnjem proračunu ne bo zagotovljenih sredstev.
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Ker je dravski most zaprt in pri vključevanju z Mariborske na Zagrebško (in obratno) ni treba paziti na 
vozila, ki bi sicer prihajala z mosta, so se hitrosti tukaj bistveno povečale. To je toliko večja težava, ker gre 
tudi za šolsko pot. 

Občina Ormož je v začetku prej-
šnjega tedna javno razgrnila pro-
storski načrt (OPPN Dobrava), s 
katerim nameravajo urediti dobrih 
4,7 hektarja veliko območje zbir-
nega centra in nekdanjega odla-
gališča Dobrava. Načrt predvideva 
novogradnjo objektov, s katerim 
bo investitor nadgradil, za ločeno 
zbiranje različnih vrst odpadkov, 
že urejeni zbirni center. »Na ob-
močju obdelave so že obstoječi 
objekti, ki jih bo investitor funkcij-
sko dopolnil. Z OPPN Dobrava se 

znotraj območja obdelave predvi-
di gradnja novih objektov in ure-
ditev pripadajočih funkcionalnih 

površin, namenjenih dejavnosti in 
bo nadgradnja obstoječe funkcij-
ske zasnove celotnega kompleksa 
zbirnega centra odpadkov,« je po-
jasnil višji svetovalec za okolje in 
prostor na Občini Ormož Boštjan 
Najžar.

Tako načrtujejo nadstrešnico, 
halo, ki se bo uporabljala za raz-
vrščanje komunalnih odpadkov, 
bokse za frakcije, ki bodo name-
njeni za ločevanje odpadkov, halo 
za potrebe ravnanja z odpadki 
ter objekt s pisarno, garderobo, 
sanitarijami in drugimi prostori za 
zaposlene. Poleg ureditve novih 
asfaltiranih površin med planira-
nimi objekti načrt predvideva še 
ozelenitev območja z avtohtonimi 
drevesnimi in grmovnimi vrstami.

Ormož � Kaj prinaša nov prostorski akt

Gradnja objektov za zbirni 
center Dobrava
Novi prostorski načrt za ureditev zbirnega centra in odlagališča komunalnih odpadkov Dobra-
va (OPPN Dobrava) predvideva nadgradnjo obstoječega zbirnega centra.

Foto: ML

Kartico zvestobe lahko naročite v tajništvu družbe Radio-Tednik 
Ptuj. Cena kartice je zgolj 20 evrov, za naročnike  

Štajerskega tednika pa 15 evrov. Veljavnost kartice je 1 leto. 

Več informacij na www.tednik.si in www.radio-ptuj.si

Biti član Kluba Radia-Tednika Ptuj se splača! 

KKKKK
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Z malo sreče pa lahko kot imetnik kartice 
osvojite tudi eno izmed zelo privlačnih  

nagrad:

športno kolo
gospodinjski aparat

sedežna garnitura
Finalno žrebanje bo na Orfejčkovi paradi, 

26. 12. 2017.

Postanite imetnik kartice zvestobe Radia-Tednika Ptuj. 

Izkoristite ugodnosti pri 50 ponudnikih 

najrazličnejših storitev in izdelkov ter 

prihranite vse do 50 %!
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Naročila: tajništvo družbe Radio-Tednik Ptuj, tel. 02 749 34 10. Cena izvoda z darilno embalažo je zgolj 15 evrov, za naročnike Štajerskega tednika pa 10 evrov. 

Lepi spomini ne bledijo!
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Javnost si lahko navedeni prostorski akt do 15. decembra 
2017 ogleda v prostorih Občine Ormož in na občinski spletni 
strani. V času javne razgrnitve bo potekala javna obravnava 
gradiva, in sicer v sredo, 29. novembra, ob 16. uri v sejni sobi 
občine. Pisne pripombe k razgrnjenemu gradivu se lahko 
podajo kot zapis v knjigo pripomb ali pošljejo na naslov 
Občina Ormož, Ptujska cesta 6, 2270 Ormož, do vključno 
zadnjega dne javne razgrnitve.
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Župan občine Cirkulane Janez Jur-
gec je povedal, da so tereni v njihovi 
občini za pluženje zelo zahtevni in 
nevarni: »Kljub temu smo se vedno 
potrudili, da so bila cestišča toliko ure-
jena, da so bila prevozna. Vsekakor za 
to namenjamo tudi več sredstev kot v 
ravninskih občinah.« Opozoril je, da bi 
hribovitim občinam za opravljanje zim-
ske službe država morala nameniti več 
sredstev.

Direktor občinske uprave Majšperk 
Matic Šinkovec je povedal, da se po-
zimi težave pojavljajo na vseh strmih 
cestah: »Tam je pluženje in predvsem 
posipavanje poledenelih cest zelo zah-
tevno in nevarno, traja več časa in je 
seveda tudi dražje, saj je za isti učinek 
potrebnega več posipnega materiala. 
Na makadamskih cestah manjših koli-
čin snega ni mogoče splužiti, ceste pa 
ne smejo biti posipane s soljo. Pri nizkih 
temperaturah več dni zapored samo 
posipanje s peskom ni tako učinkovi-
to.« Ocenil je, da je za prevoznost ob-
činskih cest pozimi dobro poskrbljeno, 
z več sredstvi pa bi lahko standard se-
veda še zvišali. Opozoril je, da vzdrže-
vanje cestne infrastrukture v Halozah 
ni drago le pozimi, temveč tudi poleti, 
ko je treba poskrbeti za odvodnjavanje 

padavinskih voda, sanacijo vdorov bre-
žin in podobno.

Svetovalka za okolje in prostor ter 
infrastrukturo z Občine Makole Mojca 
Vantur je povedala, da za zimsko služ-
bo namenijo več sredstev kot v rav-
ninskih občinah: »Na območju Starega 
gradu zapade sneg hitreje in v večjih 
količinah.« Zatrdila je, da je kljub temu 
v makolski občini za zimsko prevoznost 
cest dobro poskrbljeno.

Župan občine Podlehnik Marko 
Maučič je poudaril, da je pluženje v 
Halozah zaradi veliko ozkih in strmih 
cest zelo nevarno: »Pri nas potrebujejo 
plužne enote večinoma še verige proti 
zdrsu. Največ težav imamo na starih as-
faltnih cestah, kjer poglobljenih koles-
nic ni mogoče splužiti. Nevarni so strmi 
odseki cest po vsej občini, najpogoste-
je pa moramo plužiti t. i. Kamen, ki je 
tako za voznike plugov kot uporabnike 
cest eden najnevarnejših odsekov. Po-
sebno poglavje so makadamske ceste, 
ki jih ne smemo soliti in morajo izvajalci 
nanje šele, ko opravijo pluženje asfalta. 
Takrat posipalec navadno zamenjajo s 
'smuko', ki naredi manj poškodb na vo-
zišču, posip pa opravijo s peskom brez 
soli. Pesek čez dan oz. v odjugi 'poto-
ne' v vozišče. Ko ponovno zamrzne, 

imamo tam drsalnico, ki jo je treba po-
novno posipati …« Priznal je, da se pra-
vila o 10 centimetrih snega lahko držijo 
le na ravninskih območjih: »Na strmini 
moramo v akcijo takoj, ko začne sneži-
ti, da opravimo pravočasen posip in ta-
koj nato še odriv snega.« Sklenil je: »Iz-
vajalci zimske službe so pravi junaki, saj 
si le malokdo upa na teren v tako težkih 
pogojih, kot jih pri nas lahko povzročita 
intenzivno sneženje ali poledica. Mis-
lim, da si zaslužijo pohvale in da graje, 
ko ceste niso v vsaki minuti popolnoma 
čiste, niso na mestu. Tega namreč pri 
nas preprosto ni mogoče zagotavljati.«

Vršilka dolžnosti direktorice ob-
činske uprave Videm Nada Golob je 
povedala, da predeli videmske občine 
segajo od ravnine z 220 do Haloz z do 
504 metri nadmorske višine: »S tem so 
potrebe po številu akcij zimske službe 
večje. Večina javnih poti v haloškem 
predelu teče po strmih, ozkih in nepre-
glednih pobočjih, zato so v zimskem 
času zelo nevarne.« Pojasnila je, da 
zato pri izbiri izvajalcev prednost dajejo 
domačinom, ki najbolje poznajo okolje, 
potek cest in potrebe občanov: »Do 
zdaj nam je še zmeraj nekako uspeva-
lo, da je bilo za prevoznost cest dobro 
poskrbljeno.«

Haloze � Razkrivamo načrte za prihajajočo zimo

Vozniki plužnih in posipalnih vozil n
Urejanje in vzdrževanje infrastrukture je v Halozah zaradi razgibanega terena precej dražje kot na ravninskih območjih, zima povzroča še d
So pa opozorili, da bi zanj država lahko primaknila kaj več …

V vseh sedmih haloških občinah so poudarili, da je zimsko vzdrževanje cest pri njih občutno dražje kot

Tožniki od toženih strank, to 
so Ministrstvo za infrastrukturo, 
Železniško gradbeno podjetje Lju-
bljana in gradbeni podjetji Strabag 
ter Pomgrad, terjajo odškodnino 
zaradi škode, ki je nastala ob popla-
vljanju lokalnih potokov Sejanca 
in Bresnica (Brežnica) sredi leta 
2014. Ministrstvo za infrastrukturo 
je bilo v tistem času naročnik obse-
žnih obnovitvenih del na železniški 
infrastrukturi od Pragerskega do 
Hodoša v skupni vrednosti pol mili-
jarde evrov. Na potokih Sejanca in 
Bresnica, ki tečeta v zaledju naselij 
Trgovišče in Cvetkovci, so gradili 
nove premostitvene objekte (mo-
stove). V času gradnje so strugi po-
tokov zajezili, pretok vode po strugi 
pa usmerili skozi prepuste – cevi, 
na katere so nato nasuli še gramoz 
in s tem omogočili prehod z enega 
na drugi breg struge potoka. »Strugi 
potokov so zajezili na dveh mestih. 
Ker sta bili v potokih oviri, je voda v 
času deževja prestopila rob struge 
in začela poplavljati. Čeprav danes 
vsi trdijo, da  so bile razlog za popla-
vo prekomerne količine padavin, pa 
ni tako. Bil je čisto običajen dež, za-
radi ovir v strugi (premajhnega pre-
pusta in nasipa) sta se potoka razlila 

po polju. Najprej proti Sodincem, 
nato pa čez železniško progo še po 
polju v Cvetkovcih in Trgovišču. Za-
jezitvi v potokih – cevi in gramoz – 
je voda podrla in odnesla. Na njivah 
je nastalo ogromno škode, zlasti na 
povrtnini, pod vodo je bilo najmanj 
500 hektarjev kmetijskih površin. 

Škodo smo dali oceniti, vse skupaj 
so nam ocenili na dobrih 500.000 
evrov. Izvajalci del so vedeli za vre-
mensko napoved, padavine so bile 
napovedane, pa niso čisto nič ukre-
pali. V petek so zapustili gradbišče, 
nato pa smo imeli čez konec tedna 
poplavo. Z ministrstvom in podjetji, 

s katerimi smo danes v tožbi, smo se 
poskusili izvensodno poravnati, a do 
soglasja ni prišlo. Poskus poravnave 
je propadel, primer je sedaj na so-
dišču že dve leti. Kako dolgo bo še 
trajal, pa težko napovemo,« so za 
naš časopis povedali oškodovanci. 
Tožbo za ugotavljanje odškodnin-

ske odgovornosti so vložili Sandi 
Cvetko, Janez Majcen, Silva Žalar, 
Branko Korpar, Silva Kandrič, Anton 
in Slavko Venta ter podjetje Trsad. 
Oškodovance zastopa odvetniška 
hiša Mohorko s Ptuja.

Krivi prepusti ali 
preveč dežja

Na glavni obravnavi, ki je bila 
minuli petek, je bilo slišati vrsto ugi-
banj, kaj bi lahko bil razlog za razliva-
nje vode iz dveh lokalnih potočkov. 
Sodišče je zaslišalo deset prič. Neka-
teri so predpostavljali, da bi lahko 
bila razloga za razlivanje vode zaraš-
čenost in slaba vzdrževanost vodo-
tokov, pa tudi velika količina dežja 
in pojav stoletnih vod. Priče oškodo-
vancev so izpovedale, da so po nji-
hovem mnenju razlog za razlivanje 
vode nasipi oziroma prepusti, ki so 
v strugi ustvarili oviro in s tem one-
mogočili nemoten pretok vode. »Se-
janco so zasuli z gramozom, struga 
je bila neprevodna. Takšnih poplav 
se kot domačin ne spomnim,« je de-
jal Slavko Žalar. Vprašanje, s katerim 
se je na tokratni obravnavi med dru-
gim ukvarjalo sodišče, je bilo, kdo 

je naročil izvedbo prepustov in ali 
je bilo to tudi v skladu s projektom. 
Vodja izdelave projektne dokumen-
tacije Dušan Ogrizek in vodja projek-
ta Dejan Jurkovič sta pojasnila, da je 
investitor (ministrstvo za infrastruk-
turo) pridobil soglasja in gradbe-
no dovoljenje za končno ureditev. 
Sama izvedba del, tehnologija grad-
nje in organizacija dela na gradbišču 
(ter ureditev začasnih prepustov) 
pa da je v pristojnosti izvajalca. Jur-
kovič poplavljanje pripisuje izrazito 
močnim padavinam. »V treh urah 
je padlo sto litrov dežja. Območje 
je opredeljeno kot poplavno. Me-
nim, da bi do poplavljanja območja 
prišlo v vsakem primeru, tudi če v 
strugah ne bi bilo prepustov. Mi kot 
naročnik del smo odgovorni samo 
za končno stanje na projektu, ne 
pa tudi za faze med izvedbo. Tako 
je opredeljeno v pogodbi z izvajal-
cem,« je poudaril Jurkovič. Odve-
tnik oškodovancev Ivan Mohorko 
je na Jurkovičevo izpoved glede 
poplavljanja odgovoril, da gre za 
njegovo subjektivno presojo. Nada-
ljevanje glavne obravnave je sodni-
ca Albina Hrnec Pečnik napovedala 
za 15. januarja prihodnje leto.

Spodnje Podravje � Oškodovanci zaradi poplavljanja potokov terjajo odškodnino

500.000 evrov škode na poplavljenem polju
Ptujsko okrožno sodišče razsoja o pol milijona evrov težkem odškodninskem zahtevku, ki ga je zoper investitorje in izvajalce del pri posodobitvi železniške proge 
Pragersko–Hodoš vložila skupina oškodovanih krajanov iz Cvetkovcev, Trgovišča in Osluševcev v občini Ormož.

Foto: Mojca Zemljarič

Fotografi ja je ilustrativna.
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na haloških cestah so pravi junaki
dodatne težave. V vseh sedmih haloških občinah so zagotovili, da glede na razmere zagotavljajo dober standard zimskega vzdrževanja cest. 

Foto: ČG

t v (pretežno) ravninskih občinah.

Zimska služba po haloških občinah
Občina Način izvajanja Porabljena sredstva Načrti za prihajajočo zimo

Cirkulane Koncesijska pogodba s Cestnim 
podjetjem Ptuj (CPP).

V letu 2015 so porabili 61.600, lani 
46.900 evrov.

Rezervirali so 65.000 evrov.

Majšperk Koncesijska pogodba s 
samostojnim podjetnikom 
Jožefom Žolgerjem.

 

V zimi 2015/16 so porabili 41.695, 
v minuli zimi 63.227 evrov.

Za redno vzdrževanje občinskih cest so rezervirali 
255.000 evrov. Kolikšen delež teh sredstev bodo 
namenili za zimsko službo, bo odvisno od vremena. 
Plužili bodo z devetimi vozili, pričakujejo porabo okoli 
600 ton posipnega materiala.

Makole Koncesijska pogodba s CPP. V zadnji zimi so porabili 46.232 
evrov.

Za celoletno vzdrževanje občinskih cest so namenili 
107.667 evrov, deleža za zimsko službo niso mogli 
napovedati.

Podlehnik Pogodba s CPP in lokalnimi 
izvajalci Igorjem Jusom, Jankom 
Jusom, Konradom Vaupotičem, 
Ernestom Večeričem in Francem 
Zajškom.

V letu 2015 so porabili 65.924, lani 
41.308 in letos 45.200 evrov.

Rezervirali so 30.000 evrov. To zimo bodo plužili s 
šestimi traktorji in kamionom, letno porabijo okoli 300 
kubičnih metrov posipnega materiala. Pravkar na občini 
ustanavljajo režijski obrat, da bodo manjša vzdrževalna 
dela lahko opravili sami.

Videm Za enajst lokalnih cest so sklenili 
koncesijsko pogodbo s CPP. Za 
ostale ceste so pogodbe sklenili 
z zunanjimi izvajalci Francem 
Drevenškom, Jankom Jusom, 
Marjanom Kmetcem in Jožetom 
Krušičem. Nekatera dela opravijo 
z občinskim režijskim obratom.

Leta 2015 so porabili 44.239, 
lani 40.916 in letos do novembra 
49.545 evrov.

V predlogu proračuna za prihodnje leto so za posipni 
material in opremo planirali 25.000, za plačilo zunanjim 
izvajalcem pa 19.000 evrov. Temu bo treba prišteti 
strošek vzdrževanja lokalnih cest po koncesijski pogodbi 
v vrednosti 111.381 evrov, od česar bo za zimsko 
službo predvidoma šlo okoli 30 %. To zimo bodo plužili z 
enajstimi traktorji s pripadajočimi priključki, v minuli zimi 
so porabili 266 kubičnih metrov mešanice peska in soli.

Zavrč Koncesijska pogodba s CPP. V zimi 2015/16 so porabili 36.409, 
v minuli zimi 44.651 evrov.

Rezervirali so 40.000 evrov.

Žetale Koncesijska pogodba s CPP. V zimi 2015/16 so porabili 37.770, 
v minuli zimi pa 58.290 evrov.

Rezervirali so 60.400 evrov.

Vir: posamezne občine

Referentka občine Zavrč Danica 
Bratuša je povedala, da zahteven te-
ren povzroča težave: »Na našem ob-
močju je za isto sneženje potrebno 
večkratno pluženje. Izvajanje zimske 
službe je v skladu s pravilnikom, gle-
de na zahtevnost terena pa se služba 
izvaja tudi pogosteje, kot zahteva pra-
vilnik.«

Direktorica občinske uprave Žetale 
Milica Simonič Steiner je poudarila: 
»Upoštevati je treba, da v hribovitem 
delu občine že sneži ali so ceste pole-
denele, medtem ko v dolini še samo 
dežuje. Poledenelost se pojavlja tudi 
na cestah, ki so večji del dneva v senci 
ali v gozdu, teh pa je kar veliko.« Opo-
zorila je, da so na takšnih območjih 
enote zimske službe večkrat na delu 
in porabijo več posipnega materiala: 
»Menimo, da bi navedene specifi ke 
moralo upoštevati tudi Ministrstvo za 
fi nance pri izračunu primerne porabe 
občin. V hudih zimah porabimo za 
zimsko službo več fi nančnih sredstev, 
zato je potem čez leto na razpolago 
manj sredstev za redno vzdrževanje 
cest.« Dodala je, da z izvedbo zimske 
službe vsi seveda niso zadovoljni, in 
opozorila: »Vozniki moramo vožnjo 
prilagoditi razmeram na cesti.«

Revizorji so pregledali poslovanje 
v letu 2015 in zaznali, da je vladni 
urad na več področjih posloval pre-
cej po domače. Nejasno (prilago-
dljivo) so oblikovali kriterije javnih 
razpisov, razpisi niso bili pripravljeni 
v skladu s pravnimi akti, nad porabo 

denarja pri prejemnikih niso izvajali 
nadzora. Javna sredstva so na uradu 
delili tudi brez razpisov, čeprav za to 
niso imeli zakonske podlage. Zaradi 
odkritih nepravilnosti je Računsko 
sodišče vladnemu uradu naložilo 
pripravo odzivnega poročila. Ta ga 

je v zastavljenem roku 90 dni prip-
ravil. Med ukrepi, ki so jih sprejeli 
za poslovno prakso, ki bo v skladu 
s črko zakona, je bilo sprejetje pra-
vilnika o fi nančnem poslovanju in 
notranjih kontrolah ter vzpostavitev 
registra tveganj. Računsko sodišče 
je med drugim ugotovilo, da urad 
v 72 odstotkih pregledanih izplačil 
ni razpolagal z verodostojnimi po-
ročili in dokazili o namenski porabi 
javnega denarja. V letu 2015 je urad 
razdelil 2,1 milijona evrov, nad po-
rabo denarja pa ni izvajal nobenega 
nadzora. Pri 18 prejemnikih, ki so v 
letu 2015 prejeli javna proračunska 
sredstva, dokazil o porabi teh pa na 
vladi ni bilo, je moral urad po izvede-
ni reviziji Računskega sodišča izvesti 
kontrolo. Tri nadzore so na terenu 
opravili času trajanja revizije, 15 pa 
naknadno na sedežu urada. Za 17 
prejemnikov so ugotovili, da so bila 
sredstva porabljena namensko, ene-
mu prejemniku so odredili povračilo 
denarja. Popravljalne ukrepe vla-
dnega urada za Slovence po svetu in 
zamejstvu so revizorji Računskega 
sodišča ocenili kot zadovoljive.

Foto: Črtomir Goznik

Računsko sodišče je spomladi ministru brez listnice za Slovence po 
svetu in zamejstvu, Ptujčanu Gorazdu Žmavcu, zažugalo zaradi vrste 
nepravilnosti. Javni denar so na vladnem uradi delili kar čez palec, po 
domače in mimo zakonskih podlag. Namenskosti porabe sredstev pa 
tudi niso spremljali.

Slovenija � Žmavčev vladni urad popravil nepravilnosti

Za 72 % izplačil ni bilo dokazov 
o namenski porabi javnega denarja
Revizija Računskega sodišča je pri pregledu poslovanja vladnega urada za Slovence po svetu in 
zamejstvu, ki ga vodi Ptujčan Gorazd Žmavc, ugotovila neučinkovito razdeljevanje javnih prora-
čunskih sredstev, zlasti načrtovanje dodeljevanja sredstev in nadzor nad njihovo porabo.

Naložbo, vredno 1,2 milijona 
evrov, sta v deležu vsaka po 50 
odstotkov fi nancirali MO Ptuj in Di-
rekcija RS za infrastrukturo (DRSI). 
V sklopu projekta so v celoti rekon-
struirali 1,3 kilometra dolg cestni od-
sek (širina cestišča je šest metrov), 
na obeh straneh ceste uredili ploč-
nike, kolesarsko stezo, avtobusna 
postajališča, javno razsvetljavo, tele-
komunikacije in priključke stranskih 
cest ter zamenjali vso dotrajano ko-
munalno infrastrukturo – vodovod 
in kanalizacijo. Gre za investicijo, ki 
je dolgotrajnega značaja in bo name-
nu služila naslednjih nekaj desetletij. 
Župan MO Ptuj Miran Senčar je na 
slovesnem dogodku ob končanju 
projekta poudaril, da so lahko krajani 
na postorjeno ponosni. »Zagotovo 
je danes za MO Ptuj veseli dan,« je 
izpostavil prvi mož ptujske občine 
in dodal, da bi lahko prihodnje leto 
začeli aktivnosti za gradnjo kolesar-
ske steze od Podvincev proti Ptuju. 
Omenil je, da če bodo lastniki ze-
mljišč privolili v odmere in odkupe, 
bi lahko projekt tudi relativno hitro 
začeli. Na področju investicij v držav-
no cestno infrastrukturo se bosta v 
prihodnjem obdobju na območju 
MO Ptuj urejali še Slovenjegoriška 
in Ormoška cesta. Za vzdrževanje, 
modernizacijo in popravilo lokalnih 
cest pa bo MO Ptuj po vzoru Velenja 

najverjetneje sklenila javno-zasebno 
partnerstvo.

V kulturnem programu, ki so ga 
pripravili ob slovesnem odprtju novo-
zgrajene cestne infrastrukture v Pod-
vincih, so nastopili ptujski godbeniki 
in pevci moškega pevskega zbora iz 
Rogoznice. Navzoče je nagovoril in 
pozdravil župan Senčar, blagoslov s 
priporočilom za varno vožnjo je op-

ravil pater Matej Sentes. Druženje 
s pogostitvijo so pripravili v dvorani 
gasilskega doma. Vrvico ob odprtju 
nove ceste in preostale infrastruk-
ture so prerezali župan in podžupan 
MO Ptuj Miran Senčar in Marjan Kola-
rič, eden izmed najstarejših krajanov, 
91-letni Rudolf Toplak, ter ena izmed 
najmlajših krajank, Hajdi Čeh.

Podvinci � Nova podoba vasi

Imajo najboljšo cesto v občini
Podvinci so poleg Spuhlje infrastrukturno najbolj urejen kraj na območju mestne občine (MO) 
Ptuj. Letos jeseni so se na glavni cesti skozi kraj končala obsežna vlaganja v cestno in ostalo ko-
munalno infrastrukturo. Po končani investiciji je kraj dobil novo podobo.

Foto: Črtomir Goznik

Utrinek s prireditve ob slovesnem odprtju novozgrajene cestne in ko-
munalne infrastrukture



Štajerski TEDNIK 21. 11. 2017     COLOR CMYK stran 8

torek � 21. novembra 20178 Podravje

Uprava za varno hrano je avgu-
sta izvedla vzorčenje jajc in jajčnih 
proizvodov dobaviteljev iz tujine. 
V izvedenih nadzorih insekticida 
niso odkrili. Na priporočilo stro-
kovnjakov EU so pristojne inšpek-
cijske službe posameznih držav 
članic nato izvedle monitoringe ter 
ugotavljale potencialno prisotnost 
fi pronila v jajcih in mesu kokoši. 
Slovenski inšpektorji so odvzeli 27 
vzorcev jajc ter dva vzorca kokoši 
nesnic. Analizirali so jih na 58 raz-
ličnih substanc: pesticide in ostan-
ke veterinarskih živil. V vzorcih jajc 
dveh nosilcev živilske dejavnosti 
oz. rejcev so ugotovili prisotnost 
fi pronila. »Veterinarji uprave za 
varno hrano so takoj po prejemu 
analiznega izvida pri obeh rejcih 
izvedli inšpekcijski pregled gospo-
darstva. Ugotovljeno je bilo, da je 
bil pri enem izmed njiju za zatira-
nje pršice pri perutnini uporabljen 
nedovoljen insekticid, zato je bila 
takoj odrejena prepoved prometa 
z jajci. Pri drugem rejcu z uradnim 
pregledom do sedaj še niso bile 
ugotovljene nepravilnosti, prav 
tako še ni znano, kako je prišlo do 
kontaminacije jajc s fi pronilom. Na 
podlagi prejetih uradnih analiznih 
izvidov so bili 10. oktobra izvedeni 
dodatni ukrepi. In sicer pri prvem 
rejcu umik iz prometa vseh serij 
jajc, pri drugem pa prepoved pro-
meta z jajci in kokošmi nesnicami,« 

Območje občine Kidričevo 
pokriva policijska postaja Ptuj. 
Vodja okoliša je doslej imel pisar-
no v nekdanjih prostorih občine. 
Odkar se je občinska uprava pre-
selila v dvorec Sternthal, se nek-
danji prostori več ne vzdržujejo v 
tolikšni meri kot prej. Zato so si 

tudi policisti zaželeli, da bi se pi-
sarna vodje policijskega okoliša 
preselila na drugo lokacijo. »S ko-
mandirjem policijske postaje Ptuj 
smo se dogovorili, da bo vodja 
okoliša dvakrat tedensko upora-
bljal pisarno v dvorcu Sternthal, 
in sicer sejno sobo zraven občin-

ske blagajne. Tako kot doslej bo 
tudi v prihodnje uporaba prosto-
rov brezplačna,« je pojasnil kidri-
čevski župan Anton Leskovar. 
Podžupan Milan Fideršek (SDS) 
je izpostavil, da se državi na lo-
kalnem nivoju vse nudi brezplač-
no, po drugi strani pa nekatere 

državne institucije v Ljubljani pla-
čujejo visoke zneske najemnin za 
prostore, ki jih uporabljajo. Kot 
primer je navedel plačevanje na-
jemnine za prostore Nacionalne-
ga preiskovalnega urada (NPU). 
»Država zna na nas marsikje pri-
tisniti. V Ljubljani plačujejo, mi 
pa jim vse dajemo brezplačno,« 
je opozoril. Župan Leskovar je 
vnovič opozoril na izrazito cen-
tralistično usmerjeno politiko ak-
tualne vlade. Skomignil je, da pač 
občine državi v javnem interesu 
marsikaj nudijo zastonj: prostore 
za delovanje vodij policijskih oko-
lišev, za krajevne urade, upravne 
enote in še katere druge držav-
ne ustanove. Po drugi strani pa 
država občinam vse to ukinja, 
od pošt do krajevnih uradov, 
ter niža povprečnino. »Zato pa 
vedno poudarjam, da bi se sve-
tniki in župani morali odpraviti v 
Ljubljano na protest in zahtevati 
svoje. Če si sam, nisi močen. Da 
bi se združili in bili v regiji enot-
ni, pa tudi ni veliko upanja. Zato 
pa je, kot je,« je povedal župan. 
Svetnika Branko Valentan (De-
sus) in Milan Strmšek (SLS) sta 
dejala, da je ne glede na mače-
hovski odnos države do lokalnih 
skupnosti za zagotavljanje večje 
varnosti v kraju pač treba nekaj 
narediti in ponuditi. Strmšek je 
prikimal županovim besedam o 
centralizaciji in poudaril, da so 
občine na obrobju države potis-
njene v kot. O prisotnosti vodje 
policijskega okoliša v kraju pa je 
dodal: »Vsi mi bomo bolj varni. 
Tudi ti, župan.«

Slovenija � V kokošjih jajcih prisoten fi pronil

Rejca uporabljala insekticid, ki je 13 let prepovedan
Na območju Evropske unije (EU) so avgusta v kokošjih jajcih zaznali prisotnost fi pronila. Gre za insekticid, ki se uporablja za zatiranje bolh, uši, pršic, klopov, moljev, mra-
velj in drugih insektov – na živalih, ki niso namenjene prehrani ljudi. V Sloveniji je od leta 2004 prepovedan.

Foto: MZ

Pisarna vodje policijskega okoliša v občini Kidričevo bo po novem v dvorcu Sternthal. 

Kidričevo � Selitev pisarne rajonskega policista

Policija v Ljubljani plačuje, 
na podeželju bi vse zastonj
Kidričevski svetniki so na oktobrski seji med drugim razpravljali o oddaji občinskega 
prostora za namen delovanja vodje policijskega okoliša.

Foto: Črtomir Goznik

Z insekticidom kontaminirana jajca so inšpektorji izsledili pri dveh 
slovenskih rejcih. 

Na DRSI so oktobra povedali, da ureditve cestne razsvetljave na regionalni 
cesti Spuhlja–Zavrč ne načrtujejo, saj za to ni potrebe. Obenem so pojasnili, da 
Pravilnik o projektiranju cest natanko določa, kdaj in kje je razsvetljavo treba 
urediti: »Na cestah v naseljih, v kanaliziranih križiščih, na razcepih na daljinskih 
cestah, na križiščih glavnih in regionalnih cest z glavnimi in regionalnimi cesta-
mi zunaj naselij, na avtobusnih postajališčih, na hodnikih za pešce v območju 
označenih prehodov ali podhodov, na površinah kontrolnih postaj, bencin-
skih servisov, počivališč in oskrbnih postajališč ter parkirišč.«

Pozanimali smo se, zakaj torej na regionalki pod Borlom nista osvetljeni 
vsaj avtobusni postajališči, saj bi po pravilniku morali biti. Postaji sta namreč 
označeni s prometnim znakom, označbami na postajališču in vpisani v da-
ljinar. Na DRSI so odvrnili: »Gre za zatečeno stanje, ki pa vseeno izpolnjuje 
minimalne pogoje za uporabo.« Kako je to mogoče, sicer niso pojasnili, so 
pa povedali, da so ureditev razsvetljave na avtobusnih postajališčih na obeh 
straneh regionalke uvrstili v načrt dela za leti 2018 in 2019. Napovedali so še, 
da bodo takrat uredili tudi površine za pešce oz. pločnike.

Cirkulane � Ureditev javne razsvetljave

Leta 2019 ...
Nedavno smo pisali o predlogu naše bralke, da bi ob regionalni cesti 
v Dolanah uredili javno razsvetljavo. Še prejšnji mesec so na Direkciji 
RS za infrastrukturo (DRSI) dejali, da uličnih svetilk na tem odseku 
ceste ne kanijo postavljati, zdaj so načrte očitno spremenili.

Foto: EM

Avtobusno postajališče pri mostu čez reko Dravo ni osvetljeno, čeprav 
bi po Pravilniku o projektiranju cest moralo biti.

Kako (ne)zdrava je hrana
O kakovosti, (ne)oporečnosti in škodljivosti hrane se 

poraja nemalo vprašanj. Nadzor nad tem, kaj živila vsebujejo 
in s čim so tretirana, je pomanjkljiv. Tudi osveščenost 
potrošnikov na temo zdravju škodljivih snovi v prehranskih 
artiklih je še vedno slaba. Sadje ali zelenjava, ki prepotujeta 
na tisoče kilometrov, poti ne bi zdržala brez konzervansov. 
Da ne propadeta, ju obdelajo z zaviralci rasti, v obliki 
hormonov ali pesticidov. Oboje lahko ima na zdravje človeka 
negativen vpliv. Podobno kot zaustavi rast in razkroj celic v 
živilu, jih zaustavi v telesu uživalca. Zaradi motilcev se celice 
v človekovem telesu ne delijo pravilno, posledično to pomeni 
razvoj bolezni. Živila rastlinskega ali živalskega izvora so 
različnim kemičnim pripravkom izpostavljena v več fazah: 
v fazi pridelave, skladiščenja, predelave, konzerviranja ... 
Pomislite, kako dolgo vam solata, kupljena v trgovini, ostane 
sveža – zahvaljujoč umetnemu spodbujevalcu. Nabrana 
na domačem vrtu ovene še isti ali naslednji dan. Podobno 
je s sadjem, žitaricami, oljnicami, skratka vsemi živilskimi 
produkti rastlinskega izvora. Tudi pridelava mesa ni izjema. 
Živalim se v krmo dodajajo spodbujevalci rasti (hormoni) 
in zdravila za odpornost. Leporečno tem sestavinam krme 
rečejo »dodatki«. Snovi, ki jih pitanec zaužije, več ali manj 
ostanejo v mesu, posredno se s prehranjevanjem prenesejo 
na človeka. Na primeru insekticida, o katerem pišemo 
danes, je jasno sporočeno, da se kljub zunanji uporabi 
prenaša v organizem živali. Skozi kožo v meso in krvni 
sistem, posredno preko tega tudi v jajca. V sodobnem času 
smo priča hiperprodukciji hrane, tudi degenerirane in 
sintetične, z dodanimi ojačevalci okusa in barve. Zato je 
lahko marsikateri prehrambni izdelek oporečen, za zdravje 
potrošnika pa škodljiv in nevaren.K
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Zakaj so imena gostincev razkrili, rejcev pa ne
Podatkov, pri katerih rejcih so inšpektorji ugot ovili prisotnost nedovoljenega fi pronila v jajcih, na 

upravi za varno hrano zaradi nepravnomočnosti postopka ne razkrivajo. »Postopki v zvezi s tema 
dvema rejcema še potekajo. V interesu uprave za varno hrano je, da se ne razkriva informacij, ki bi 
lahko imele negativen vpliv na nadaljnje postopke uradnega nadzora. S fi pronilom okužena jajca 
ne predstavljajo akutnega tveganja za zdravje potrošnikov.« Upravi za varno hrano smo zastavili 
vprašanje, zakaj so pred časom razkrili imena vseh gostincev, pri katerih so ugotovili nepravilnosti, 
imen rejcev kokoši nesnic in pridelovalcev jajc pa sedaj ne. »V primerih gostincev je šlo za objavo 
postopkov, ki so bili pravnomočno končani, ukrepi pa bodisi odrejeni bodisi izvedeni.«

pojasnjujejo na upravi za varno hra-
no. Na podlagi analiznega izvida je 
Nacionalni inštitut za javno zdravje 
izvedel hitro oceno tveganja za jav-
no zdravje. Analiza je pokazala, da 
jajca, pri katerih je bila ugotovljena 
prisotnost fi pronila, ne predstavlja-
jo akutnega tveganja za zdravje 
ljudi.

Inšpektorji bodo v prihodnjem 
obdobju nadzor in vzorčenje jajc 
izvedli še na vseh preostalih gospo-
darstvih z registriranimi hlevi, ki v 
letu 2017 še niso bila deležna zgoraj 
omenjenega posebnega nadzora.
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Na območju Kicarja, Spodnje-
ga Velovleka, Nove vasi, Žabjaka 
in posameznih delov mesta Ptuj 
(ulic) na levem in desnem bregu 
Drave bodo gradili primarne in 
sekundarne kanalizacijske vode. 
Največ črpališč (11 od 17) in ce-
vovoda (18 km) bodo zgradili na 
območju Kicarja in Sp. Velovleka. 
Zaradi razgibane konfi guracije 

terena bodo izvedli gravitacijsko-
-tlačni sistem. V Žabjaku in Novi 
vasi je predvidena gradnja 5,5 km 
cevovoda, na Turniščah z nase-
ljem do sv. Roka dobra 2 km, na 
Štukih 1,5 km, po 1,3 km v Sovre-
tovi ulici in Budini ter 0,5 km na 
Cesti 8. avgusta. Krajše odseke 
od sto do 500 metrov bodo gradi-
li še v Anželovi ulici, Ob Dravi, na 

Zagrebški cesti, v Mestnem Vrhu, 
ulici Na postajo, Žunkovičevi uli-
ci, Ulici Šercerjeve brigade, na 
Mlinski cesti, ulici Pot v toplice, 
Maistrovi ulici in Podvincih. Vred-
nost investicije je okrog deset mi-
lijonov evrov. V letu 2018 bi MO 
Ptuj pridobila dokumentacijo, 
gradnja bi se izvajala v letih 2019 
in 2020. Investitor predvideva, da 
bi v roku enega leta imeli izbra-
nega izvajalca, 2021 bi novozgra-
jeni sistem predali v uporabo. 
Za območje Nova vas–Žabjak in 
Turnišče je gradbeno dovoljenje 
že pridobljeno, za vse preostale 
lokacije bo projektno dokumen-
tacijo še treba izdelati in pridobiti 
dovoljenja. MO Ptuj se bo s pro-
jektom potegovala za sredstva iz 
proračunov Republike Slovenije 
– Ministrstva za okolje in Evrop-
ske unije. Pridobiti nameravajo 
85-odstotni sofi nancerski delež 
(6,7 milijona evrov), 15 odstotkov 
(1,4 milijona evrov) bo z lastnimi 
sredstvi pokrila MO Ptuj. Znesek 
davka na dodano vrednost je 1,8 
milijona evrov.

Ptuj � Gradili bodo še 33 km kanalizacije

Načrti o 10-milijonski investi-
ciji do leta 2021
V našem časopisu smo nemalokrat poudarili, da je v mestni občini (MO) Ptuj še precej 
območja, ki ga bo treba opremiti s sistemom kanalizacije. Mestni svetniki so včeraj potr-
jevali projektno dokumentacijo za gradnjo novih 33 kilometrov kanalizacijskih cevovo-
dov in 17 črpališč.

Foto: Črtomir Goznik

Kanalizacijski sistem na območju MO Ptuj izgleda kot rešeto: ali ga 
sploh ni ali je zastarel ali pa je zgrajen samo primarni cevovod, na 
katerega se uporabniki zaradi nezgrajenega sekundarnega voda ne 
morejo priključiti.

LAS Ormož je preklicala drugi 
javni poziv, s katerim naj bi raz-
delili okoli 153.000 sredstev iz 
Evropskega kmetijskega sklada za 
razvoj podeželja (EKSRP). Kot je 
pojasnil direktor ormoške Javne 
razvojne agencije Zlatko Zadravec, 
je odprto vprašanje pravic do fi -
nančnega okvira iz letošnjega leta. 
Ormoška LAS je namreč porabo 
sredstev v strategijah lokalnega 
razvoja predvidela že v letu 2017, 
do česar pa zaradi dolgotrajnega 
potrjevanja operacij od Agencije 
za kmetijske trge in razvoj pode-
želja (v nadaljevanju Agencija) ter 
gospodarskega ministrstva ne bo 
prišlo. »Do preklica 2. javnega pozi-
va LAS UE Ormož iz EKSRP je priš-
lo zaradi dopisa, ki so ga vsi LAS-i 
prejeli od kmetijskega ministrstva. 
V tem dopisu nas namreč opozar-
jajo, da je treba dinamiko črpanja 
sredstev iz Evropskega kmetijske-
ga sklada za razvoj podeželja in 
Evropskega sklada za regionalni 
razvoj v letih 2018 in 2019 usklaje-
vati z možnostmi proračuna za leti 
2018 in 2019, ki ga je sprejela vlada 
in ga poslala v državni zbor v po-
trditev. Vsi slovenski LAS-i bomo 
morali trimesečno najaviti potrebo 

po črpanju sredstev. To ne bi bilo 
nič pretresljivega, če ne bi ostalo 
odprto vprašanje sredstev za leto 
2017. Večina LAS-ov (vključno z 
LAS UE Ormož) je namreč načrto-
vala črpanje sredstev v strategijah 
lokalnega razvoja že v letu 2017. 
Na žalost pa do tega ne bo prišlo 

zaradi poznega potrjevanja opera-
cij s strani Agencije in kmetijskega 
ministrstva. Na eksplicitno vpraša-
nje, ali bomo prenašali sredstva, 
ki smo jih načrtovali za leto 2017, v 
prihodnje leto, smo dobili odgovor 
samo od ministrstva za kmetijstvo, 
kjer so izjavili, da se bodo trudili 

v tem smislu. Od gospodarskega 
ministrstva pa ni bilo nobenega 
odgovora. Glede na to, da do 25. 
oktobra nismo dobili nobenega 
sklepa v zvezi z operacijami, ki so 
bile poslane v potrditev Agenciji 
in gospodarskemu ministrstvu, 
smo predlagali upravnemu odboru 

LAS, da se 2. javni poziv iz EKSRP 
začasno prekliče, saj je obstajala 
možnost, da projektov, ki bi jih na 
osnovi tega javnega poziva izbrali, 
ne bi potrdila agencija, ali pa da 
bi bile sofi nancirane šele po letu 
2020. V dopisu je namreč navede-
no, da se sprememba fi nančnega 

Ormož � Dolgotrajne procedure pri potrjevanju projektov LAS

Letos ostali brez 198.000 evrov
Ormoška lokalna akcijska skupina (LAS) je za izbrane operacije letos načrtovala okoli 198.800 evrov državnega in evropskega denarja, a zaradi 
dolgotrajnih postopkov potrjevanja projektov s strani pristojnih državnih služb, črpanje sredstev letos še ne bo mogoče. S podobno težavo se 
soočajo tudi preostale slovenske lokalne akcijske skupine, zato je 27 predsednikov LAS-ov na pristojni ministrstvi naslovilo dopis.

Foto: ML

Foto: ML

Skoraj pol leta čakanja 
na potrditev operacij

Kot je izpostavil direktor ormoške JARE Zlatko Zadravec, na 
potrditev projektov kmetijskega sklada na ormoškem LAS-u 
čakajo že pet mesecev, za projekte regionalnega sklada pa štiri 
mesece. S težavo poznega potrjevanja predlogov se srečujejo tudi 
preostale slovenske LAS, zato je 27 njihovih predsednikov tako 
na kmetijsko kot na gospodarsko ministrstvo naslovilo pismo. 

»Problem dolgega potrjevanja predlogov operacij pa je 
samo eden izmed akutnih problemov, ki bremeni vse slovenske 
LAS-e. LAS UE Ormož je predloge operacij za sofi nanciranje iz 1. 
javnega poziva EKSRP poslal v potrditev v začetku junija 2017, 
predloge operacij za sofi nanciranje iz ESRR pa v začetku julija 
2017. Do 6. novembra nismo dobili še nobenega odgovora, kar ne 
povzroča problemov samo LAS-u, ampak tudi prijaviteljem, ki so 
načrtovali izvajanje projektov že v letošnjem letu, kar pa skoraj 
zagotovo več ne bo mogoče,« opozarja Zadravec.

okvira lahko načrtuje šele po letu 
2020,« je pojasnil Zadravec.

Več kot 70 
odstotkov vlog 
nepopolnih

Kje se zatika oz. zakaj je treba 
tako dolgo čakati na potrditev 
operacij, na Agenciji pojasnjujejo: 
»Na Agencijo je do danes prispelo 
249 vlog. Na hitrost obdelave vlog 
v veliki meri vpliva kakovost pripra-
ve oddanih vlog. Po pregledu vlo-
ge namreč pogosto sledi poziva-
nje vlagatelja, ki odda vsebinsko 
ustrezno vlogo, a je ta nepopolna 
ali pa je potrebna kakšna vsebin-
ska razjasnitev. Agencija o upra-
vičenosti do sredstev namreč ne 
more odločiti, dokler ne razpolaga 
z vsemi relevantnimi dejstvi za svo-
jo odločitev. Agencija lahko vse-
binsko obravnavo vloge začne šele 
po prejemu dopolnitve vloge,« je 
dejala Maja Rakič iz Agencije, ki je 
še izpostavila, da je v primeru vlog 
LAS ogromno le-teh nepopolnih 
in je potrebno dopolnjevanje. Na 
agenciji ugotavljajo, da so najpo-
gostejše pomanjkljivosti nepriloži-
tev potrebnih kulturnovarstvenih 
in naravovarstvenih soglasij in/ali 
soglasij solastnikov, pri naložbah z 
gradnjo pa pogosto manjka projek-
tna dokumentacija.

Ne dovolj 
kakovostno 
opravljeno delo 
LAS-ov?

»V primeru vlog LAS je bilo do 
zdaj potrebno pozivanje na vsebin-
sko uskladitev prav za vsako vlo-
go. Omenjeni postopki pozivanja, 
dopolnjevanja in razjasnjevanja 
vlog bistveno podaljšujejo posto-
pek obravnave vlog. Trenutno je 
rok obdelave vloge pet do šest 
mesecev od trenutka, ko LAS odda 
vlogo (potrjeni projekt z njihove 
strani) na pošto. Glede na to, da 
je v skladu z veljavnimi predpisi 
naloga LAS, da pregledajo prispele 
vloge vlagateljev in naredijo izbor 
tistih projektov oz. vlog, ki so nato 
oddane na Agencijo, menimo, da 
bi lahko LAS-i z oddajo bolj kako-
vostno pripravljenih vlog sami bi-
stveno prispevali k skrajšanju časa 
obdelave vlog.«

Kot so še sporočili iz Agencije, 
pa bodo LAS-i lahko prenesle čr-
panje sredstev iz letošnjega leta 
v prihodnje: »V skladu z veljavni-
mi predpisi lahko LAS enkrat le-
tno na Agencijo vloži prošnjo za 
spremembo strategije, vključno s 
spremembo terminskega načrta 
črpanja sredstev. Na ta način se 
torej lahko prenese tudi npr. črpa-
nje sredstev iz leta 2017 v leto 2018 
ipd.«
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Čakajo le še na dokončanje 
javne razsvetljave in izvedbo iz-
obraževalnih delavnic. „Ko bo 
spomladi vse skupaj ozelenelo, bo 
center Juršincev resnično zasijal, 
z letošnjimi projekti je dobil dušo. 
Hvala vsem, ki ste nam pri tem 
pomagali,“ se je 30. oktobra na 
tiskovni konferenci ob predstavitvi 
projekta zahvalil juršinski župan 
Alojz Kaučič.

Juršinci so tako dobili rekreacij-
sko-družabni center na prostem 
za vse generacije, predvsem pa je 
pomembno, da je občina dobila 
funkcionalno urejeno vaško sre-
dišče, s čimer se je izboljšala ure-
jenost okolja. Občina Juršinci je 
kot nosilec projekta le-tega skupaj 
s partnerji prijavila na razpis LAS 
Bogastvo podeželja ob Dravi in v 
Slovenskih goricah. Skupna vred-
nost projekta znaša dobrih 67.258 
evrov, od tega so prek razpisa pre-
jeli 45.052 evrov, ostala sredstva 
so zagotovili partnerji.

Na predstavitvi projekta so 
se zahvalili Domu upokojencev 
Ptuj, ki je bil odgovoren za posta-
vitev fi tnesa v naravi z devetimi 
napravami, KP Ptuj za postavitev 
razsvetljave – petih luči, ki se uje-
majo z okoljem, OŠ Juršinci za iz-
vedbo izobraževalnih vsebin ter za 

postavitev spletne strani projekta, 
prav tako bodo poskrbeli za izved-
bo različnih družabnih iger, Dru-

štvo vinogradnikov in sadjarjev pa 
je prevzelo zasaditev vinske trte 
in sadnega drevja ob alternativni 

poti, ki je hkrati učna pot. Občina 
Juršinci je nabavila vso drugo opre-
mo, ki je že nameščena v vaškem 

središču, ter poskrbela za ureditev 
zemeljskih in drugih del. Na igrišču 
ob Domu upokojencev Juršinci 

so postavili dve otroški igrali, po 
celem centru 21 lesenih klopi in 
lesene koše ter brajde na dveh 
lokacijah ob alternativni poti in na 
parceli Pirat (pri sladoledarju), ki je 
najbolj celovito urejena. Ob klopeh 
so posadili tudi 50 lip.

Projekt 
medgeneracijskega 
druženja

Direktorica Doma upokojencev 
Ptuj Jožica Šemnički je povedala, 
da so k projektu pristopili, ker ne 
želijo biti hiša na robu, ampak akti-
ven del življenja lokalne skupnosti. 
Prepričani so, da se bo s projektom 
Vitalno med generacijami poveča-
la tudi socialna vključenost stano-
valcev, ki bodo s pridom koristili 
fi tnes naprave in učno pot, se še 
bolj povezali z občani Juršincev, 
zlasti pa z mladimi. Tudi v KP Ptuj 
so po besedah direktorja Janka 
Širca zadovoljni, da so jih povabili 
v projekt. Člani Društva vinograd-
nikov in sadjarjev Juršinci so se v 
projekt vključili po svojih najboljših 
močeh, je povedal Stanko Holc, 
prispevali so trse in sadno drevje. 
S svojim prispevkom za lepši videz 
centra Juršincev so zelo zadovolj-
ni. Projekt Vitalno med generaci-
jami pa je pomemben tudi zaradi 
izobraževalnih vsebin, je izpostavil 
predstavnik OŠ Juršinci Damjan 
Šimenko.

„Juršinski projekt je na obmo-
čju LAS Bogastvo podeželja neke 
vrste inovativno partnerstvo, ker 
se je prvič uradno zgodilo, da so 
pokriti vsi trije sektorji, ki aktivno 
sodelujejo. Čestitke za partnerstvo 
in da ste projekt izpeljali,“ pa je 
izpostavila Mojca Metličar iz LAS 
Bogastvo podeželja.

Juršinci � Projekt Vitalno med generacijami

Center Juršincev zasijal
Letošnje leto bo v zgodovini Juršincev imelo posebno mesto: okrog 900 tisoč evrov so vložili v infrastrukturne projekte, izdali prvi zbornik 
občine na 672 straneh pod naslovom Juršinci skozi čas, ob 500. obletnici dogradnje cerkve so temeljito prenovili njeno notranjost, uredili so 
mrliško vežico, nazadnje pa so javnosti predstavili uspešno izveden projekt Vitalno med generacijami, ki so ga izvedli skupaj s projektnimi 
partnerji: Domom upokojencev Ptuj, Komunalnim podjetjem Ptuj, OŠ Juršinci ter Društvom vinogradnikov in sadjarjev Juršinci. 

Foto: Črtomir Goznik

Center Juršincev je v zadnjih mesecih močno spremenil podobo. Na fotografi ji na novo urejeno območje parcele Pirat.

NAROČITE ŠTAJERSKI TEDNIK IN PRIDOBITE NAGRADO
Niste naročnik Štajerskega tednika, a bi to radi postali?  
Potem je sedaj pravi čas, saj smo za vas pripravili privlačno nagrado. 

Do nagrade ste upravičeni novi naročniki, ki pred tem 
vsaj 6 mesecev niste bili naročeni na Štajerski tednik in 
se zavežete, da boste naročnik ostali vsaj eno leto.

• 20 brezplačnih prilog s koristnimi nasveti
• 20-odstotni popust pri naročilu malih oglasov v Štajerskem tedniku
• Avtobus zvestobe (izbrani izleti po ugodnejših cenah)
• praktična darila za nove in obstoječe naročnike

POSTATI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA SE RESNIČNO SPLAČA!
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S SKLENITVIJO NAROČNIŠKEGA RAZMERJA PRIDOBITE  
TUDI DRUGE UGODNOSTI:

POSTATI NOVI NAROČNIK ŠTAJERSKEGA TEDNIKA 
SE SPLAČA!
Vsi, ki se boste v času trajanja akcije naročili 
na Štajerski tednik, boste prejeli BOSCHEV 
PALIČNI MEŠALNIK CLEVERMIXX.
Palični mešalnik BOSCH MSM14100 bo odslej nepogrešljiv 
pripomoček v vaši kuhinji. 

Ergonomsko oblikovan ročaj se odlično prilega vaši roki 
ter omogoča enostavno in udobno uporabo. Zmogljiv 
400 W motor – nizka raven hrupa, lahek in hiter.

Vsi, ki boste sklenili naročniško razmerje najkasneje do 22. 12. 2017, sodelujete v velikem 

žrebanju za eno izmed privlačnih nagrad:

športno kolo             gospodinjski aparat          sedežna garnitura

Finalno žrebanje bo na Orfejčkovi paradi, 26. 12. 2017.

Vsestranski talent  

za več zabave  

v vaši kuhinji.
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Družba Radio-Tednik Ptuj iz-

vaja v sodelovanju z občinami 

in osnovnimi šolami projekt 

Otroci pojejo slovenske pesmi 

in se veselijo, da bi čim več mla-

dih navdušili za petje sloven-

skih pesmi, jim pomagali pri 

razvoju njihovega talenta, s tem 

pa jih tudi usmerili v drugačno 

preživljanje prostega časa, ki ni 

toliko povezano z uporabo so-

dobne tehnologije. 

Za uvodna pozdrava in spod-

budo za čim boljši nastop sta 

poskrbela direktor družbe Ra-

dio-Tednik Ptuj Drago Slamer-

šak in župan občine Markovci 

Milan Gabrovec. Številni gledal-

ci so bili tudi tokrat navdušeni, 

saj so mladi, nadarjeni pevci OŠ 

Markovci pripravili neponovljiv 

večer odličnih nastopov, skupaj 

18 z 19 pevci. Peli so v glavnem 

zabavno glasbo oz. uspešnice 

slovenske glasbene scene. Ko-

misija v sestavi: Dalibor Bede-

nik, ki je tudi vodil prireditev, 

Janja Turk, magistra, profesori-

ca flavte, in predstavnica druž-

be Radio-Tednik Ptuj Majda Go-

znik, resnično ni imela lahkega 

dela zaradi odličnih in skoraj 

povsem izenačenih nastopov, 

zlasti v višji kategoriji, kjer so 

odločile malenkosti. V mlajši 

kategoriji si je polfinalno vsto-

pnico pripela petošolka Jana 

Kostanjevec s pesmijo Nasmeh 

življenja, v starejši pa devetošol-

ka Zala Stolec s pesmijo Metulji.

Za odlične nastope mladih 

pevcev se je zahvalil tudi rav-

natelj OŠ Markovci Ivan Štrafe-

la. Pokazali so, kako zelo živa 

je pesem v markovski osnovni 

šoli in v občini Markovci, je po-

udaril. Tudi v novi sezoni želijo 

biti med najboljšimi. V tretji so 

imeli zmagovalko v mlajši kate-

goriji Mio Pernat. Zahvalil pa 

se je tudi občini Markovci in 

županu, da so jim omogočili, da 

lahko tudi v novi sezoni sodelu-

jejo v tem izjemnem projektu, 

ki mladim glasbeno nadarjenim 

pomeni veliko, kot tudi družbi 

Radio-Tednik Ptuj, nosilcu pro-

jekta, še posebej pa učitelju 

Borisu Šeguli, ki je mlade prip-

ravljal na nastope. Tudi tokrat je 

svoje delo opravil odlično.

Ljudje in dogodki   11torek � 21. novembra 2017

Vse, kar je bilo na petkovem je-
dilniku, je bilo domačega porekla; 
otroci v vrtcih in učenci v osnovnih 

šolah so zajtrkovali črn kruh, med, 
jabolko, mleko in maslo. Dan slo-
venske hrane, ki ga je Vlada RS raz-

glasila leta 2012, poteka vsak tretji 
petek v novembru, letos so ga 
tako obeležili 17. novembra. Letos 
je namenjen usmerjanju in osve-
ščanju javnih zavodov o pomenu 
nabave lokalno pridelane hrane, s 
čimer bodo zagotovljene številne 
koristi: kakovostna in varna hrana 
za otroke ter spodbuda za pride-
lovalce.

Sočasno s tem poteka tudi sed-
mi Tradicionalni slovenski zajtrk, 
ko imajo otroci v osnovnih šolah 
in vrtcih zajtrk z živili iz lokalnega 
okolja. Pobudnica tega projekta 
je Čebelarska zveza Slovenije, ki 
je pravzaprav pred 11 leti začela z 
„medenim zajtrkom“, iz tega pa 
je projekt prerasel okvire in postal 
nacionalni. Pri izvedbi se mu vsa-
ko leto pridružuje več partnerjev, 
letos pa je imelo pravi slovenski 
tradicionalni zajtrk na jedilniku ok-
rog 260.000 otrok. Projektu so se 
seveda pridružili tudi šole in vrtci iz 
Spodnjega Podravja.

Foto: ČG

Projektu so se seveda pridružile tudi šole in vrtci iz Spodnjega Podrav-
ja. Med drugim tudi OŠ Ljudski vrt (na fotografi ji). 

Slovenija � Tradicionalni slovenski zajtrk

Enak zajtrk za 260.000 otrok
Sedem let zapored je jedilnik zajtrka v vseh slovenskih vrtcih in osnovnih šolah enak. Tretji 
petek v novembru namreč poteka projekt Tradicionalni slovenski zajtrk, ki sovpada z dnevom 
slovenske hrane. 

Pred cerkvijo je pred mašo ča-
kal sod, ki so ga napolnili vinogra-
dniki trojiške župnije. Nato so sod 
v procesiji ponesli v cerkev pred 
oltar. Po maši je p. Andrej Sotler 
opravil blagoslov mošta. Vse nav-
zoče sta pozdravila predsednik TD 

Milan Vidovič in župan Marko Ma-
učič in jim zaželela obilo dobrega 
pridelka. 

Slovesno so proglasili kletarja 
Franca Pajnkiherja, ki ima veliko vi-
nogradov, veliko vinogradniškega 
in kletarskega znanja ter seveda 

bogate izkušnje. Sledil je bogat 
kulturni program. Zaigrali so ljud-
ski godci Haloški veseljaki TD Pod-
lehnik in skupina šeg in navad TD 
Podlehnik ter učenci z igranjem na 
kitaro, harmoniko in z recitali.

Podlehnik � Blagoslov mošta 

Kletar leta je Franc Pajnkiher
Haloze slovijo po lepih vinogradih in dobri vinski kapljici. O vinu pojo številne slovenske pe-
smi, o vinu so se razpisali različni pisatelji in misleci. 

Foto: Sandi Šprah

Sponzorji prireditveMarkovci � Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo – četrta sezona

Markovski pevci znova navdušili  
V športni dvorani OŠ Markovci je 16. novembra potekal tudi predizbor nove sezone projekta Otroci pojejo slovenske pesmi in se veselijo.

Foto: Črtomir Goznik

Pevski cvet OŠ Markovci z 19 mladimi pevkami in pevci, ki so poskrbeli za odličen večer slovenske 
zabavne in narodno-zabavne pesmi.

Foto: Črtomir Goznik

Jana Kostanjevec, petošolka, 
zmagovalka v mlajši katego-
riji: „Zelo sem navdušena, da 
sem zmagala. Na nastop sem 
se pripravljala nekaj mesecev. 
Pri izbiri pesmi mi je pomagala 
moja učiteljica solo petja Ana 
Delin. Pričakujem, da se bom v 
polfinalu odlično odrezala.“

Foto: Črtomir Goznik

Zala Stolec, devetošolka, 
zmagovalka v starejši kate-
goriji: „Zelo sem vesela, da 
sem zmagala, tega nisem 
pričakovala glede na močno 
konkurenco. Vesela pa sem še 
toliko bolj, ker se nisem dolgo 
pripravljala. Zahvaljujem se 
učitelju Borisu Šeguli, ki mi 
je pomagal pri izvedbi nasto-
pa. Glasba me spremlja že od 
zgodnjega otroštva, tudi v pri-
hodnje se vidim na glasbeni 
sceni. Nastopila sem tudi že v 
dveh muzikalih.“

Sponzorji v Markovcih so bili: DEM, d. o. o., Komunalno 
podjetje Ptuj, d. d., Talum, d. d., Kidričevo, Plohl Andrej, s. p., 
Plohles, servis in montaža notranje opreme, Jože Voglar, s. p., 
Slikopleskarstvo, Spirala, d. o. o., Cvetličarna Čuš, Martina 
Čuš, s. p., Pekarna Kolamerca, Branko Fideršek, s. p., Vepos, 
d. o. o., Barbara Sok, s. p. – Zlatarna Remember, M.C.K., mon-
tažno, trgovsko in storitveno podjetje, d. o. o., Horvat Hermina, 
s. p., Cvetličarna Rožmarin, Svečarstvo in hortikultura Hamer-
šak Jožica, s. p., Frizerski studio Joca, Naitors, d. o. o., in Tiskar-
na Ekart, proizvodnja, trgovina in storitve, d. o. o.

V mlajši kategoriji so nastopili:
Kaja Kokol, Luka Stolec, Neža Meglič, Tjaša Pfeifer, 

Lana Kristovič, Mia Šegula, Sara Jevšenak in Alina Eli 
Kodrič, Eli Bezjak, Larisa Mlinarič, Ana Vugrinec ter 
Jana Kostanjevec; 

v starejši pa: 
Saša Bratuša, Jan Forštnarič, Leja Janžekovič, Kaja 

Kumer, Dominika Raušl, Ana Čuš in Zala Stolec. 
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Najnovejši slikarski opus, ki za-
jema dela, ki jih je ustvarila v letih 
2016 in 2017, je naslovila s Panta rei. 
Stanka Gačnik, ki je opravila izbor 
in postavila razstavo, je povedala, 
da najnovejši slikarski ciklus Rozine 
Šebetič govori o neverjetni življenj-
ski energiji in presenetljivem, ume-
tniško ustvarjalnem razvoju v nje-
nem slikarstvu. Tako so nastali trije 
ciklusi, ki se med seboj razlikujejo 
oz. dopolnjujejo predvsem v izbo-
ru barvne palete: modri, oranžni in 
rjavi, zemeljski odtenki. Gre za dela, 
povsem novo likovno izpoved nje-
nega življenja in dojemanja usode.

Naslov razstave Panta rei (vse 
teče, vse se odvija, vse napreduje, 

se spreminja, tako kot se spreminja 
naše življenje) si je slikarka izposo-
dila pri grškem fi lozofu Heraklitu. V 
svoj zvezek, v katerega si zapisuje 
svoja posebna doživetja, vtise, si ga 
je zapisala že pred leti. „Človek, ki 
dolgo živi, o marsičem razmišlja, še 
posebej, ko se bliža neizogibnemu 
koncu, ki nas vse čaka, tako tudi o 
smislu življenja. To sicer niso neka 
nova razmišljanja, spremljala so me 
že v rani mladosti, dolgih dneh in 
nočeh, brez spanja, zaradi bolečin, 
ko sem bila večkrat že blizu smrti.

V tem najnovejšem ciklu sem se 
lahko barvno sprostila, obožujem 
barve. Izbrala sem rumeno in mod-
ro, ki sta mi bili vedno najbolj pri 

Ptuj � Rozina Šebetič v Salonu umetnosti

„Vsi smo drobne kapljice v reki življenja ...“
V Salonu umetnosti na Ptuju se je 9. decembra trlo tistih, ki so se želeli pokloniti najnovejšemu umetniškemu ciklusu ptu-
jske slikarke in umetnice Rozine Šebetič, ki je 5. februarja letos dopolnila 90 let. Nekateri so zato morali odprtje razstave 
spremljati z ulice.

Foto: Črtomir Goznik

Rozina Šebetič svoj najnovejši slikarski opus razstavlja pod naslovom Panta rei.

Razstava, ki jo je zasnovala Ga-
lerija Safi lo ob podpori mesta Or-
mož, se posveča zgodbi o očalih 
in o tem, kako je leta 1878 Safi lo 
postal pionir očalne industrije. Po-
leg tega raziskuje, kako se preple-
tajo vizija in druga področja, kot 
so oblikovanje, umetnost, tehno-
logija, moda in šport. Kot so še 
zapisali v sporočilu za javnost, je 
pomembno, da bo razstava jav-
nosti poudarila visoko kakovost in 

izjemno strokovno delo tovarne v 
Ormožu, ki izdeluje okvirje iz op-
tyla. Gre za plastičen material, ki 
ga je patentiral Safi lo in se proizva-
ja samo v Ormožu ter ima sloves 
enega izmed najboljših materialov 
v očalni industriji. 

Italijansko podjetje Safi lo, ki 
je bilo ustanovljeno pred več kot 
stotimi leti, ima danes edinstveno 
vlogo na svetovnem trgu očal in 
je zmožno razvijati nove vzorce in 

uvajati inovacije v industrijo s po-
močjo petih studiev za oblikovanje 
in sedmih tovarn, ki jih ima v lasti, 
med katerimi velja ormoška tovar-
na za odlično.

Razstavo so odprli na martinov 
petek, v Ormožu pa bo na ogled 
še približno tri mesece. Dostopna 
bo tudi v digitalni obliki, in sicer na 
spletni strani www.GalleriaSafi lo.
com.

Ormož � Od Safi la do Ormoža: zgodba o tradiciji in inovacijah

Fascinanten svet očal
V avli občine Ormož je na ogled razstava »Fascinanten svet očal. Od Safi la do Ormoža: zgodba 
o tradiciji in inovacijah«, ki priča o dolgoletni zgodovini očal in več kot 100-letni zgodbi itali-
janske skupine Safi lo.

Vsako leto v jesenskem času 
organizirajo pastirske igre in »bičo-
pok« v zahvalo dobri paši ovac na 
tem območju.

Koranti Poetovio PTUJ smo na 
tem dogodku sodelovali s svojimi 
tradicionalnimi pokači in se pome-
rili še v kuhanju ovčjega paprikaša 
oziroma golaža, ki smo ga poime-
novali kar korantov golaž. Lani smo 
bili zmagovalci, letos pa smo sode-
lovali izven konkurence. Za izvrsten 

golaž so naši kuharji dobivali samo 
pohvalne ocene. V pokanju z biči 
smo bili deležni številnih pohval 
organizatorjev in glasnih vzklikov 
obiskovalcev in nastopajočih: »Bra-
vo Slovenci, bravo Ptuj.« Lahko se 
pohvalimo, da na teh igrah naši po-
kači izstopajo. Seveda pa smo izko-
ristili to priložnost še za promocijo 
našega Kurentovanja 2018 in vse 
prisotne povabili, da obiščejo naš 
karneval. Sami pa smo bili deležni 

povabila madžarske delegacije, da 
se udeležimo njihovega Praznika 
vina in golaža, ki ga vsako leto v sep-
tembru priredijo v mestu Gyöngyös. 
Na svečanem zaključku iger je princ 
Cajnko Friderik V. predal poslanico 
župana Mestne občine Ptuj, šef gar-
de Ivan Križanec pa v imenu Koran-
tov Poetovio Ptuj spominsko sliko z 
motivom korantov.

Ptuj, Mužlja � Koranti Poetovio na »bičopoku«

V zahvalo dobri paši
Društvo Koranti Poetovio iz Ptuja se je udeležilo tradicionalnega »bičopoka« in pastirskih iger v 
srbskem mestu Mužlja. V tem kraju na robu tromeje živi večinska manjšina Madžarov, Romunov 
in manjši del Srbov.

Da bi jo učencem olajšali, na šo-
lah organizirajo razne aktivnosti. 
V sklopu ene izmed teh so obiskali 
tudi družbo Radio-Tednik Ptuj, kjer 
smo jim predstavili različne poklice: 
od tehniškega oblikovanja in trženja 
do novinarstva in urednikovanja.

„V aktivnosti Moja karierna pot, 
ki na šoli poteka v okviru projekta 
Popestrimo šolo, se učenci sezna-
nijo s poklici, ki jih zanimajo, s pote-
kom izobraževanja, možnostmi za-
poslovanja in tudi v praksi spoznajo 
določene poklice in se v nekaterih 
preizkusijo. Učenci se namreč preko 
praktičnega spoznavanja različnih 
poklicev lažje odločajo za svojo ka-
rierno pot oz. nadaljnje izobraže-

vanje,“ pravi učiteljica na OŠ Olge 
Meglič Mateja Simonič. Njene izku-
šnje do zdaj so izjemno pozitivne, v 
vsakem predstavljenem poklicu so 
šolarji našli prednosti in slabosti, ki 
jim bodo pomagale pri vpisu na sre-
dnje šole. Doslej so učenci v okviru 
omenjenih aktivnosti spoznali delo 
turističnega vodnika, zdravnika, 
vzgojitelja in minuli teden še novi-
narja. Obiska družbe Radio-Tednik 
Ptuj, kjer ustvarjamo program radia, 
ki ima status posebnega pomena 
in sestavljamo časopis Štajerski te-
dnik, ki bo prihodnje leto obeležil 
70 let obstoja, se je udeležilo sedem 
učencev. Klara Krasnič, Ivana Šmi-
goc, Mojca Pulko, Evelina Palushaj, 

Manja Brumen, Tara Majcenovič in 
Matija Papdi so sicer sramežljivo, 
a vendar radovedno in navdušeno 
prisluhnili predstavitvi paleti pok-
licev, ki jih imamo v naši družbi. Da 
vse teče tako, kot mora, so namreč 
zraven novinarjev zadolženi tudi 
številni drugi sodelavci, seveda na 
čelu z direktorjem družbe Dragom 
Slameršakom.

So pa tudi šolarji dobili možnost 
sodelovanja v otroški radijski oddaji, 
v kateri jih je gostila sodelavka Nata-
lija Škrlec. Morda pa smo kakšnega 
med njimi prepričali, da se nam čez 
nekaj let pridruži kot novi sodela-
vec. Na mladih svet stoji!

Ptuj � “Olgičarji“ izbirajo svoj poklic

Mlade novinarstvo kot vseživljenjski poklic zanima
S pravilno izbiro šole izbrati tudi željen življenjski poklic, tistega, ki ga boš dejansko z veseljem in srčnostjo opravljal (morda celo življenje), je pri rosnih 15 letih zelo težka in odgovorna naloga. 

Foto: DK

Poklic novinarja je spoznavalo sedem učencev, ki so nas obiskali z učiteljico Matejo Simonič (prva z des-
ne). Radijsko delo sta jim predstavili Natalija Škrinjar in Natalija Škrlec (z leve).

Foto: Urška Maučič

Razstava bo v Ormožu na ogled tri mesece.

srcu, pa zemeljske barve, ker sem 
na zemljo in naravo tudi najbolj 
navezana. Modra barva pomirja, 
je barva daljav, višin, globin, barva 
ozračja, ki odseva v vodi. Rumena 
je barva sonce, topline, žarenja, pri-
naša mi vedrost, optimizem. V mo-
jem življenju je bilo in je še vedno 
polno optimizma, kar je za življenje 
zelo pomembno. Od tehnik gre za 

olje, platno, akril, uporabila pa sem 
tudi granulate, kolaž, malo zlivanja 
barv, akvarel je moja ljuba tehnika. 
Glavno vodilo pri nastanku mojega 
najnovejšega slikarskega ciklusa je 
bilo moje razmišljanje o življenju, 
bivanju in smislu življenju, kako bi 
to izrazila likovno, pa me je spod-
budila lanska tema za Mežanove 
dneve. Nisem izbrala kroga, ki ga 
že poznamo, saj navsezadnje življe-
nje ni zaključen krog, saj gre vedno 
naprej. Že Kant je dejal, da mrtvi 
živi naprej v spominu svojcev, tudi 
verstva to propagirajo. Dejansko 
pa vsak človek živi naprej v svojih 
potomcih, delih, mislih. Vsi smo 
drobne kapljice v reki življenja,“ 
sklene slikarka Rozina Šebetič, ki 
se je doslej predstavila že na 98 sa-
mostojnih razstavah in več kot 500 
skupinskih.

Svečano odprtje jubilantkine raz-
stave so s pesmijo pospremili člani 
Komornega moškega zbora Ptuj 
pod vodstvom dirigenta Mihaela 
Roškarja.

Foto: BC
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Nogometaši Aluminija so se s 
serijo porazov znašli v položaju, 
ko jim je voda že pošteno tekla 
v grlo in so bili blizu mestom, ki 
ne zagotavljajo obstanka. A so 
že dvakrat v takšnih situacijah 
odlično reagirali, pred tedni v 
Celju, v soboto pa še v Kranju.

Zadnji dve zmagi je Aluminij 
dosegel v gosteh, ob tem je za-
nimivo tudi to, da so Kidričani 
letos osvojili enako število točk 
v gosteh in doma, po 8. »Lani 
smo težko osvajali točke v gos-
teh, letos smo to izboljšali, kar 
je bila seveda naša želja. V zad-
njih tekmah smo imeli ob moč-
nih tekmecih na domačem igri-
šču tudi precej smole, zato je 
tokratna zmaga res pomemb-
na,« je dejal Nemanja Jakšić.

Ta je po dolgem času znova 
zaigral na svojem primarnem 
položaju bočnega branilca 
(centralna branilca sta bila Mu-
minović in Martinović), Matic 
Vrbanec se je preselil v zvezno 
vrsto. Igrišče je moral že po 10 

minutah zapustiti Francesco 
Tahiraj (poškodba), zamenjal ga 
je Žiga Škofl ek. Prav 23-letnik iz 
Vojnika pri Celju je bil kasneje 
ključna fi gura ob zmagi igralcev 
v rdečih dresih. Pred koncem 
prvega polčasa, v katerem so 
imeli gostje več polpriložnosti, 
je povratno žogo Nunića uda-
ril proti golu, na poti je zadela 
enega od domačih branilcev ter 
končala v mreži – 1:0.

Drugi del je glede poses-
ti žoge pričakovano pripadel 
igralcem Triglava, ki so na vsak 
način želeli izenačiti. Najbliž-
je temu so bili v 63. minuti, ko 
je David Zec žogo z glavo na-
mesto v prazno mrežo poslal 
v prečko. Na drugi strani se je 
dvakrat v položaju za zaključni 
strel znašel Dejan Petrovič, a so 
domači igralci uspeli blokirati 
njegove poskuse. 

Dokončna odločitev o zma-
govalcu je padla v končnici, 
ko je sodnik Damir Skomina v 
88. minuti izključil domačega 
vratarja Elvisa Džafi ća, ki je 
s prekrškom zaustavil prodi-
rajočega Marka Nunića. Ker 
je Siniša Brkić že opravil vse 
tri menjave, je med vratnici 
stopil Luka Majcen. Gostje so 

Vsak »večni derbi« s sabo pri-
naša precej negotovosti, tudi 
pred petkovim obračunom v 
Ljudskem vrtu je bilo tako. Po-
kalna zmaga Olimpije (3:0 v prvi 
tekmi četrtfi nala) je v taboru 
vijoličastih pomenila dodatno 
mobilizacijo, ki se je na koncu 
izkazala za odločilno.

Vijoličasti so k tekmi doslej 
neporaženih tekmecev pred 
9000 gledalci pristopili bistve-
no drugače kot pred tednom, 
bili so agresivnejši, kar jim je 
že hitro prineslo vodstvo. Po 
podaji Milca s strani in slabem 
izbijanju Klinarja je znova zadel 
Marcos Tavares. Kapetan Mari-
bor je zadel že 129. na sloven-
skih prvoligaških tekmah in ga 
le še gol loči do vodilnega na tej 
lestvici – nepozabnega Štefana 
Škaperja.

»Zgodnji gol je začrtal, kako 
se bo tekma odvijala. V nadalje-
vanju smo morali na svoja ple-
ča prevzeti dodatno tveganje 
in smo posledično v obrambi 
puščali več prostora. Predvsem 
v prvem polčasu je imel Mari-
bor nekaj priložnosti, v drugem 
precej manj. Poraz je slej ko 
prej verjetno moral priti, a tu ni 
neke posebne fi lozofi je. Če se 
želiš boriti za vrh, je potrebno 
že na naslednji tekmi zaigrati v 
starih tirnicah in znova pokaza-
ti svoj maksimum. Nismo vajeni 
porazov, a nisem v skrbeh,« je 

po tekmi razlagal trener Olim-
pije Igor Biščan. Za ljubljanski 
kolektiv je najbolj nevarno v 
zaključku tekme poskusil Rok 
Kronaveter, a je Handanović 
njegov strel ubranil, odbite 
žoge pa Abassu ni uspelo spra-
viti v gol.

Drugačno razpoloženje je 
bilo v taboru Maribora, ki je 
sedaj sam na vrhu lestvice. 
»Naša zmaga je popolnoma 
zaslužena, lahko bi bila, glede 
na prikazano v prvem polča-
su, tudi višja (Vršič je bil sam 
pred golom, op. a.). Fantje so 
igrali zelo agresivno in dobro, 
v drugem polčasu so nasprot-
niki dobro nadzirali našo igro. 
Zelo smo zadovoljni zaradi teh 
pomembnih treh točk, čeprav 
je prvenstvo še dolgo,« je dejal 
Darko Milanič.

V nadaljevanju se je posvetil 
prihajajoči torkovi tekmi Lige 
prvakov z moskovskim Sparta-
kom v gosteh: 

»Zmaga proti Olimpiji 
nam seveda vliva 
samozavest pred 
nadaljevanjem v ligi 
prvakov, kjer moramo 

najmanj ponoviti 
pristop s tekme z 
Olimpijo: treba se bo 
boriti za vsako žogo, 
odigrati angažirano, 
saj ima Spartak 
v napadu izredno 
kakovost, hitrost ... 
Zelo pozitivno je, da 
smo se tokrat odzvali, 
kot smo se in upam, da 
bomo to ponovili tudi v 
Rusiji.«

to izkoristili za dosego dveh 
zadetkov, prvega je po podaji 
Škofl eka dosegel Alen Krajnc, 
drugega pa po še eni asistenci 
Škofl eka Marko Nunič. 

Kidričani bodo v nedeljo ob 
18.45 na domačem igrišču gos-
tili Rudar.

Triglav – Aluminij 
0:3 (0:1)

STRELCI: 0:1 Škofl ek (42.), 0:2 
Krajnc (90.), 0:3 Nunić (91.).

TRIGLAV: Džafi ć, Arh Česen, 
Suljević, Zec, Kuhar, Vujčić (od 
77. Mlakar), Krcić, Robnik, Tijanić 
(od 64. Bukara), Poplatnik, Po-
dlogar (od 63. Majcen). Trener: 
Siniša Brkić.

ALUMINIJ: Janžekovič, Jurče-
vić, Jakšić, Martinović, Mumino-
vić, Mesec, Petrovič, Tahiraj (od 
10. Škofl ek), Vrbanec, I. Mensah 
(od 82. Krajnc), Nunić. Trener: 
Slobodan Grubor.

RDEČI KARTON: Džafi ć (88.).

Maribor – Olimpija 
1:0 (1:0)

STRELEC: 1:0 Tavares (6.).
MARIBOR: Handanović, Milec, 

Viler, Billong, Šuler, Vrhovec, Ka-
bha, Vršič, Bajde (od 72. Hotič), 
Bohar (od 81. Pihler), Tavares (od 
89. Mešanović). Trener: Darko 
Milanič.

OLIMPIJA: Ivačič, Apau, Ilić, 
Bajrić, Štiglec, Tomić, Čanađija, 
Alves (od 60. Kronaveter), Klinar 
(od 78. Benko), Abass, Kapun (od 
61. Savić). Trener: Igor Biščan.

Foto: Martin Metelko / m24.si

Marko Nunič (Aluminij, beli dres) je v Kranju s podajo sodeloval pri golu Škofl eka, ta mu je uslugo vrnil 
v sodnikovem podaljšku. 

Nemanja Jakšić, Aluminij: »Naša zmaga je povsem zasluže-
na, čeprav smo imeli v drugem polčasu obdobje nekoliko slab-
še igre in so bili domačini takrat zelo nevarni. Potrebovali smo 
to zmago, dosegli smo jo kot povezana ekipa, ki ve, kaj hoče, 
zato optimistično pričakujemo naslednje obračune. Vesel sem 
za napadalce, da se jim je 'odprlo', za Tahiraja pa upam, da 
bo čim prej okreval. Sam sem po dolgem času odigral tekmo 
na položaju bočnega branilca, zato sem imel na začetku nekaj 
težav. Vsekakor je še veliko prostora za moj napredek kakor 
tudi napredek celotne ekipe.«

Rokomet
Ljubljančanke razblinile 
domači optimizem

Stran 17
Rokomet
Tretji poraz Drave 
v seriji

Stran 17

Reportaža
Kanu in ptujska Drava 
zaznamovala Sporto 

Strani 14, 15
Nwankwo Kanu
»Na ulici me še vedno 
ustavljajo«

Stran 15

Tenis
Preko štirih Japonk do 
najvišje uvrstitve

Stran 16
Boks
Na Ptuju tekmovali 
večinoma mladi boksarji

Stran 16

Urednik športnih strani: Jože 
Mohorič. Sodelavci: David Breznik, 
Tadej Podvršek, Uroš Krstič, Niko 
Šoštarič, Simeon Gönc, Janko Bez-
jak, Milan Zupanc, Franc Slodnjak, 
Silva Razlag, Janko Bohak, Vesna 
Osterc,  Črtomir Goznik, Matija 
Brodnjak, Aleksandra Jelušič
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Nogomet � 1. SNL, 16. krog

Gostovanja jim ustrezajo

Nogomet � 1. SNL, 16. krog

Kdo drug kot Tavares!

REZULTATI 16. KROGA: 
Triglav – Aluminij 0:3 (0:1);
Maribor – Olimpija Ljubljana 1:0 (1:0);
Ankaran Hrvatini – Celje 1:2 (0:0); strelci: 0:1 Žinko (55., z 11 m), 

1:1 Delgado (88.), 1:2 Predragović (93.); rdeči karton: Humar (59., 
Ankaran);

Domžale – Krško 1:0 (1.0); strelec: 1:0 Balkovec (31.).
Rudar Velenje – Gorica; tekma je bila v soboto prekinjena zaradi 

megle, nadaljevala se je v ponedeljek, po sklepu redakcije. 
1. MARIBOR 16 12 4 0 29:8 40
2. OLIMPIJA 16 11 4 1 29:7 37
3. DOMŽALE 16 7 4 5 31:16 25
4. RUDAR VELENJE 15 7 2 6 18:15 23
5. GORICA 15 7 1 7 18:20 22
6. CELJE 16 5 6 5 19:20 21
7. ALUMINIJ 16 4 4 8 19:25 16
8. KRŠKO 16 4 4 8 21:32 16
9. TRIGLAV KRANJ 16 2 5 9 14:30 11
10. ANKARAN HRVATINI 16 1 4 11 13:38 7

Foto: Črtomir Goznik

Marcos Tavares je odločil še en derbi.
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zornosti. Kljub neprijetnemu 
zapletu – njegov kovček se je 
izgubil na letališču v Parizu – in 
utrujenosti je bil 41-letnik dob-
ro razpoložen, z veseljem je 
ustregel številnim prošnjam za 
fotografi ranje. Redke so prilož-
nost, da narediš selfi ja s takšno 
zvezdo …

Na oder je nekdanji kapetan 
nigerijske izbrane vrste prišel 
na večerni prireditvi, ob po-
delitvi nagrad za najmočnejše 
blagovne znamke. Voditeljica 
Sanja Modrić je Kanuja na oder 
povabila v zaključku prireditve, 
predstavljen je bil kot predstav-
nik oz. ambasador NK Drava 

Dakinda Ptuj. Po kratkem pogo-
voru je pomagal pri podeljeva-
nju glavnih nagrad.

Spontani vrhunec večera se 
je zgodil ob koncu prireditve, ko 
je Kanu najprej Tomažu Ambro-
žiću, navijaču Arsenala, podaril 
dres tega londonskega kluba. Na 
oder je nato prišel še Emmanuel 

Drava – Zarica 2:0 (0:0)
STRELCA: 1:0 Cuff aro (46.), 

2:0 Lonzarić (84.).
DRAVA: Domjan, Flis, Vezjak, 

Petek, Lonzarić, Cuff aro, Škol-
nik (od 68. Kukovec), Kolar (od 
61. Akpomudia), Šporn, Čeh, 
Šalamun (od 87. Džafi ć). Tre-
ner: Simon Sešlar.

ZARICA: Hafner, Kopač, Ki-
movec (od 60. Janjič), Bega-
nović, Huč, Ahačič, Šalja, Vran-
dečič (od 83. Burkeljca), Matič, 
Zupan (od 74. Hajdarević), Po-
ljanec. Trener: Brane Pavlin.

Ptujski modri so na doma-
čem srečanju proti Zarici pri-
čakovali zmago, kar so tudi 
dosegli. Pred očmi delegacije 
iz Nigerije, v kateri je bil tudi 
legendarni Nwankwo Kanu, so 
bili boljši tekmec predvsem v 2. 
polčasu.

Je bila prisotnost nekdanje-
ga odličnega napadalca za no-
gometaše dodaten razlog za 
tremo? »Ne, to je bila za nas 
predvsem čast, dala nam je tudi 
dodatnega zagona in samoza-
vesti,« je dejal 20-letni branilec 
Drave Žan Flis.

Kljub temu prvi polčas ni 
prinesel tega, kar je približno 
400 gledalcev na Mestnem 
stadionu pričakovalo. Občasni 
prebliski niso prinesli pravih pri-
ložnosti na eni in drugi strani. 
»Iskali smo prave priložnosti, a 
nam je manjkala globina, ni bilo 

pravih zaključnih podaj. Kljub 
temu smo v obrambi z borbeno 
igro oddelali svoje, ni bilo večjih 
težav,« je dejal Žan Flis.

Polčas je prinesel pozitivno 
spremembo in že v drugi mi-
nuti nadaljevanja so domačini 
povedli: akcijo Školnika je z 
odličnim predložkom nadalje-
val Flis, Ignacio Cuff aro pa je z 
glavo žogo poslal v mrežo – 1:0. 
Sledilo je domala neverjetnih 25 
minut, v katerih so imeli modri 
najmanj sedem t. i. 100 % prilož-
nosti:

- Cuff aro je odbito žogo po 
strelu Čeha poslal tik mimo gola 
(50.), 

- Šalamun je bil dvakrat sam 
pred odličnim gostujočim vra-
tarjem Hafnerjem (51., 55.), 
enkrat še Cuff aro (57.), 

- strel Šporna z glavo s treh 
metrov je Hafner ubranil (58.), 
podobno kasneje še Lonzariču 
(71.),

- prosti strel Čeha s 16 metrov 
je zaustavil eden od branilcev 
Zarice …

Končno so domačini vse 
dvome o zmagovalcu razblini-
li v 84. minuti, ko je po podaji 
Čeha iz prostega strela z glavo 
zadel David Lonzarič – 2:0.

»Med polčasom smo dobili 
dodaten zagon, s katerim smo 
hitro dosegli zadetek. V nada-
ljevanju je bilo vse lažje, imeli 
smo ogromno priložnosti, in 
čeprav jih veliko nismo izkoristi-
li, je zmaga vseeno zaslužena,« 
je zaključil Flis.

V zadnji tekmi jesenskega 
dela se bodo dravaši odpravili 
na gostovanje k ekipi Brda. 

Nastja Čeh, Drava: »Jesenski 
del prvenstva se počasi bliža 
koncu, zato je bila to za nas ena 
najtežjih tekem. Vsi skupaj smo 
že malo utrujeni, saj smo ta del 
sezone odigrali na res vrhunski 
ravni. Resda bi lahko proti Zarici 
dosegli več zadetkov, a konec 
koncev štejejo le tri točke, kar 
smo tudi dosegli.«

V četrtkovi številki Štajerske-
ga tednika smo že napovedali, 
da bo Ptuj obiskal nekdanji ve-
liki zvezdnik svetovnega nogo-
meta Nwankwo Kanu. V Slove-
nijo je iz Londona preko Pariza 
prispel v četrtek, z njim je pripo-
toval tudi Emmanuel Akpakwu, 
eden od lastnikov podjetja Da-
kinda (drugi, Innocent Oduja, 
je na Ptuju že nekaj časa), ki od 
letos tesno sodeluje s ptujsko 
Dravo.

Nekdanji član Ajaxa, Interja 
in Arsenala je bil z vozilom NZS 
nemudoma pripeljan na Oba-
lo, kjer je potekala Sporto kon-
ferenca. Gre za daleč največjo 
in najpomembnejšo prireditev 

na naših tleh o marketingu in 
sponzorstvih v športu in se je 
vsako leto udeležujejo številni 
pomembni predavatelji iz tuji-
ne. Letos so tako med drugim 
potekala predavanja o mar-
ketinških akcijah NBA ekipe 
Phoenix Suns (predaval je Je-
ramie McPeek, ki je med dru-
gim sodeloval tudi pri digitalni 
kampanji za Super Bowl), o 
razvoju futsala z vidika evrop-
ske nogometne zveze UEFA, o 
izkušnjah s sponzorstvi v špor-
tu so predavali predstavniki 
Gorenja, Toyote, Coca Cole, 
SAP, AIB …

Organizatorji vsako leto med-
se privabijo tudi številne zna-

ne športnike, letos sta to bila 
Primož Roglič in Ilka Štuhec, 
konference pa so se med dru-
gimi v različnih vlogah udeležili 
Dejan Zavec, Rašo Nesterovič, 
Sani Bečirovič, Saša Domčić, 
Matej Mavrič Rožič, Tim Gaj-
ser, Marko Simeunović … Za 
prav posebno presenečenje 
konference je s svojim obiskom 
nedvomno poskrbel Nwankwo 
Kanu. Brez Matije Brodnjaka in 
njegovega dogovora z glavnim 
organizatorjem konference 
Tomažem Ambrožičem (Sport 
Media Focus) tega zagotovo ne 
bi bilo …

Kanu je bil od samega pri-
hoda v Portorož v središču po-

Reportaža

Kanu in ptujska Drava 
močno zaznamovala 
Sporto konferenco

Foto: Sportida / Sporto

Zaključni posnetek iz svečane razglasitve najmočnejših slovenskih športnih blagovnih znamk. Od leve: 
Toby Hester (predsednik žirije), Tomaž Ambrožič (glavni organizator Sporto konference), Emmanuel 
Akpakwu (Dakinda), Nwankwo Kanu in Sanja Modrić. 

Nogomet � 2. SNL

Delegacija iz Nigerije in tudi 
domači navijači zadovoljni

torek � 21. novembra 201714 Šport, reportaže

Kanu ambasador NK Drava, cilj je 1. liga
Tekmo Drava – Zarica sta si ogledala lastnika podjetja Da-

kinda, z njima je bil tudi Kanu.
»Kanu je med drugim postal ambasador NK Drava, kar za 

nas pomeni vsekakor nekaj dobrega. Že ob začetkih sodelo-
vanja z ljudmi iz Dakinde sem govoril, da verjamem v te ljudi 
in da imajo na Ptuju resne namene. Gre za zelo odprte in srčne 
ljudi. Sam ne želim prehitevati dogodkov, saj vsaka zgodba 
potrebuje svoj čas. Čez noč ni mogoče veliko narediti, am-
pak korak za korakom. Prihod Kanuja na Ptuj je nov korak k 
poglobitvi tega sodelovanja in resnično verjamem, da bomo v 
prihodnosti skupaj naredili velike stvari. Ptuju želimo povrniti 
nekdanji nogometni ugled, da se bo tukaj igrala 1. liga,« je o 
tem povedal Nastja Čeh.

Foto: Stanko Kozel

Nogometaši Drave so pred očmi Nwankwa Kanuja zmagali proti Zarici in se zavihteli na 2. mesto lestvice.

Končana serija Nafte, 
Drava na drugo mesto

Najzanimivejše srečanje kro-
ga je bilo odigrano v Dobu, kjer 
sta se merili dve »vroči ekipi«; 
Nafta je zapored zmagala na 
šestih, Dob pa na štirih tekmah. 
Franci Fridl je moral s svojimi 
varovanci na koncu srečanja 
podpisati poraz. To so ptujski 
modri izkoristili za preboj na 2. 
mesto.

Zanimivo je bilo še v Novem 
mestu, kjer so domačini sreča-
nje končali z dvema izključeni-
ma igralcema, a so vseeno sla-
vili proti Iliriji.

Rekorderka kroga je Mura, ki 
je Korošcem nasula pol ducata 
zadetkov, dva je dosegel Ma-
roša. Enakega dosežka se je ob 
zmagi Kalcerja veselil Hajrič, ob 
zmagi Jadrana pa Vekić.

REZULTATI 16. KROGA:
Drava – Zarica 2:0 (0:0);
Mura – Fužinar Ravne 

Systems 6:0 (4:0); strelci: 1:0 
Sirk (3.), 2:0 Maroša (14.), 3:0 
Kous (24.), 4:0 Bobičanec (26.), 
5:0 Maroša (56.), 6:0 Karničnik 
(79.);

Roltek Dob – Nafta 1903 1:0 
(0:0); strelec: 1:0 Repnik (49.);

Krka – Ilirija 1911 1:0 (0:0); 
strelec: 1:0 Wilson (59.). Rdeči 
kartoni: Potokar (63.), Dežmar 
(82. – oba Krka), Povh (90., Ili-
rija);

Bravo – Rogaška 1:0 (0:0); 
strelec: 1:0 Kadrić (71.);

Cherrybox 24 Tabor Seža-
na – Kalcer Radomlje 0:3 (0:1); 
strelci: 0:1 Cerar (19.), 0:2 Hajrić 
(46.), 0:3 Hajrić (72.);

Jadran Dekani – Farmtech 
Veržej 3:0 (0:0); strelci: 1:0 
Vekić (63.), 2:0 Stepančič (91.), 
3:0 Vekić (93.); rdeči kartoni: 
Lah (90., Veržej);

Brda – Brežice Terme Čatež 
1:1 (1:0); strelca: 1:0 Kovačič (6.), 
1:1 Trojak (48.).
1. MURA 16 13 2 1 45:10 41
2. DRAVA PTUJ 16 11 1 4 36:23 34
3. NAFTA 1903 16 10 2 4 27:14 32
4. KAL. RADOMLJE 16 9 4 3 34:21 31
5. JADRAN DEKANI 16 7 6 3 28:21 27
6. KRKA 16 8 2 6 26:27 26
7. AŠK BRAVO 16 7 3 6 22:17 24
8. TABOR SEŽANA 16 6 5 5 19:21 23
9. ROLTEK DOB 16 6 2 8 24:27 20
10. BREŽICE ČATEŽ 16 5 4 7 19:24 19
11. ILIRIJA 1911 16 4 3 9 23:30 15
12. ZARICA KRANJ 16 3 5 8 21:27 14
13. ROGAŠKA 16 4 2 10 19:28 14
14. BRDA 16 3 5 8 13:25 14
15. FUŽINAR RAVNE 16 4 2 10 19:38 14
16. FARM. VERŽEJ 16 2 4 10 9:31 10

Foto: Stanko Kozel

Predsednik in kapetan NK Drava Nastja Čeh in legendarni nigerijski 
nogometaš Nwankwo Kanu sta si pred srečanjem simbolično izme-
njala dresa.
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Akpakwu in tako Sanji Modrić 
kot Tomažu Ambrožiču poda-
ril šal NK Drava Dakinda Ptuj. 
Simpatična voditeljica je darilo z 
veseljem sprejela in si ga nade-
la okoli vratu ter tako zaključila 
prireditev … Za NK Drava zaklju-
ček, kot si ga ne bi mogli zamisliti 
niti najboljši tuji in domači mar-
ketinški predstavniki na celotni 
prireditvi skupaj …

»Na ulici me še vedno 
ustavljajo«

Po podelitvi je bil čas za kra-
tek klepet z dvakratnim naj-
boljšim afriškim nogometašem 

(1996 in 1999), s tem nazivom 
se med drugimi ponašajo Ge-
orge Weah, Samuel Eto'o, Abe-
di Pele, Didier Drogba, Yaya 
Toure. Pierre-Emerick Auba-
meyang …

Kakšne odnose imate z nek-
danjimi klubi?

Nwankwo Kanu: »Z veliko 
osebami iz časa moje igralske 
kariere imam odlične odnose. 
Morda bo nekomu zanimivo, a 
zares lep odnos imam z Massi-
mom Morattijem, nekdanjim 
predsednikom Interja, čeprav 
tam zaradi težav s srcem ni-
sem igral veliko. Prave prijatelje 
spoznaš v nesreči, meni so tak-
rat v Italiji res pomagali.«

Po vseh letih igranja nogo-
meta ste sedaj v drugačni vlo-
gi. Kako se znajdete?

Nwankwo Kanu: »Ko imaš 
nogomet v krvi, ga je težko 
zapustiti. Ko igraš nogomet 
na takšnem nivoju, kot sem ga 
igral jaz, imaš tudi življenje, ki 
ima dobre in slabe plati. Dobra 
je ta, da se lahko zbudiš, kadar-
koli hočeš, ješ, karkoli hočeš, si 
enostavno kupiš stvari, ki si jih 
želiš … Obenem pa je nujno 
potrebna izredna samodisci-
plina, moraš biti osredotočen 
na vsako tekmo, vedno moraš 
dati vse od sebe, vedno si pod 
drobnogledom … Zapustiti no-
gomet na vrhunskem nivoju pa 
je vseeno težko, gre za težak 
proces, posebej za telo, ki je 
bilo navajeno vsakodnevnega 
treninga. Če nehaš skrbeti za 
telo, potem to s sabo zagotovo 
prinaša številne težave.«

Ko ste igrali po Evropi - npr. 
v Amsterdamu, Milanu in Lon-
donu - so vas ljudje ustavljali na 
ulicah? Kako se spomnite tega?

Nwankwo Kanu: 
»Med takratnim 
časom in sedanjostjo ni 
velike razlike (smeh)! 
Ljudje me še vedno 
prepoznavajo na ulici 
in ustavljajo, še posebej 
v mestih, ki ste jih 
omenjali. Prave svobode 
ni, še posebej takrat, ko 
si uspešen. Tisti, ki niso 
uspešni, jim je glede tega 
lahko, tistim uspešnim 
pa bo glede tega vedno 
težko. A samo v določeni 
meri.«

Kanu Heart 
Fundation

Po koncu igralske kariere ste 
se odločili za ustanovitev Kanu 
Heart Fundation, ki pomaga ot-
rokom? Zakaj?

Nwankwo Kanu: »V svoji ka-
rieri sem imel težave z zdrav-
jem, konkretno s srcem. Po 
zapletu in operacijah sem se 
vrnil še močnejši in nato osvojil 
še veliko trofej. Imel sem torej 
srečo. Zato sem se odločil, da 
pomagam manj privilegiranim 
otrokom v Afriki s podobnimi 
težavami. Ni bilo lahko, treba 
je bilo tudi kaj tvegati, a danes 
sem srečen, da sem lahko po-
magal že številnim – če sem na-
tančen, smo do operacij poma-
gali 542 otrokom. Tem otrokom 
sem lahko pomagal rešiti življe-
nja, zaradi česar sem izredno 
vesel. Ni lahko, a se bomo še 

naprej trudili, saj imamo trenu-
tno na čakalni listi že več kot 
50 otrok. Zato poskušamo vsak 
dan storiti še več in zagotoviti 
pomoč tistim, ki jo potrebujejo. 
Vsekakor pa sem zelo vesel, da 
lahko to počnem, pomeni mi 
posebno zadoščenje.«

Kanu je del naše 
družine

O sodelovanju s Kanujem 
smo povprašali Innocenta Odu-
ja. »Poznamo se že zelo dolgo, 
še iz časov njegove igralske ka-
riere. 

Naše sodelovanje pa 
še zdaleč ni samo 
poslovno, ampak je 
veliko več – Kanu 
je del naše družine. 
Gre torej za globoko 
prijateljstvo, medsebojno 
spoštovanje … 

Ko smo ga prosili za prihod 
v Slovenijo, ni okleval niti za 
trenutek, zaradi natrpanega 
urnika smo le težko uskladili 
vse obveznosti. Tukaj je za to, 
da potrdi težo našega skupne-
ga projekta z Dravo, v katerega 
resnično trdno verjamemo.«

Kako pomemben pa je sploh 
nogomet za podjetje Dakinda?

I. Odu: »Najpomembnejši – 
nogomet je srce Dakinde! Že 
sam slogan pove vse: Dakinda 
– Football For Every Home (Da-
kinda – nogomet za vsak dom). 
Naše poslanstvo je v tem, da 
s pomočjo nogometa delamo 
dobro, da nogomet pripelje-
mo v vsak dom, to pa pomeni 
pripeljati v dom nekaj dobrega. 
Zavedamo se, kako pomembno 
je, da so otroci na igrišču, da 
izkoriščajo svoje potenciale. 
V Nigeriji v našem kampu šte-
vilnim mladim pomagamo s 
štipendijami, to je del našega 
poslanstva.«

torek � 21. novembra 2017 15Šport, reportaže

Foto: Stanko Kozel

Kanu je posebej osrečil člane Nogometne šole Drava.

Ilka Štuhec, Goran Dragić in NK Maribor 
slovenske športne blagovne znamke leta

Na Sporto konferenci v Portorožu so bile v četrtek tradi-
cionalno razglašene najmočnejše športne blagovne znamke 
v Sloveniji. Letos so bili izbrani alpska smučarka Ilka Štuhec, 
košarkar Goran Dragić, ki je bil najboljši že leta 2013, in NK Ma-
ribor, ki se je tega laskavega naslova veselil šestič.

»Lepo je priti po to nagrado, a še lepše bi bilo biti kje drugje. 
Seveda hvala lepa za ta izbor in za nagrado, ki ni samo moja, 
ampak od cele ekipe,« je dejala Ilka Štuhec, ki se je prireditve 
osebno udeležila. Na oder je s pomočjo bergel prišla ob stoje-
čih ovacijah vseh zbranih …

Srečali so se tudi 
z županom MO 
Ptuju

Predstavniki Dakinde so 
se v soboto skupaj s Kanu-
jem srečali tudi z županom 
MO Ptuj Miranom Senčar-
jem. Ta je gostom predal 
simbolična darila, pogo-
vori pa so potekali v smeri 
iskanja možnosti za čim 
širše sodelovanje. Skupno 
kosilo je potekalo v prijet-
nem vzdušju, župan pa je 
goste iz Nigerije spremljal 
tudi na tekmi med Dravo 
in Zarico.

Primož Roglič: iz smučarskih skokov v 
kolesarstvo šele pri 23 letih

Poseben gost letošnje Sporto konference v Portorožu je bil 
slovenski kolesarski zvezdnik leta 2017, svetovni podprvak v 
kronometru na Norveškem ter etapni zmagovalec na letoš-
njem Touru Primož Roglič.

Tudi v Portorožu Roglič ni mogel mimo svoje športne zgod-
be, ki se je začela s smučarskimi skoki, tudi grdim padcem v 
Planici, po 15 letih pa leta 2012 odhod v kolesarstvo in niza-
nje velikih uspehov. »To je bil povsem drug svet, nisem vedel, 
kako deluje in nisem poznal ljudi. Na srečo sem dobil prilož-
nost pri Adrii Mobilu in se tam začel učiti, kaj je kolesarstvo. Še 
vedno se učim. Začetki niso bili enostavni in kmalu sem ugoto-
vil, da potrebuješ ogromno dela, motivacije in vztrajnosti, da 
prideš, kamor si želiš.«

Velika nagrada za odrekanja in pogumno odločitev je sledi-
la na 17. etapi letošnje dirke po Franciji, ko je dobil prestižno 
etapo z vzponom na Galibier. »Ta zmaga ostaja eden najlep-
ših trenutkov v moji karieri. Bil je prav poseben dan. Vse se 
je izšlo, kot sem si zamislil, pa tudi ob cesti sem prvič slišal 
slovensko besedo, videl zastavo in to ti da dve prestavi več.«

Foto: Grega Wernig / m24.si

Innocent Oduja, Nwankwo Kanu in Emmanuel Akpakwu - veliko več 
kot poslovni partnerji.

Foto: Sportida / Sporto

Ilka Štuhec je v Portorožu doživela topel sprejem, na slovesni podelitvi nagrad celo stoječe ovacije. Z vese-
ljem se je fotografi rala tudi s štajersko skupino udeležencev Sporto konference.

Ilka Štuhec: »Na dan tekme je 
težko«

Ilka Štuhec bi morala čez nekaj dni zače-
ti novo sezono tekem svetovnega pokala, a 
zaradi poškodbe kolena lanskih odličnih do-
sežkov ne bo mogla ponoviti. »Veliko raje bi 
se sedaj nekje pripravljala na tekme, a zaradi 
poškodbe tega ne morem. Seveda je to zame 
zelo neprijetno, a treba se je sprijazniti. Tekme 
so se začele, in ko sem uvodno tekmo gleda-
la pred TV-zaslonom, mi je bilo zelo hudo. Do 

naslednje tekme bo sicer mir, v redu bom, na 
dan tekme pa vem, da bo znova težko. Res ni 
prijetno gledati, a navijam in se veselim za dru-
ge,« je povedala 27-letna Mariborčanka.

Ne glede na vse ostaja pozitivna, po ope-
raciji kolena se posveča rehabilitaciji. »Za zdaj 
je glede tega vse super. Operacija je potekala 
po načrtih, rehabilitacija pa poteka od tistega 
trenutka naprej, ko sem se zbudila iz narkoze. 
Ostajam optimist,« je o stanju kolena, tekmo-
valka je še vedno na berglah, povedala vselej 
nasmejana Štajerka.

Foto: Stanko Kozel

Člani nigerijske delegacije so si 
tekmo Drava - Zarica ogledali v 
družbi župana MO Ptuj.
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Rokomet � Pokal Slovenije
1/16 fi nala: Arcont Radgona – Jeruzalem Ormož (TOREK, 21. 

11., ob 19.30)

Odbojka � Pokal Slovenije
Povratna tekma 1/8 fi nala: ŽOK GSV Zava Ptuj – Kema Pu-

conci (SREDA, 22. 11., OB 20.00 V DVORANI GIMNAZIJE PTUJ).

Nogomet � Trening v regijskem centru za 
selekcije U-12 in U-13

Iz MNZ Ptuj, programa Grassroots, sporočajo, da bo v če-
trtek, 23. 11., v Športnem parku Zavoda za šport Slovenska 
Bistrica (na igrišču z umetno travo), potekal trening v regij-
skem centru (RC) za igralce U-12 in U-13, letnike 2006 in 2005.

Igralci U-12 začnejo trening ob 16.30, U-13 pa ob 18.00. Po-
udarek dela bo na igralnih oblikah 2:1. Razpis je objavljen tudi 
na spletni strani MNZ Ptuj.

Športni napovednik

Slovenska boksarska liga si 
je v zadnjih letih zelo dvignila 
renome in tudi kakovost sode-
lujočih boksarjev je vidno na-
predovala. 

Klubi so na 2. krog tekmova-
nja v sezoni, ki ga je tokrat na 
Ptuju na visokem organizacij-
skem nivoju izpeljal Boks klub 
Ring, poslali večinoma kadete 
in mladince. Tako so gledalci v 
športni dvorani Gimnazije Ptuj 
lahko videli le štiri članske ob-
račune.

Ptujski boks so znova soli-
dno zastopali »ringovci«, ki so 
imeli sedem tekmovalcev, in 
člani Dejan Zavec Boxinga, ki je 
tokrat v ring postavil tri tekmo-
valce.

Prvo zmago je za gostitelje 
zabeležil Lovro Čondič. Mladi 
boksar je od začetka do kon-
ca nadziral dvoboj in v 2. rundi 
prisilil sodnika, da je prekinil 
obračun. Zmage se je po priča-
kovanjih veselil tudi Leon Lo-
vrec (BK Ring Ptuj), saj je proti 
zares dobremu tekmecu Tilnu 
Stajnku (BK Ljutomer) slavil z 
deljeno sodniško odločitvijo. 
Brez boja je prišel do zmage 
Timotej Pučko, medtem ko se 
je od »ringovcev« bolj od pri-
čakovanj moral za njo potruditi 
Denis Lazar. Tega je z nekoliko 
spremenjeno taktiko presene-
til Celjan Kevin Dornik, a veliko 
izkušenejši Lazar, ki je prejel 

nekaj močnih udarcev, je na 
koncu kljub ne najbolj prepri-
čljivi predstavi prišel do zmage. 
Lazarja od četrtka do nedelje 
čaka nastop na tekmi evropske-

ga pokala v Beogradu.
Ob štirih zmagah je BK Ring 

zabeležil tudi tri poraze. Tilen 
Hrženjak je bil slabši tekmec, 
Alen Kralj je v izenačenem dvo-
boju premalo tvegal, medtem 
ko je bil Miha Vindiš vsaj na oko 
boljši tekmec v ringu, vendar 
so sodniki ocenili drugače. Vin-
diš se je pomeril z Gregorjem 
Gajičem (FCL Ljubljana), oba 
boksarja pa sta zadala tekme-
cu kar nekaj močnih udarcev. 
V drugi in tretji rundi je to sto-
ril predvsem Vindiš, a je bilo to 
vseeno premalo za zmago.

Brez posebnih pričakovanj 
je tokrat s svojimi varovanci 
nastop pričakal Dejan Zavec. V 
ring je poslal trojico, videl pa je 
eno zmago. To je dosegel Miha 
Hriberšek, ki je v debitantskem 
nastopu premagal Celjana De-
nisa Recka. Hriberšek, ki se na 
treninge na Ptuj vozi iz Trbo-
velj, je popolnoma upravičil 
ponujeno priložnost in je dob-
ro opravil delo v ringu. Drugi 
Zavčev novinec tokrat je bil Ivo 
Marinič, ki pa zaenkrat še ni bil 
dorasel Niku Bevcu (ŠD Fokus 
Ljubljana), tako da je bil dvoboj 
prekinjen v drugi rundi. Dejan 
je največ pričakoval od Tomija 
Lorenčiča, ki pa tokrat v obra-
čunu z Arditom Zeqirijem (BK 
Slovenske Konjice) ni bil pravi. 
Lorenčič je po mnenju sodnikov 
izgubil s 0:3, a je bil glede na pri-

kazano po mnenju opazovalcev 
oškodovan, saj je bil vsaj za od-
tenek boljši tekmec. Res pa je, 
da je tokrat v samem dvoboju 
preveč nihal in je sam nastop 
opravil slabše od pričakovanj, 
tako da si zmage praktično niti 
ni prislužil.

Na Ptuju so do zmag v 24 
dvobojih prišli mnogi mladi 
boksarji, ki jim bo ta uspeh 
spodbuda za delo v naprej. V 
domačem ringu je Dejan Zavec 
Boxing pobral skupno pet točk, 
medtem ko je BK Ring osvojil 
novih 15 točk, s katerimi se je 
učvrstil v vodstvu na prvenstve-
ni lestvici.

Naslednji krog tekmovanja 
bo na sporedu 9. decembra v 
Celju, medtem ko se nam 16. 
decembra na Ptuju obeta nov 
boksarski spektakel – tekmova-
nje za zlato rokavico.

torek � 21. novembra 201716 Šport

Boks � Slovenska boksarska liga, 2. krog

Na Ptuju so se predstavili 
večinoma mladi boksarji

19-letna Tamara Zidanšek še 
naprej premika meje svojih naj-
boljših uvrstitev na računalniški 
WTA-lestvici; do najboljše uvr-
stitve v karieri je prišla z novim 
uspehom na turnirju z nagra-
dnim skladom 60.000 dolarjev 
(+ H). 

Varovanka trenerjev Zora-
na Krajnca in Marjana Čuka je 
po zmagovitem nastopu v Av-
straliji (Bendigo) odpotovala v 
japonsko Toyoto, kjer je bila 3. 
nosilka. Svoj status je povsem 
upravičila in s serijo štirih su-
verenih zmag proti tekmicam 
iz »dežele vzhajajočega sonca« 
prišla do nove karierne uvrsti-
tve. Ta je doslej znašala 138. 
mesto (februarja letos, tik pred 
poškodbo, op. a.), po novem 
uspehu pa je glede na prejšnji 

teden pridobila 19 mest in sedaj 
zaseda 132. mesto.

Članica TK Terme Ptuj do fi na-
la ni izgubila niza, suvereno je 
opravila tudi s 6. nosilko, 25-le-
tno Miharu Imanishi (223.). V fi -
nalu je bila njena tekmica Miha-
ela Buzarenescu (68.). 29-letna 
Romunka igra letos v življenjski 

formi in je bila tokrat za deset 
let mlajšo Konjičanko prevelik 
zalogaj. Bozarenescova je tako 
letos osvojila že sedmi turnir, 
od tega štiri z nagradnim skla-
dom 60.000 dolarjev, po enega 
pa celo 80.000 in 100.000 do-
larjev. Ta teden zaseda že 60. 
mesto na WTA-lestvici!

V taboru Tamare Zidanšek 
so kljub fi nalnemu porazu zelo 
zadovoljni s prikazanim na Ja-
ponskem. Zoran Krajnc je spo-
ročil: »Izkušnja iz Japonske je 
odlična. Dežela je zelo zanimi-
va, vse je odlično organizirano, 
infrastruktura je na visoki ravni, 
ljudje so prijazni …

Po prihodu sva opazila, 
da podlaga ni klasični tepih, 
kakršne poznamo v Evropi, am-
pak plastična zmes, na kateri se 
žogica odbije zelo hitro. Tamari 
se je uspelo izjemno hitro prila-
goditi tem razmeram in se pre-
senetljivo prebiti do fi nala. Tam 
sicer ni bila najbolje razpolože-
na, predvsem servis je bil slabši 
od pričakovanj. Tekmica je bila 
na drugi strani 'noro' razpolo-
žena, izkušena, vajena je tako 
hitrih podlag, kar je s pridom 
izkoristila.

Skupno gledano sem s tur-
nirjem zelo zadovoljen, napre-
dek v igri je več kot očiten. Ko 
bo imela za sabo več odigranih 
tekem, bo igra še boljša. Po 
vrnitvi v Slovenijo bomo sicer 
imeli težavo, kako najti primer-
na trda igrišča za treninge, po-
manjkanje tovrstne infrastruk-
ture pri nas je pač očitno. To 
nam trenutno predstavlja velik 
problem, rešitve bomo posku-
šali najti v Zagrebu.«

Tenis � Mednarodni turnir 

Preko štirih Japonk do najvišje uvrstitve

Rezultati 2. kroga:
Gorazd Jevščinek (BK Sloven-

ska Bistrica) – Lovro Čondič (BK 
Ring Ptuj) 0:3

Gašper Gracel (Boxeo Novo 
Mesto) – Tilen Hrženjak (BK Ring 
Ptuj) 3:0

Alen Kralj (BB Ring Ptuj) – 
Arber Elshani (BK Intercom Ce-
lje) 0:3

Leon Lovrec (BK Ring Ptuj) – 
Tilen Stajnko (BK Ljutomer) 2:1

Nik Bevc (ŠD Fokus Ljublja-
na) – Ivo Marinič (Dejan Zavec 
Boxing) 3:0

Ardit Zeqiri (BK Slovenske 
Konjice) – Tomi Lorenčič (Dejan 
Zavec Boxing) 3:0

Elmin Salihovič (BK Knockout 
Ljubljana) – Timotej Pučko (BK 
Ring Ptuj) 0:3 (b. b.)

Denis Lazar (BK Ring Ptuj) – 
Kevin Dornik (BK Intercom Celje) 
3:0

Gregor Gajič (FCL Ljubljana) – 
Miha Vindiš (BK Ring Ptuj) 2:1

Miha Hriberšek (Dejan Zavec 
Boxing) – Denis Recko (BB Inter-
com Celje) 3:0

Lestvica po 2. krogih:
1. BK Ring Ptuj 35 točk
2. BK Intercom Celje 28 točk
3. BK Slov. Konjice 19 točk
10. Dejan Zavec Boxing 8 točk

ITF-turnir v Toyoti 
(60.000 dolarjev + H):

1. krog: Zidanšek (3.) – Yuka 
Hosoki (Japonska) 6:3, 6:0;

2. krog: Zidanšek (3.) – Erika 
Sema (Japonska) 7:5, 6:3;

četrtfi nale: Zidanšek (3.) – 
Miharu Imanishi (Japonska, 6.) 
6:3, 6:2;

polfi nale: Zidanšek (3.) – Ju-
nri Namigata (Japonska, 8.) 6:1, 
6:1;

fi nale: Zidanšek (3.) – Miha-
ela Buzarenescu (Romunija, 1.) 
0:6, 1:6. 

Foto: Črtomir Goznik

Miha Vindiš (BK Ring Ptuj, modri dres) je izgubil v izenačenem obračunu z Gregorjem Gajičem.

1. ŽOK GSV ZAVA PTUJ 6 6 0 18:2 18
2. NOVA KBM BRANIK II  6 6 0 18:4 17
3. SWATYCOMET ZREČE 6 4 2 15:8 12
4. PREVALJE 6 4 2 14:9 12
5. ŽOK LJUTOMER 6 3 3 13:10 10
6. BRASLOVČE 6 3 3 9:11 9
7. KORVOLLEY A 6 2 4 10:13 8
8. KLS LJUBNO 6 3 3 10:13 7
9. MOZIRJE 6 2 4 7:13 6
10. CELJE 6 1 5 6:15 4
11. S VOLLEY 6 1 5 8:17 3
12. BENEDIKT 6 1 5 4:17 2

Celje – ŽOK GSV Zava 
Ptuj 0:3 (-16, -21, -18)

ŽOK GSV ZAVA PTUJ: Stav-
bar, Sakovič, Praprotnik Flisar, 
Gajser, Horvat, Gričnik, Fru-
men, Oancea, Novak, Tancer; 
Trener: Bojan Novak.

Serija prvenstvenih zmag 
ptujskih odbojkaric se nadaljuje 
in se je po novem uspehu v Ce-
lju pomaknila na šest.

Zmago so varovanke trener-
ja Bojana Novaka pričakovale in 
so jo na parketu brez posebnih 
težav tudi dosegle. Domačinke 
so se sicer trudile držati stik z 
GSV Zavo, a je bila razlika v ka-
kovosti igralk zelo očitna. 

Ta kakovost se je izkazala 
najbolj v uvodnem nizu, ko je 
podajalka Praprotnik Flisarjeva 
razigrala soigralke, ki so uspeš-
no zaključevale napade. Tokrat 
so Ptujčanke ob standardnih 
akcijah presenetile tudi z neka-

terimi novimi napadalnimi kom-
binacijami. V napadu sta tako 
največ točk nanizali Sakovičeva 
in Gajserjeva, najbolje je servi-
rala Frumnova, medtem ko je 
bolje kot na prejšnjih tekmah 
deloval tudi blok. Vsi ti elementi 
so bili dovolj za gladko dosežen 
prvi niz s 16:25. 

V drugem nizu je trener ne-
koliko zamenjal igralski kader, 
ki ni bil tako uigran, kar je po-
menilo kakšno tehnično napa-
ko več. Plod tega je bil rezul-
tatsko bolj izenačen niz, ki se 
je končal z 21:25. V tretjem so 
Ptujčanke zaigrale v sistemu 
6-2 z dvema podajalkama Stav-
barjevo in Praprotnik Flisarje-
vo. Ta postavitev jim je prinesla 
najprej lepo prednost, a Celjan-
ke so se v sredini niz približale 
zgolj na dve točki zaostanka na 
16:18. V končnici sta glavno bre-
me ponovno prevzeli Sakoviče-
va in Gajserjeva, ki sta uspešno 
zaključili napadalne akcije za 
končni izid 18:25. 

Ptujčanke v sredo čaka 
bistveno zahtevnejši 
obračun, saj bodo igrale 
povratno pokalno tekmo 
s Kemo iz Puconcev, 
ki je prvo tekmo doma 
dobila z rezultatom 3:1.

Odbojka � 2. DOL vzhod (ž)

Šesta v vrsti

Tamara Zidanšek se je v japonski Toyoti uvrstila v fi nale.
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Rudar – Drava Ptuj 
31:29 (17:18)

DRAVA PTUJ: Rožman 5, 
Krasnič 2, Reisman 3, Maroh 2, 
Bračič, Gregorc 1 (1), Blažič, Po-
lutnik, Budja 2, Falež, Bedrač, 
Koštomaj 8 (1), Krajnc, Žuran 
M. 3, Krabonja 3, Žuran S.; Tre-
ner: Nikola Bistrovič.

SEDEMMETROVKE: Rudar 
1/2, Drava Ptuj 2/3. IZKLJUČIT-
VE: Rudar 6 minut, Drava Ptuj 
10 minut.

Ptujski rokometaši so v Trbo-
vlje odšli z jasno postavljenim 
ciljem, da vzamejo dve točki in 
prekinejo negativni rezultatski 
niz. A načrt se jim ni izšel …

S podobnim scenarijem kot 

na zadnjih tekmah so »zatajili« 
v končnici in tako Rudarju do-
volili, da je z boljšim zaključnim 
strelom prišel do zmage. Samo 
tekmo sta ekipi začeli z zelo 
globokima obrambnima posta-
vitvama, ki pa nista delovali naj-
bolje. Rezultat je bil v glavnem 
izenačen in nobena ekipa si ni 
priigrala več kot dva zadetka 
prednosti. Gostje so v prvem 
delu zgrešili preveč strelov, 
pravi ritem so ujeli ob koncu, ko 
so s serijo 1:3 odšli na odmor z 
minimalno prednostjo 17:18.

Tudi v nadaljevanju sta se 
ekipi izmenjevali v minimal-
nem vodstvu. Dravi je manj-
kalo nekoliko več odločnosti, 
natančnosti in tudi stabilnosti, 

da bi si priigrala otipljivejšo 
prednost. Na drugi strani je Ru-
dar igral potrpežljivo in je do-
segel številne zadetke v samih 
zaključkih akcij, ko so sodniki 
že imeli dvignjeno roko za iztek 
napada. V teh zaključkih so bili 
strelsko najuspešnejši Setnikar, 
Polanec in Hočevar. Pri Dravi je 
iz strelskega vidika tokrat treba 
izpostaviti Koštomaja, ki je do-
segel 8 zadetkov,in najstarejše-
ga igralca Bračiča, ki je spet bil 
najboljši člen gostujoče obram-
be. A ta v končnici ni zdržala, saj 
je bil v zadnjih sedmih minutah 
delni izid 4:1, kar je tudi odlo-
čilo tekmo. V tem obdobju so 
Trboveljčani uspešno izkoristili 
napade, medtem ko so Ptujča-
ni v ključnih trenutkih zatajili 
v napadu. Zgrešili so tri strele 
iz ugodnih položajev in s tem 
Rudarju dovolili, da se je veselil 
zmage 31:29.

Metlika – Moškanjci-
Gorišnica 34:32 (13:13)

RK MOŠKANJCI-GORIŠNICA: 
Ranfl , Šandor 13, N. Bedrač 1, 
Ozmec 3, Arnuš 9, Vesenjak, 
Forštnarič, Geč 6, Mendaš, Zor-
li, Toplak, Tement, Vrbančič, B. 
Bedrač. Trener: Jaka Lozinšek.

Le pet igralcev Moškanjcev-
-Gorišnice se je na gostovanju 
na skrajnem JV države vpisalo 
med strelce in to je eden izmed 

glavnih razlogov za poraz. Go-
stje so sicer zadeli 32-krat, kar 
za gostovanje ni malo, toda na 
drugi strani je zatajila obramba.

Po odličnem začetku domači-
nov so favorizirani gostje začeli 
manjšati njihovo prednost, kar 
jim je na sredini prvega polčasa 
tudi uspelo. Kljub temu da so 
tokrat nastopili oslabljeni, so 
Štajerci v 20. minuti po zadetku 
Arnuša povedli z 8:10. Izkazalo 
se je, da je bila to njihova najviš-
ja prednost na tekmi.

Še v 40. minuti je bilo 18:18, a 
s serijo 4:0 se je tehtnica moč-
no prevesila na domačo stran. 
Zdelo se je, da imajo Metličani 
vse vajeti igre v svojih rokah, 
toda žilavi varovanci trenerja 
Jaka Lozinška so tekmo prav ob 
zaključku spet naredili povsem 
odprto. Po nekaj zaporednih 
zadetki Šandorja so se pribli-
žali na le zadetek zaostanka. 
Popoln preobrat jim je z zadet-
kom preprečil najboljši domači 
igralec Dokl.

RK Cerklje-Radovljica bo nas-
lednji tekmec rumeno-črnih, ki 
bodo skušali dokazati, da je bila 
tekma v Metliki le slab dan.

REZULTATI 14. KROGA: Ko-
rotan Prevalje – S. Rojko Do-
brovce 0:3 (0:1), AjDAS Lenart 
– Šmarje pri Jelšah 1:0 (0:0), Fo-
silum Šentjur – Mons Claudius 
1:2 (0:1), Zreče – Tehnotim Pe-
snica 1:0 (1:0), Pohorje – Dravi-
nja 1:5 (0:2), Šampion – Dravog-
rad Avto Grubelnik 0:0, Videm 
– Kety EMMI Bistrica 2:3 (1:1).
1. DRAVOGRAD  14 11 3 0 36:9  36
2. ŠAMPION  14 8 5 1 34:11  29
3. DRAVINJA  14 7 6 1 25:11  27
4. TEHNO. PESNICA  14 7 4 3 19:10  25
5. ZREČE  14 7 2 5 37:17  23
6. KETY E. BISTRICA  14 6 4 4 18:17  22
7. MONS CLAUDIUS  14 6 3 5 20:25  21
8. VIDEM  14 5 1 8 22:32  16
9. ŠMARJE PRI JEL.  14 5 1 8 18:31  16
10. AJDAS LENART  14 5 0 9 17:30  15
11. POHORJE  14 4 2 8 18:34  14
12. FOSIL. ŠENTJUR  14 3 3 8 19:32  12
13. KOR. PREVALJE  14 3 1 10 14:25  10
14. S.R. DOBROVCE  14 3 1 10 18:31  10

VIDEM – KETY EMMI 
BISTRICA 2:3 (1:1)

STRELCI: 0:1 Polegek (5.), 1:1 
Krajnc (38.), 1:2 Polegek (59.), 2:2 
Tement (69.), 2:3 Polegek (89.).

VIDEM: Krušič, Bračič, Lon-
čarič, Cafuta, Lah, Hliš, Tement, 
Plajnšek, Cesar (od 88. Do-
minc), Krajnc, Kovačič (od 78. 
Šuen). Trener: Primož Gorše.

KETY EMMI BISTRICA: Daba-
novič, Kusič, Ramot, Lipoglav, 

Motaln, Dirnbek, Horvat, Kolar 
(od 88. Fridrih), Hrušman (od 
61. Iršič), Topič (od 61. Bečaj), 
Polegek. Trener: Alojz Fricelj.

V odprti tekmi z obeh strani 
so Videmčani ponovno potegni-
li krajši konec. Spet so nastopili 
sila zdesetkani, manjkali so Ko-
ren, Kostanjevec, Božak, Anto-
lić, Kozel in Murić. V taboru klu-
ba ob Dravinji se lahko še kako 
veselijo zimskega premora …

Nihče ne ve, kako bi se tekma 
končala, če bi poskus domače-
ga kapetana Laha z glavo v 32. 
sekundi srečanja zadel cilj. Na-
mesto tega pa so se v domači 
vrsti spet začele vrstiti številne 
individualne napake in že v 5. 
minuti so gostje povedli. Videm 
je nato imel pobudo, a jalovo. 
Kakšnih 100 prezeblih gledal-

cev je ogrel Krajnc, ki je v 38. 
minuti z diagonalnim strelom 
postavil izid polčasa. 

V nadaljevanju smo spremlja-
li še bolj odprto tekmo, žal pa 
je bilo več tudi napak. Po dveh 
izjemnih priložnostih Bistrice 
so gostje v 59. minuti zasluže-
no povedli. Toda domačini se 
niso dali, po podaji Plajnška je 
znova izenačil Tement. Do kon-
ca je bilo še 20 minut, domačini 
pa so spet pritisnili. Odnos osla-
bljene čete Primoža Goršeta 
je bil tokrat pravi, a žal se jim 
ni izšlo po željah. Gostje so na-
mreč ob izteku srečanja in novi 
kardinalni napaki domače vrste 
spet zadeli. Odlični napadalec 
Bistrice Aljaž Polegek je dose-
gel »hattrick«.

torek � 21. novembra 2017 17Šport, rekreacija

Rokomet � 1. B SRL (m)

Tretji poraz v seriji

Rokomet � 2. SRL (m)

Šandor je bil premalo

Nogomet � 3. SNL sever

Nekaj se bo moralo spremeniti ...

ŽRK Ptuj – Ljubljana 
28:36 (16:17)

ŽRK PTUJ: Kac 1, Kolenko 1, 
Kelc, Želj 3, Kolednik 2, Pušnik, 
Bedrač, Puž 2, Borovčak 3, L. 
Čagran, Majcen 1, Selinšek 2, 
Korotaj 6, Gomilšek 7, Krumpak, 
Luknjar. Trener: Ivan Hrupič.

Ptujske rokometašice so z 
zmernim optimizmom priča-
kovale gostje iz Ljubljane, a na 
koncu klonile. Spet se je zgodil 
že tolikokrat letos viden sce-
narij, ko so Ptujčanke odlično 
odigrale prvi del tekme, nato 
pa popustile. A sama igra kaže, 
da so varovanke Ivana Hrupiča 
na pravi poti, nenazadnje gre 
za najmlajšo ekipo lige.

Kljub vodstvu gostij iz prestol-
nice v 8. minuti s 4:7 lahko zapi-

šemo, da je bil prvi polčas pre-
cej izenačen. Domačinke so se 
držale navodil trenerja in rahlo 
favorizirane Ljubljančanke se do 
konca prvega polčasa več niso 
mogle odlepiti. Ptujčanke so jim 
bile vseskozi »za petami« in na 
polčas se je odšlo z minimalno 
razliko v prid gostjam 16:17. 

Na žalost domačih navija-
čev se je spet ponovila slika s 

številnih letošnjih tekem, ko 
so Ptujčanke v nadaljevanju 
odigrale precej slabše. Gostje 
so hitro naredile delni izid 0:4, 
v 43. minuti so že vodile 19:26. 
Mlada dekleta so sicer do kon-
ca dala vse od sebe, toda bližje 
kot na –5 (v 46. in 55. minuti) 
niso zmogla. Nasprotno, Lju-
bljančanke so v sami končnici 
naredile največjo razliko na 
tekmi.

Rokometašice v najelitnej-
šem slovenskem tekmovanju 
sedaj čaka dolg, kar dvome-
sečni reprezentančni premor. 
V sredo bodo sicer igralke 
ŽRK Ptuj ob 18.30 v Ljudskem 
vrtu na Ptuju odigrale še prija-
teljsko tekmo proti slovenski 
mladinski izbrani vrsti.

Rokomet � 1. A SRL (ž)

Razblinile domači optimizem

Foto: Črtomir Goznik

Rokometašice ŽRK Ptuj so tudi po srečanju z Ljubljano ostale pri eni zmagi v tem delu prvenstva.

1. A SRL (ž)
1. ZAGORJE 8 7 1 0 15
2. KRIM MERCATOR 7 7 0 0 14
3. KRKA 9 6 1 2 13
4. Z'DEŽELE 8 5 0 3 10
5. MLIN. AJDOVŠČINA 9 4 2 3 10
6. ZEL. DOLINE ŽALEC 9 4 1 4 9
7. Ž.U.R.D. KOPER 9 3 0 6 6
8. LJUBLJANA 9 2 1 6 5
9. JADRAN BLUEMAR. 9 1 0 8 2
10. AKLIMAT PTUJ 9 1 0 8 2

Primož Gorše, trener Vidma: »Ta tekma je odraz celotne je-
seni. Praktično vedno se nam pripeti kakšna napak in nato se 
moramo odpreti. Po zaostanku smo se nato kar dvakrat vrni-
li, tako da iz tega vidika fantom nimam česa zameriti. A spet 
smo ob koncu naredili novo napako, ki nas je stala zmage. Na 
žalost dejstvo, da smo res dali vse od sebe, ni bilo dovolj. Žal 
pri toliko napakah ne gre, predvsem vratarjevih, ki se ponav-
ljajo praktično od začetka prvenstva. Nato se nam dogajajo še 
situacije, kakršna je bila pri tretjem zadetku ... Napadalci zabi-
jejo dva zadetka, dobimo tri. Če bi zabili tri, bi jih verjetno do-
bili štiri ali pet. Tako ne gre in nekaj se bo moralo spremeniti.«
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Vsako leto nabavite samo toliko 
semena, kot ga potrebujete. Tako 
vam po predalih ne bo ostajalo 
toliko starega semena. Vse seme, 
starejše od treh let, najprej preiz-
kusite, ali še kali, sama pa bi ga 
raje zavrgla. To velja seveda za 
kupljeno seme. Domače seme pa 
tudi poskusite pridelati čim bolj 
sproti. 

Vedno kupite le tako velike 
vrečice, kolikor semena posejete 
sproti. V današnjih semenskih 
vrečicah je namreč seme zelo 
dobro zavarovano ravno pred 
zunanjimi vplivi. Kakor hitro mi 
vrečico odpremo, je tega varstva 
konec. Zato ne kupujte večjih 
vrečic zaradi ugodnejše cene. 

Če pa ne gre drugače, ne-
katerih vrtnin pač ne sejemo 
veliko vsako leto, pa je zelo po-
membno, da po setvi vrečice ne 
odložimo na vlažno zemljo, ka-
kor nekateri radi delate. Takoj jo 
je treba čim bolj zapreti nazaj, po 
možnosti uporabiti kljukice za 
perilo, in pospraviti na suho in 
hladno. Te odprte vrečice posejte 
v ugodnem času, ne prezgodaj ali 
prepozno. 

V trgovino spomladi zavijte 
vedno s seznamom semena, ki ga 
potrebujete. Najlažje je sestaviti 
tak seznam tako, da vse vreči-
ce, ko jih posejemo, zlagamo v 
posebno škatlo. To ima še eno 
dobro stran. Tako boste videli 
tudi, katere sorte ste posejali. Če 
vam katera ni bila všeč, si to za-
pišite kar na vrečico. Spomladi se 
vrečice samo preštejejo, zapišejo 
in že imamo dokaj natančne se-
znam. Seveda se mu pridružijo še 
kakšne nove rastline, ampak tako 
nas polne police ne zanesejo, da 
kupimo preveč. 

Za kaljenje je 
potrebna določena 
temperatura

Ne vem, zakaj se vsem na vrtu 
tako zelo mudi. Vse bi radi imeli 
posejano čim bolj zgodaj. Tukaj 
pa se skrivajo pasti. Nekatere 

rastline res uspešno kalijo že pri 
dokaj nizkih temperaturah. Med 
vrtninami so to predvsem bob, 
grah, solata, pa tudi redkvica, 
kreša in rukola. Te lahko sejemo 
že, če se zemlja ogreje na 2 oC. 

Še ena zanka se skriva v besedi 
zemlja. Spomladi so pogosto raz-
mere take, da se čez dan ozračje 
že lepo ogreje. Sami lahko oko-
li hodimo že v kratkih rokavih. 
Nihče pa še ne pomisli, da bi ho-
dil bos. Mnogi ne pomislijo, da 
seme damo v zemljo, se pravi, da 
mora biti zemlja dovolj ogreta. 
Ta pa se spomladi le počasi se-
greva. Seveda je nekoliko odvis-
no tudi od tega, s kakšno zemljo 
imamo opraviti. Peščene zemlje 
se ogrevajo nekoliko hitreje, ven-
dar se ponoči tudi ohladijo. Težje 
zemlje pa so še zelo dolgo v po-
mlad hladne.

Najmanj zahtev po toploti 
ima seme graha, boba in solate, 
ki uspešno kali že pri 2–5 oC. 
Tudi rukola in azijske listnate 
rastline bodo spomladi uspešno 
kalile v hladni zemlji. Korenček 
in peteršilj sejemo šele takrat, ko 
se zemlja ogreje vsaj na 10 oC. 
Vse druge vrtnine pa potrebuje-
jo najmanj 15 oC, če želimo, da 
bodo uspešni kalile. V semenu 
je namreč neka določena zaloga 
hrane. To zalogo je narava tekom 
stoletij predvidela za normalen 
čas kaljenja posamezne rastline 
in seveda glede na njene potrebe. 
Kakor hitro se ta čas podaljša, 
lahko rastlini vmes zmanjka hra-
ne. Rastlina v zemlji je vzkalila, 
a na prosto ni pogledala, ker je 
med tem časom zaradi pomanj-
kanja hranil propadla. 

Za vse, ki prisegate na pokriva-
nje z agrokoprenami, naj povem, 
da le-te zemlje ne segrejejo. Na-
menjene so samo zaščiti vrtnin 
pred mrazom, saj se zaradi nji-
hove posebne sestave med njimi 
in vrtninami naredi plast zraka. 
Zrak potem varuje vrtnine pred 
nizkimi nočnimi temperatura-
mi. Setev pa pokrijemo plosko, 
po zemlji, kjer je zraka, torej 
izolacije zelo malo. Vedno bolj 

Težave s slabim vznikom se-
mena se pojavljajo redno vsako 
leto, ne glede na to, ali imamo 
opravka s hladno ali toplo po-
mladjo. Mnogi se sprašujejo, kaj 
je narobe. Da seme slabo vzkali, 
je lahko več razlogov. Pogledali si 
bomo, kaj lahko naredimo sami, 
da bo težav manj. 

Seme je rastlina 
v malem

Večina obravnava seme kot 
mrtvo, neživo in neobčutljivo 
stvar. Vzrok mnogih težav je 
že v tem. Vedeti je treba, da je 
seme celotna rastlina v malem 
skupaj z zemljo. V semenu je 
zaloga hrane za mlado rastlini-
co za tako dolgo, dokler sama 
ni sposobna črpati hranil in iz 
njih ustvarjati rastlinskih delov. 
Ob vsakem premikanju, posebej 
pa poškodbah, seme pospešeno 
diha, s tem pa porablja ta hra-
nila. Zato po nakupu semena ne 
dajemo v vrečice, kjer imamo 
kakšne težke, ostre predmete, ki 
ga lahko poškodujejo. Ranice so 
sicer majhne, s prostim očesom 
niso vidne, a dovolj velike, da 
povzročajo izgubo energije se-
mena, izgubo hranil, ki jih po-
tem rastlinici ob vzniku lahko 
celo zmanjka. Tudi nepravilno 
skladiščenje lahko pomeni izgu-
bo hranil in enake posledice. 

Velik pomen ima 
starost semena

Že prej ste lahko prebrali, da 
je seme rastlinica v malem skupaj 
z rezervno hrano in da je živo. To 
pomeni, da ves čas diha, živi, če-
tudi se vam na prvi pogled zdi, 
da se z njim prav nič ne dogaja. 
Zato ves čas porablja tudi zaloge 
hrane. Če to združimo še s po-
daljšanjem vznika zaradi setve v 

premrlo zemljo, potem je uspeh 
take setve seveda zelo negotov. 

Če želite torej vendarle sejati 
nekoliko bolj zgodaj, potem za 
prve setve uporabite res sveže, 
čim mlajše seme. Veliko vlogo 
ima starost semena pri kobulni-
cah, ker vsebuje tudi veliko ete-
ričnih olj, med nje pa sodita tudi 
korenček in peteršilj. Tudi staro 
solatno seme pogosto kali nenor-
malno, zato sicer vznik opazimo, 
kasneje pa rastline kar ponikne-
jo. Tega ni kriva sorta solate, 
kakor mnogi zmotno menijo, 
ampak setev starega semena. 

V enem izmed naslednjih pri-
spevkov si bomo ogledali, kako 
dolgo kali posamezno seme. Po-
čistili bomo predale s semenom. 
Danes pa si bomo samo pogleda-
li, kaj gre lahko narobe pri kalje-
nju semena. 

Porabimo seme 
iz vrečic do konca

Da bo težav s kaljenjem čim 
manj, vam svetuje naslednje. 
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Moje cvetje � Miša Pušenjak, specialistka za zelenjadarstvo in okrasne rastline

Slab vznik semena – kaj je šlo narobe
Delo na vrtu se počasi končuje, prihaja pa čas za izobraževanje. Ker vam konkretnega dela na vrtu ne morem več naložiti, si poglejmo malo nekaj osnovnih 
pravil o setvah in sejanju semena. 

KGZS – Zavod Ptuj svetuje

Priprave na 11. licitacijo 
večvrednega lesa v Slovenj Gradcu
Priložnost za boljši iztržek od prodane hlodovine

Društvo Lastnikov gozdov Mislinjske doline in Zveza lastnikov goz-
dov Slovenije v sodelovanju z Zavodom za gozdove Slovenije v začet-
ku leta 2017 organizirata že enajsto licitacijo vrednejšega lesa, ki bo 
tudi tokrat potekala v Slovenj Gradcu.

Tudi tokrat bi kupcem radi predstavili najkakovostnejši les iz  naših 
gozdov, ki bi bil tudi kar najbolje prodan.

Časovni potek licitacije:
AKTIVNOST DATUM
Dovoz hlodov na prostor licitacije 2. 1. 2018 - 17. 1. 2018
Ogled za kupce 24. 1. 2018 – 5. 2. 2018
Odpiranje ponudb 5. 2. 2018 ob 10.00 uri
Dan odprtih vrat 14. 2. 2018 od 10.00 – 16.00 ure

Vse lastnike gozdov, ki bi radi sodelovali s prodajo sortimentov na 
licitaciji, bi radi opozorili, naj pred izbiro lesa za prodajo na pomoč pok-
ličejo gozdarskega strokovnjaka (revirnega gozdarja Zavoda za goz-
dove Slovenije), ki bo svetoval tako pri izbiri, kot tudi pri krojenju lesa.

Paradna drevesna vrsta je hrast, gorski javor samo vrhunske kvali-
tete, zaželeni so tudi oreh in sadne drevesne vrste, predvsem sliva in 
jablana, medtem ko hruška in češnja nekoliko manj. Zanimive so tudi 
redke drevesne vrste kot sta brek in cipresa. Na slovenski licitaciji se 
dobro prodajata tudi smreka in macesen.

Za vsa vprašanja v zvezi z izbiro dreves za posek naj se zainte-
resirani ponudniki visoko kakovostne hlodovine posvetujejo s svojim 
revirnim gozdarjem, v zvezi z organizacijo prevzema sortimentov pa je 
na voljo kontaktna oseba pri najbližjem društvu lastnikov gozdov ozi-
roma pri:
Društvu lastnikov gozdov Mislinjske doline: 
Jože Jeromel, tel: 041 321 099
Zvezi lastnikov gozdov Slovenije: 
Veronika Valentar, tel. 051 317 105

Foto: Miša Pušenjak

Najbolje je seme iz odprte vrečice posejati do konca ali pa vrečico res 
dobro zapreti in shraniti na suhem in v temnem prostoru. ugotavljam, da je potrpežljivost 

najboljša lastnost vrtičkarjev. Jo 
imate? 

Motovilec pa v poznem po-
letju nerad kali, ker je prevroče. 
Zato za njegovo setev izkoristite 
dneve, ko je hladneje in oblač-
no, lahko si vzgojite sadike nekje 
pod balkonom, kjer sonce ne bo 
neposredno ogrevalo zemlje, lah-
ko pa ga po setvi močno zasenči-
te in seveda redno namakate. 

Pri nekaterih 
rastlinah je potrebna 
svetloba

Nekatere rastline potrebujejo 
za vznik svetlobo. Rečemo jim 

svetlokalivke. Med nje sodi ve-
liko dišavnic: timijan, majaron, 
kumina, kamilice pa tudi ognjič 
in še številne druge cvetlice so 
med njimi. Med zelenjadnicami 
takih rastlin za zdaj ni. Te rastli-
ne sejemo tako, da jih na pros-
tem samo z topim delom grabelj 
nežno potisnemo ob zemljo. Se-
tev nato pokrijemo z agrokopre-
no zato, da se seme ne izsuši, ko 
je tako izpostavljeno na prostem, 
pa tudi ptiči ga lahko pozobljejo. 
Če pa sejemo te rastline za vzgo-
jo sadik, ustrezne lončke napol-
nimo z zemljo do vrha, jo potla-
čimo, seme s prstom pritisnemo 
ob zemljo in pustimo na povr-
šini. Sama potem setev ovijem 
v folijo za živila, da se ne izsuši. 
Uporabimo lahko tudi vermiku-
lit ali kakšne drug material. 

Tudi peteršilj in korenček so-
dita v tisto skupino vrtnin, ki 
potrebujeta nekaj svetlobe za us-
pešen vznik. Zato ju z grabljami 
ne pokrivamo ampak samo ne-
žno potisnemo tik pod površino 
zemlje, da sta deloma pokrita, 
deloma pa na svetlem. Ker imajo 
seme obeh ptiči radi, setev zava-
rujemo pred njimi.

Seme je torej živo bitje. Ne 
smemo se vedno jeziti in kriviti 
samo njega, če rastline niso vzka-
lile. Najprej pomislimo, ali smo 
tudi mi naredili kaj narobe.

Foto: Miša Pušenjak

Seme, ki kali dobro samo na svetlem, po setvi samo potisnemo v zemljo.
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Iz naše preteklosti - Pisalo se je leto 1988

Stalni fi nancer za ptujsko Kurentovanje?

Ansambel Aplavz prihaja iz-
pod Donačke gore, iz občine Ro-
gatec. Nastal je leta 1997, popol-
noma slučajno, na srečanju har-
monikarjev pod Donačko goro, 
ko so se v skupni točki na odru 
znašli harmonikar Izidor Kitak, 
kitarist Robert Potočnik kot 
član ansambla Odmev iz Roga-
tca, basist Boris Kidrič kot vodja 
tamburaške skupine iz Rogatca, 
in prvič, brez vaj, brezhibno od-
igrali nekaj melodij. Začutili so 
kemijo, pričeli skupno glasbeno 
poti, da bo tako uspešna in da 
bo trajala do zdaj že polnih 20 
let, si ni predstavljal nihče.

Ansambel Aplavz sestavljajo: 
harmonikar Izidor Kitak, kitarist 
Robert Potočnik, basist Boris 
Kidrič, klarinetist Maks Sovič ter 
humorist in pevec Sašo Dobnik. 
Vsak igra več glasbil, da se lahko 
publiki predstavijo z zelo pestrim 
programom. Izidor zraven harmo-
nike, vokala in humorja igra tudi 
na bas kitaro in akustično kitaro, 
Robert je ob kitari glavni vokalist, 
Boris ob bas kitari in vokalu igra 
tudi na bariton, tamburice, aku-

skladbice Na trgu in Brat in sestra 
so bile zmagovalne skladbice na fe-
stivalih in so se zelo prijele. Zadnji 
CD so izdali pred enim mesecem. 
Na njem je kar nekaj skladbic, ki 
gredo izredno dobro v ušesa, zato 
verjamejo, da bodo kmalu našle 
pot do srca njihovih poslušalcev. V 
glasbi ne želijo komplicirati, želijo 
le, da se ob njihovem igranju ljud-
je sprostijo, razveselijo in da vsaj 
za trenutek pozabijo na vsakdanje 
skrbi. Nastopajo po vsej Sloveniji, 
gostovali so tudi že v Nemčiji in 
Avstriji, a je doma najlepše.

„Pred leti je čudovito pesem na-
pisal žal že pokojni Brendi, vrhun-
sko pa odpel naš prijatelj Boris Ko-
pitar z naslovom Bo moj vnuk še 
pel slovenske pesmi. Takrat so bile 

Glasovnico pošljite na dopisnici na naslov:
M M d.o.o., p.p. , 2288 Hajdinaega arketing 13
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stično kitaro, Maks je klarinetist, 
saksofonist in vokalist, Sašo pa ob 
humorističnih vložkih stavi pred-
vsem na svoj žametni glas in razte-
gne tudi harmoniko,“ se predsta-
vijo člani ansambla Aplavz.

Najraje preigravajo narodno-
-zabavne skladbe, igrajo pa tudi 
zabavne skladbe, slovenske in 
hrvaške popevke, predvsem na 
dalmatinske skladbe. Znani so po 

večglasnem petju, obilici humorja, 
vodenem programu, skečih, igrah. 
Doslej so izdali štiri zgoščenke z 
lastnimi skladbami in skladbami 
znanih avtorjev glasbe in besedil 
(Ata mamo ima rad, Zbogom to-
lar, Vinska kraljica in v Srcu nosim 
domovino). Najbolj znane njihove 
skladbe: Ata mamo rad ima, pri-
redba Sejem žito, priredba ljudske 
Gozdarjeva povest, Moji nevesti, 

žu gradijo novo šolo, ki naj bi jo v ce-

loti zgradili v treh etapah do šolskega 

leta 1989/1990. V galeriji ptujskega 

gradu so spet na ogled maske.

Turistični nagelj 
za kurente

Po Pokrajinskem muzeju Ptuj so 

si turistični nagelj pripeli člani ptu-

jskega smučarskega kluba oz. njegovi 

kurenti, ki so bili pravi ambasadorji 

ptujske občine, čeprav so v Calgary 

potovali brez občinskega žegna. V 

Trnovski vasi so se odločili, da bodo 

še naslednjih pet let plačevali krajevni 

samoprispevek za najnujnejše krajev-

ne potrebe: gradnjo cest, splošne in 

zobozdravstvene ambulante, telefon 

in nekatere druge zadeve. V Ormožu 

so ustanovili zadrugo Progres, da bi 

pospešili razvoj drobnega gospodar-

stva. V ptujskih krajevnih skupnostih 

obnavljajo stare vodnjake, do leta 

1990 jih bo ptujski obrtnik Janko Žni-

darič obnovil čez 60. V Ptujskih topli-

cah so 1. aprila v okviru svoje redne 

dejavnosti začeli opravljati fiziotera-

pevtske storitve. Mirko Vindiš je znova 

šernovi ulici 6, Kurent A in Kurent 

B pa v Ptujskih toplicah). Ob prazni-

ku občine Ptuj so svečano odprli ob-

novljeno Gostišče Gorca, nekdanjo 

podobo je dobila tudi hiša na Gorici 

70, v njej bo viničarski muzej. Ptu-

jski kabelski distribucijski sistem je 

trenutno drugi največji v Jugoslaviji, 

takoj za mariborskim. Ptujčani so si 

prvo lokalno oddajo iz televizijskega 

studia Ptuj lahko ogledali 7. avgusta.

GD Žerovinci je ob 60-letnici 

obnovil gasilski dom in staro roč-

no brizgalno iz leta 1934. Če kdaj, 

s(m)o organizatorji 19. festivala 

domače zabavne glasbe na glas ro-

bantili, da je že skrajni čas, da mesto 

dobi pokriti prireditveni prostor, 

da bo končno že enkrat vseh težav 

z dežjem, ki je tudi letos zmotil fe-

stivalsko dogajanje, a se je na kon-

cu vendarle vse dobro izteklo. Prvo 

nagrado strokovne komisije so pre-

jeli Štajerskih sedem. Prvo nagrado 

občinstva Prerod. Na 21. medna-

rodnem obrtnem sejmu v Celju so 

ptujski obrtniki dosegli svoj največji 

uspeh doslej: Ivan Gomilšek je pre-

jel zlato plaketo za vrhunske obrtni-

ške izdelke in zlato plaketo mesta 

Celja za polževo gonilo za potrebe 

Uniorja iz Zreč, bronasto plaketo za 

vrhunske obrtniške izdelke pa Jože 

Milošič za električno krušno peč. 

Ob 40-letnici Agisa so povedali, da 

so se kratkoročno rešili iz težav, ven-

dar jih čakajo dolgoročne razvojne 

spremembe, predvsem iskanje in 

uveljavljaje perspektivnih proizvod-

nih programov. Sanacijski program 

so pripravili tudi v Agrotransportu. 

V Ormožu pa se sprašujejo, kaj bo z 

obratom Tonose pri Tomažu, kjer je 

zaposlenih 67 delavcev. Ptuj je letoš-

nji zmagovalec v urejenosti okolja 

v drugi skupini pod skupnim nas-

lovom turistični kraji. Ob prazniku 

republike so v Tozdu za vzdrževanje 

voz Ptuj odprli novo halo. V nekda-

njih prostorih diskoteke Cekin so 

uredili diskoteko Super Li, ki bo po-

slovala kot posebna poslovna enota 

v okviru Haloškega bisera.

Pripravila: MG

SKRINJA SLOVENSKIH VIŽ   - Ansambel Aplavz

Razveseljujejo že polnih dvajset let

Foto: zasebni arhiv Franca Krajnca

Razglednica ptujske tržnice, ki je bila leta 1940 poslana v Berlin, nato pa „vrnjena“ v Ptuj.

Gradnja hotela Zlati noj
Še pred meseci utopični ptujski turistični načrti postajajo življenje. 

Šestega decembra so na sedežu agencije Kurent na Potrčevi 10 pod-
pisali pogodbo o gradnji hotela Zlati noj v Prešernovi ulici 6 v Ptuju. 
Podpisala sta jo lastnik agencije Kurent in izvajalec del – Stavbenik iz 
Ljubljane. Pri podpisu je bil navzoč tudi predsednik skupščine občine 
Ptuj Gorazd Žmavc. Pripravljalna dela so začeli kmalu po podpisu, 

drugih podrobnosti niso želeli izdati.

Temeljna organizacija Pekarne 
Vinko Reš je stara 40 let. V Ptuju so 
se odločili za dodatno turistično ta-
kso, da bi tako zagotovili sredstva za 
financiranje turističnih prospektov 
in informacij.

Njegovi obiskovalci bodo letos 

pri nočitvah plačevali 200 oz. 400 

dinarjev, z dodatno takso pa 350 in 

700 dinarjev. Tudi zato, ker se mesto 

skopo predstavlja, je turistični zaslu-

žek skromen.

V Ptuju kronično primanjkuje 

tudi turističnih postelj, zaradi tega 

iz Ptuja dnevno odhaja 30 gostov in 

več. Gostilna Beli križ je prejela pre-

stižno priznanje, zlate vilice, znak ka-

kovosti v jugoslovanskem merilu. V 

ocenjevanje je bilo vključenih okrog 

200 jugoslovanskih gostiln. Od ra-

dijskih mikrofonov se je po 25 letih 

dela na Radiu Ptuj poslovila napove-

dovalka Vida Vidovič.

Od leta 1949 do danes se je v 

ptujski porodnišnici rodilo že okrog 

30.000 otrok. Lani 1.256. Turistično 

in Folklorno društvo Ptuj si priza-

devata, da bi ptujsko Kurentovanje 

dobilo stalnega financerja, zato že 

drugič predlagata v sprejem samo-

upravni sporazum o financiranju 

prireditve, s katerim bi v letošnjem 

letu zagotovili 16 milijonov dinarjev, 

kolikor potrebujeta za izvedbo prire-

ditve. Na letošnje Kurentovanje, ki 

sovpada z 20-letnico FD Ptuj in 50-le-

tnico FD Markovci, so organizatorji 

prvič vabili z videofilmom. Sicer pa 

je bila tudi letošnja prireditev uspe-

šna, le kurentov je bilo le 50, preos-

tali so se porazgubili po Sloveniji. 

Ponovno se govori o njegovi zaščiti, 

da se to ne bi več dogajalo.

V Ptuju že od 10. septembra lani 

proizvajajo avtomobilske zračnice. 

Za ureditev novih prostorov za pot-

rebe nove proizvodnje so porabili 

3 milijarde dinarjev. Za francosko 

podjetje Uniroyal dnevno izdelajo 

2500 kosov avtomobilskih zračnic za 

osebna vozila, 1400 za tovornjake oz. 

traktorje ter 550 zaščitnih pasov. V 

TGA so začeli poskusno proizvodnjo 

aluminija v novi elektrolizi. V Ormo-

zelo v ospredju angleščina in razne 
zvrsti neslovenske pesmi. Danes z 
veseljem in občudovanjem lahko 
spremljamo številne mlade, ki pre-
igravajo na frajtonarico, in številne 
mlade ansamble, ki ne samo pre-
igravajo narodno-zabavno glasbo, 
ampak jo tudi vrhunsko predsta-
vljajo,“ pove Boris Kidrič o slo-
venski narodno-zabavni sceni, na 
kateri svojo prepoznavnost člani 
ansambla Aplavz širijo od nastopa 
do nastopa. Nekoč so nastopali 
tudi na festivalih, danes ne več, ker 
glasbo ustvarjajo za poslušalce, na-
vadne ljudi, da se sprostijo in uži-
vajo, takšna pa ni najbolj po godu 
komisijam. S svojo glasbo želijo še 
dolgo razveseljevati.

Foto: zasebni arhiv

zmagovalec, osvojil je zlato medaljo 5. 

maratona na Dunaju. Perutnina bo za 

tretjo fazo modernizacije mesne indu-

strije namenila kar 69 milijard dinar-

jev. V novem šolskem letu bodo tudi v 

Ptuju vpisovali v program elektronike.

Krajani KS Ivana Spolenaka, ki 

živijo v ulici Ob železnici, so nezado-

voljni, ker so že pred več kot 10 leti 

sofinancirali asfaltiranje „svoje“ ulice. 

Izvedena je bila le protiprašna prevle-

ka, fine plasti pa še do danes niso 

dočakali. Pri izbiri ptujskega para '88 

za kmečko ohcet v Ljubljani sta Ha-

loškemu biseru pomagala tudi Zavod 

Radio-Tednik Ptuj in Občinska turi-

stična zveza Ptuj. Zmagala sta Manica 

Copak in Milan Vinko. 18. junija sta 

se v Ptuju ustavila dva muzejska vlaka 

z okrog 600 avstrijskimi gosti. Aprilski 

sneg je znova povzročil veliko škodo v 

kmetijstvu in gozdarstvu, največjo ško-

do v Podravju so utrpeli v Ormožu, saj 

znaša kar 21,27 odstotka družbenega 

proizvoda iz leta 1987. Z odprtjem 

Bakhovega trga, na ogled je izvirna 

kmečka hiša, v kateri bo mogoče ku-

piti tudi spominke, je stari Ptuj do-

datno obogatil svojo ponudbo, ki bo 

dostopna celo leto, ne samo ob krstu 

mošta. V Ptuju ponovno snemajo, 

tokrat televizijsko nadaljevanko Dva-

najst žigosanih. Geografski inštitut iz 

Ljubljane na osnovi raziskav ugotovil, 

da je podtalnica na Ptujskem premalo 

zaščitena. Brigadirji ZMDA Slovenske 

gorice '88 bijejo bitko z laporjem in 

skalami pri gradnji vodovoda proti 

Leskovcu. V Majšperku so odprli ben-

cinsko črpalko.

Tednik je star 40 let
Prostorsko ureditveni načrti za 

staro mestno jedro predvidevajo, da 

bi v Prešernovi uredili tržnico, po 

mnenju strokovnjakov je mrtva uli-

ca tudi zato, ker nima izhoda. Čisto 

drug pomen bi dobila, če bi jo npr. 

povezali z mostičkom za pešce s Ptu-

jskimi toplicami, v OŠ Olge Meglič 

pa bi lahko uredili slovensko šolo 

napol pozabljenih obrti. Cerkev sv. 

Jakoba v Ormožu, kulturni spome-

nik prve kategorije iz 14. stoletja, je 

dobila dva nova zvonova, enega so 

obnovili. Tednik, časopis našega oko-

lja, je star 40 let. Ob prazniku se je 

prvič odel v barve, predstavil svoje so-

delavce in zveste bralce. Od vsega za-

četka je s Tednikom Franc Fideršek, 

ki je bil tudi 10 let njegov odgovorni 

urednik. Franjo Rebernak, tretji od-

govorni urednik, takrat še Našega 

dela, je poudaril, da je Tednik danes 

dober časopis z bogato vsebino in z 

veliko naklado. Od začetka leta ga 

prodajajo tudi na levem bregu Dra-

ve v Mariboru. V kletnih prostorih 

stavbe v Raičevi ulici v Ptuju, kjer tre-

nutno še domujejo nekatere službe 

samoupravnih interesnih skupnosti, 

Zavod Radio-Tednik že ureja nove 

prostore Radia.

Z novo vrtino, ta bo stala 1,7 mili-

jarde dinarjev, se bo v Ptujskih topli-

cah pričelo novo razvojno obdobje, 

ki so ga zelo ambiciozno zastavili. 

Razširili bodo avtokamp in zgradili 

nove bungalove. V Ptuju se pogovar-

jajo o možnostih gradnje dveh oz. 

celo treh novih hotelov s pomočjo 

tujih vlaganj v višini okrog 10 milijo-

nov nemških mark (Zlati noj v Pre-

Na sceni   19torek � 21. novembra 2017
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šnik lahko prepozna kuhano 

šunko tako, da preveri, ali se na 

prerezu res vidijo posamezne 

mišice ali večji kosi prašičjega 

stegna, medtem ko se na pre-

rezu izdelka, kot je pizza šunka, 

vidi, da je izdelek sestavljen iz 

majhnih (nedefiniranih) košč-

kov mesa in ne iz celih mišic.«

Nepotrebni aditivi
Mesni izdelek, pripravljen 

iz kakovostnega celega kosa 

mesa, potrebuje manj aditi-

vov. A nekateri aditivi so zaradi 

varnosti in tehnoloških razlo-

gov nujno potrebni, kot recimo 

nitriti (konzervansi), fosfati 

(emulgatorji in stabilizatorji) 

ter antioksidanti (npr. askor-

binska kislina). »Večina pregle-

danih mesnih izdelkov vsebuje 

tudi nepotrebne aditive, med 

njimi recimo ojačevalec aro-

me mononatrijev glutamat (E 

621), ki se mu morajo izogibati 

predvsem otroci in osebe, pri 

katerih sproži alergijsko reak-

cijo, in celo karminsko kislino 

(barvilo E 120, ki da mesnemu 

izdelku rdečkasto barvo), ki ni 

le nepotreben aditiv, ampak za 

konzervirano meso tudi ni do-

voljen. Nedovoljeno barvilo so 

vsebovali kar štirje ocenjevani 

izdelki, in sicer Ave klasik, Šun-

ka pizza Mica, Baroni, Pizza šun-

ka, Tuš, Pizza šunka in Z‘dežele, 

Pizza kraljica,« opozarja Nika 

Kremić.

Tokrat so v Mednarodnem 
inštitutu za potrošniške razi-
skave (MIPOR) v primerjalno 
ocenjevanje vključili 12 mes-
nih izdelkov. Izbrali so izdel-
ke, ki so »priročno« oblikova-
ni v rezine za lažjo pripravo 
sendvičev, toasta ali pice.

Iz celega kosa 
ali sestavljeno iz 
koščkov?

»Če želimo vedeti, kakšen 

mesni izdelek kupujemo, pog-

led na sprednjo stran embalaže 

izdelkov ne bo dovolj, ampak 

bo treba prebrati tudi deklara-

cijo in seznam sestavin,« opo-

zarja Nika Kremić iz MIPORja 

in dodaja: »Med pregledanimi 

izdelki, največ je tistih, ki so 

v prodaji kot »toast šunka« in 

»pizza šunka«, je le en izdelek 

narejen iz celega kosa mesa. Vsi 

ostali so narejeni iz večjih ali 

manjših kosov mesa, a le polo-

vica jih ima poleg imena to tudi 

jasno navedeno.«

Med sestavinami 
prevladuje svinjsko 
meso, poreklo pa je 
večinoma uganka

Mesni izdelki v rezinah so 

narejeni predvsem iz svinjske-

ga mesa – vsebujejo ga od 67 

do 95 odstotkov, kjer je bila ta 

informacija navedena, saj kar 

na polovici izdelkov odstotek ni 

bil naveden.

Med ostalimi sestavinami so 

voda, svinjska kožica, sol, slad-

kor, začimbe in aditivi, nekateri 

izdelki pa vsebujejo še krompir-

jev škrob in vlaknine ter rastlin-

ske beljakovine in vlaknine iz 

graha, oljne ogrščice in koruze. 

»Rastlinskih sestavin v mesu 

gotovo ne pričakujemo, vendar 

so velikokrat dodane zato, da 

lahko mesnemu izdelku dodajo 

več vode, predvsem takrat ko 

so uporabljeni manj kakovostni 

deli mesa,« izpostavlja Nika Kre-

mić.

Pogosto pa je uganka tudi po-

reklo mesa. Informacijo o pore-

klu mesa sta imela na deklara-

ciji napisano le izdelka Baroni 

(poreklo mesa: Slovenija in dru-

ge države EU) in Pikok (poreklo 

mesa: Slovenija in druge države 

EU). To za potrošnika zagotovo 

ni dovolj natančna informacija, 

a verjetno je tudi to bolje kot 

nič.

Kako prepoznati 
»pravo« kuhano 
šunko? 

Če je ob prodajnem imenu 

mesnega izdelka v rezinah za-

pisano »Sestavljeno, iz koščkov 

oblikovano meso«, to vsekakor 

ne more biti kuhana šunka, 

saj mora biti narejena iz pre-

poznavnih kosov prašičjega ste-

gna. Tudi dolg seznam sestavin 

in aditivov na izdelku po vsej 

verjetnosti pomeni, da to ni ku-

hana šunka. Dober pokazatelj 

je še vsebnost beljakovin, ki naj 

bi bila pri kuhani šunki vsaj 18 

gramov v 100 gramih.

Lea Demšar z Biotehniške 

fakultete je še pojasnila: »Potro-

torek � 21. novembra 201720 Nasveti

Pripravila: Alenka 
Šmigoc VinkoKaj bomo danes jedli

Sestavine: 1 kg krompirja, 300 g čebule, 1 žlička sladkorja, 1 žlica mas�, 2 žlički paradižnikove mezge, 1 
žlička cele kumine, 1 žlička suhega majarona, 1 žlica sladke mlete paprike, 1/2 do 1 žlička ostre mlete 
paprike, 800 ml čiste zelenjavne juhe, sol, 1 žlička blagega kisa; 1 rdeča koničasta paprika, 300 g preka-
jene salame; kisla smetana; priloga: vložene biserne čebulice kisle kumare ali vloženi feferoni.
Čebulo zelo drobno narežemo in s sladkorjem zlato rjavo popražimo na mas� (pražimo pri nizki tempe-
raturi zelo dolgo). Dodamo paradižnikovo mezgo in med mešanjem pražimo tako dolgo, da potemni in 
se prime dna posode. Primešamo v možnarju strto kumino in majaron ter mešamo, da začimbe zadiši-
jo. Dodamo na večje kose narezan krompir, pomešamo, potresamo z obema vrstama paprike, na hitro 
popražimo in zalijemo z juho. Posolimo in kuhamo na manjšem ognju pol ure. Začinimo s kisom. Posebej 
v ponvi popečemo rezinice salame, narezane na četr�ne, dodamo jim na trakove narezano rdečo papri-
ko. Podušimo, vmešamo v golaž in pus�mo nekaj minut sta�.

Sestavine: 200 g masla, 6 jajc, 200 g sladkorja, 1 vanilijin sladkor, 150 g moke, 1 pecilni prašek, 120 
g rozin (po želji), 4 žlice mleka, 3 žlice ruma, 120 g mle�h lešnikov, 120 g čokolade za kuhanje (50 % 
kakava), 100 g nasekljane temne čokolade (70 % kakava), sol; glazura: 200 g temne čokolade; mandlji 
za posip – nalistani ali celi.
Maslo mešamo v mešalniku, da postane penasto in skoraj belo. Vanj postopoma umešamo rumenjake, 
nato počasi dve tretjini sladkorja in vanilijin sladkor. Mešalnik nastavimo na najmanjšo hitrost in izmenič-
no po tretjino vmešamo moko s pecilnim, mleko in rum. Beljake s ščepcem soli stepemo v čvrst sneg in 
vanj vmešamo preostanek sladkorja. Tretjino snega vmešamo v maso. Primešamo lešnike in staljeno čo-
kolado. Na koncu primešamo preostanek snega in rozine (lahko jih izpus�mo) ter koščke čokolade. Zmes 
nadevamo v pomaščen model za šarklje (premer 22 cm) in pečemo eno uro pri 180 stopinjah. Nekoliko 
ohlajen kolač prelijemo s staljeno čokolado in okrasimo z mandlji.

TOREK SREDA ČETRTEK PETEK SOBOTA NEDELJA PONEDELJEK

dušena kisla repa, 
kašnate klobase, 
ocvrta jabolka

milijonska juha, 
rižota s puranjim 
mesom, endivija 
v solati, breskov 
kompot

ričet s kranjsko, 
polnozrnat kruh, 
palačinke

fižolova kremna 
juha, ocvrt oslič, 
krompirjeva solata, 
puding

kostna juha z rezanci, 
pečena bedra z 
zelenjavo, široki 
rezanci, motovilec, 
sadje

goveja juha, goveji 
zrezki v čebulni omaki, 
kruhova štruca, radič, 
čokoladni kolač 
z oreščki

krompirjev golaž, 
pohorska omleta

Čokoladni kolač z oreščki Krompirjev golaž

ZPS �  Primerjalno ocenjevanje pasteriziranih mesnih izdelkov v rezinah

Veliko soli, malo beljakovin
Kupimo s `šunko´ res cel kos mesa? Tega brez branja deklaracij in seznama sestavin ne moremo vedeti. Med 12 izdelki na ocenjevanju 
je le en izdelek dobil skupno oceno dobro, sedem oceno povprečno, štirje izdelki pa so prejeli oceno pomanjkljivo, in sicer zaradi visoke 
vsebnosti soli in aditivov. Slabše ocenjeni izdelki so imeli tudi nizko vsebnost beljakovin. 

j

Foto: ZPS

Na prerezu se res vidijo posamezne mišice ali večji 
kos prašičjega stegna
N
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Foto: ZPS

Na prerezu se vidi, da je izdelek sestavljen iz 
majhnih (nedefi niranih) koščkov mesa.

Najcenejši tudi najslabši
Cene pregledanih izdelkov so zelo različne in se gibljejo 

med 4,93 in 12,8 evra za kilogram. Ugotovili so, da z naku-
pom najcenejših izdelkov tokrat dobimo glede na hranilno 
vrednost najslabše izdelke, torej izdelke, ki vsebujejo naj-
manj beljakovin, hkrati pa največ maščob in nasičenih ma-
ščobnih kislin ter soli. 
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Vidi se ...
... da Ptujčani osvajajo Slo-

venijo. »O, ptujski kotiček!« 

je rekel poznavalec Ptuja in 

Ptujčanov, ko je na Brdu na 

kupu zagledal ptujsko trojko: 

ministra, njegovo sekretarko 

in direktorja obrtne zbornice. 

Pa bi mimogrede zmogli pri dr-

žavnih jaslih in koritih najti še 

kake četvorčke, peterčke in dru-

ge mnogoterčke ...

Govori se ...
... da je ptujski turistični za-

vod zanimiva inštitucija. Ne bi 

se ukvarjali z dominikanskim 

samostanom, ker bi to morali 

početi vse leto; ne bi se ukvarjali 

s kurentovanjem, ker bi to mo-

rali početi skoraj vse leto; bi pa 

se ukvarjali z mestno galerijo, 

kjer bi za razstavljeno vsebino 

itak poskrbeli umetniki, ki bi 

ustvarjali izdelke, za njihovo 

postavitev pa bi pač štirikrat 

letno poiskali gostujočo (da ne 

zapišemo: »uvoženo«) kustodi-

njo ...

... da naši vinarji trdijo, da je 

iz letošnjega mošta nastalo dob-

ro vino. S tem se najbrž strinjajo 

tudi naši najmlajši državljani, 

saj so jih organizatorji pijank 

minuli vikend pridno vabili v 

svojo družbo na »otroške Marti-

nove delavnice«. Naj se Janezek 

nauči, da bo Janez znal – ceniti 

Martina in njegov dar!

... da bo zanimivo videti, 

kako kaj držijo letošnji z Mar-

tinom povezani pregovori. Tisti 

»Sonce na Martina, pred vrati 

huda zima« bi že skoraj držal, 

saj je kmalu po vinskem pra-

zniku marsikje po državi sneži-

lo. Da pa bi preverili pregovor 

»Voda žene mlinček, vino žene 

klinček,« pa bomo morali poča-

kati tam do avgusta 2019 ...

... da imamo Ptujčani res pra-

ve ideje za civilne iniciative. Če 

še razumemo, da so nekateri za 

drevje, drugi za novi most, tret-

ji za kaj-vem-kaj, pa je nekam 

nenavadno, da so eni 'za živo 

pokopališče'. Ko je nadebudna 

mladina tam žurala in se zade-

vala, pa jim spet ni bilo po volji. 

Je bilo premalo živo?

... da so se pred desetletji naši 

predniki borili proti tuji vino-

gradniški gospodi, ki je imela v 

lasti tričetrt Haloz in Slovenskih 

goric. Le kaj bi naši pradedje 

porekli danes, ko so se »XY & 

Söhne« pa »XY & Family« znova 

vgnezdili na naših tleh?! Dena-

cionalizacija je pokazala po-

sledice. Očitno se iz zgodovine 

nismo dovolj naučili.

Od torka do torka

Tadejev znakoskop
Sudoku � Sudoku

Izpolnite prazne kvadratke s številkami od 1 do 9. Pazite: vsaka 
številka se lahko v isti vodoravni ali navpični vrstici ter v istem 
manjšem kvadratu pojavi le enkrat.

Tednikova nagradna razrezanka � Kaj je na fotografiji?
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Sestavil: Tadej Šink, horarni astrolog

Velja za teden od 21. do 27. novembra
1 znak – slabo, 2 znaka – dobro, 3 znaki – odlično

 Ljubezen Posel Denar Zdravje
Oven �� ☺ €€ ���

Bik � ☺☺ €€€ ��

Dvojcka ��� ☺☺☺ €€ �

Rak � ☺☺ €€ ���

Lev � ☺☺ €€€ �

Devica ��� ☺ € ��

Tehtnica �� ☺☺☺ €€ ���

Škorpijon ��� ☺ €€ ��

Strelec �� ☺☺☺ € ���

Kozorog �� ☺ €€€ ��

Vodnar � ☺☺ €€ ���

Ribi ��� ☺ € ��

Da boste lažje ugotovili, vzemite v 
roke škarjice, razrežite fotografi jo po 
črtah in nato na novo sestavite kva-
dratke ter jih nalepite na papirnato 
podlago.

Pravilno sestavljeno razrezanko s 
svojimi podatki pošljite na naslov Radi-
o-Tednik, d. o. o., Osojnikova 3, 2250 
Ptuj, do ponedeljka, 27. novembra. 
Lahko jo tudi fotografi rate (skupaj s ku-
pončkom z izpolnjenimi osebnimi podat-
ki) in jo pošljete na elektronski naslov: 
tednik@radio-tednik.si.

Izmed tistih, ki nam boste poslali pravilno sestavljeno fotografi jo z izpol-
njenim kupončkom, bomo vsak teden izžrebali dobitnika lepe knjižne nagra-
de. Podarja jo Založba Učila. Zdaj pa veselo na delo.

Srečni izžrebanec Tednikove nagradne razrezanke je: 
Zala Brenholc, Nova ulica 6, Bakovci, 9000 Murska Sobota.
Knjižno nagrado prejme po pošti. Iskrene čestitke!

Tednikova nagradna razrezanka - kuponček

Ime in priimek: ______________________________________

Naslov: ____________________________________________

Pošta: _________________________________________

�

Torek, 21. november

17:00 Ormož, Grajska družinska kavarna, grad, Pogovorni 
večer Ko glava ne sledi telesu, ko telo ne sledi glavi, 
izvajalka Nataša Gregur

18:00 Vitomarci, večnamenska dvorana, Otroci pojejo sloven-
ske pesmi in se veselijo

18:00 Ptuj, Šolski center Ptuj, Vičava, Višja strokovna šola, 
strokovno izobraževalni dogodek Uspešna podjetniška 
zgodba, Lumar IG, d. o. o., Maribor

19:00 Ptuj, Zavod BodiDobro, Zvočna kopel s himalajski 
posodami in gongom, prijave marjan@zvocnakopel.si 
ali 051/440 990

19:00 Lenart, Knjižnica, Pravljice za odrasle

Sreda, 22. november

15:00 ambulantni trakt ginekološko-porodnega oddelka, 
Jesenski dan odprtih vrat ginekološko-porodnega 
oddelka

17:00 Ptuj, Knjižnica Ivana Potrča, predavanje Na poti k sebi, 
Defi nicija brezpogojne ljubezni in kako do nje

18:00 Ptuj, dominikanski samostan, 2. prireditev serije Zbiralci 
se predstavljajo – Franci Golob

18:00 Juršinci, Kulturna dvorana, Otroci pojejo slovenske 
pesmi in se veselijo

19:00 Ptuj, Mestni kino, Pogovor ob fi lmu Futura: Na odprtem, 
pogovor z ustvarjalci fi lma in strokovnimi delavci VDC 
Dornava in VDC Polž o inkluziji oseb s posebnimi po-
trebami v Kulturnem prostoru, za angažirani abonma in 
izven

Četrtek, 23. november

12:00 Slovenska Bistrica, viteška dvorana gradu, slovesna 
razglasitev Direktor, podjetnik in obrtnik leta 2017

17:30 Vitomarci, Turistična kmetija Pri Kapeli, 19. praznik 
občine Sv. Andraž, analiza mladega vina

18:00 Markovci, poročna dvorana, predavanje Biodinamika 
kot temelj nove kulture

Petek, 24. november
16:00 Stoperce, Dom krajanov, Cecilijin koncert skupin, ki 

ohranjajo ljudsko pesem
16:00 Vrhole, Dom krajanov, Druženje prostovoljcev RK s 

stanovalci bivalne enote SVZ Hrastovec na Vrholah
19:30 Ptuj, Mestno gledališče, predstava Iskrena spoved, Ena 

žlahtna štorija v gledališki predstavi

Mestni kino Ptuj

Sreda, 22. november: 13:00 Z dojenčkom v kino: Carrie Pilby; 
19:00 Pogovor ob fi lmu Futura: Na odprtem; pogovor 
z ustvarjalci fi lma in strokovnimi delavci VDC Dornava 
in VDC Polž o inkluziji oseb s posebnimi potrebami v 
kulturnem prostoru; za angažirani abonma in za izven.

Četrtek, 23. november: 19:00 Liffe po Liffu: Ubijanje svetega 
jelena.

Petek, 24. november: 16:00 Koko in velika skrivnost, predfi lm 
Ledeno kraljestvo, Olafova prigoda; 18:15 Čudo; 
20:30 Liffe po Liffu: Ubijanje svetega jelena.

Prireditvenik 

Foto: ČG
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P R I  P R O D A J A L C I H  Č A S O P I S O V

 POLITIKA –  Fenomen Serpentinšek: zakaj so Šarca podprli volilci desnice
 DOSJE –  Paradržavna mreža banksterja Mateja Narata
INTERVJU –  Dr. Andrej M. Poznič: pri Šarcu se kaže vsa tragika 

katoliškega vernika

www.reporte

IZ 

NOVE 

ŠTEVILKE

www.radio-ptuj.si    www.tednik.si
 

www.radio-ptuj.si    www.tednik.si
 

www.radio-ptuj.si    www.tednik.si
 

Na podlagi 60. člena Zakona o prostorskem načrtovanju (Uradni list 
RS, št. 33/07, 70/08 – ZVO-1B, 108/09, 80/10 – ZUPUDPP, 43/11 – 
ZKZ-C, 57/12, 57/12 – ZUPUDPP-A, 109/12, 35/13 – skl. US, 76/14 
– odl. US, 14/15 – ZUUJFO in 61/17 – ZureP-2) in 23. člena Statuta 
Mestne občine Ptuj (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 9/07) Me-
stna občina Ptuj objavlja 

JAVNO NAZNANILO
o javni razgrnitvi dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za enoti urejanja prostora RO06 Ptuj – Žabja 

vas – centralni del in RO07 Ptuj – Žabja vas – opekarna

1.
Javno se razgrne dopolnjeni osnutek Občinskega podrobnega pro-
storskega načrta za enoti urejanja prostora RO06 Ptuj – Žabja vas 
– centralni del in RO07 Ptuj – Žabja vas – opekarna (v nadaljnjem be-
sedilu: podrobni načrt), ki ga je izdelala družba Žiher projekt, d. o. o., 
št. projekta 21-OPPN/2017, v novembru 2017.

2.
Podrobni prostorski načrt določa merila in pogoje za posege v pros-
tor, med njimi zlasti za gradnjo novih objektov, merila in pogoje za 
urejanje okolja, javne gospodarske infrastrukture in za varstvo okolja.

3.
Javna razgrnitev dopolnjenega osnutka podrobnega načrta bo v času 
od torka, 28. 11. 2017, do vključno četrtka, 28. 12. 2017, v pro-
storih Mestne občine Ptuj, Mestni trg 1, Ptuj (sprejemna pisarna). 

4.
V času javne razgrnitve bo javna obravnava dopolnjenega osnutka 
podrobnega načrta izvedena v sredo, 13. 12. 2017, ob 16. uri, na 
sedežu Mestne občine Ptuj, Mestni trg 1 (velika sejna soba).

5.
V času javne razgrnitve lahko vsi zainteresirani podajo pisne pripom-
be in predloge k razgrnjenemu gradivu na naslov Skupna občinska 
uprava občin v Spodnjem Podravju, Mestni trg 1, 2250 Ptuj, ali pa jih 
na razgrnitvenem mestu vpišejo v knjigo pripomb. Rok za dajanje 
pripomb poteče s potekom javne razgrnitve.

6.
Javno naznanilo se objavi v časopisu Štajerski tednik Ptuj in na spletni 
strani Mestne občine Ptuj (www.ptuj.si).

Številka: 3505-1/2017
Datum: 16. 11. 2017 

Miran Senčar,
župan mestne občine Ptuj
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Informacije in rezervacije: 
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PRAZNIČNI JEDILNIK PRVE SLOVENSKE 
(MASTER)ŠEFINJE SARE RUTAR

Diši po zmagi

BOŽANSKE DOMAČE POTICE
Orehova ledena, lešnikova, pehtranova, 

kokosovo-čokoladna ali ocvirkova?

DARILA IZ VAŠE KUHINJE
Sladko in od srca

UŽITKI ZADNJIH DNI V LETU
Kako se sladkajo na tujem?

PRAZ
(M

Oreh
ko

PRP

kokokoko

ŽE V 

PRODAJI!
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se

tv
en
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ar Vse za  

lep vrt in 
čudovito 

okolico

Že v prodaji!

ZAMISLI ZA LEPŠI VRT: 
praktični nasveti in sveže zamisli

ZIMA PRIHAJA: 
kako zavarovati rastline pred škodljivimi vplivi mraza?

ZELENJAVNI VRT: 
kaj moramo upoštevati pri sajenju čebulčka in česna

Z VRTA NA KROŽNIK: 
rajsko jabolko ali kaki

 

 

 
 

Velika nagradna akcĳa Štajerskega tednika

Naj gostišče Podravja 2017
Kje imajo najokusnejše jedi? Kje vam postrežejo z nasmeškom in prijaznostjo? 

Pomagajte nam izbrati Naj gostišče 2017!

Generalni sponzor akcije Naj gostišče Podravja 2017:

Naj gostišče Podravja 2017

Gl
as

ov
al

ni
 k

up
on

Ime in priimek: _________________________________

Naslov: _________________________________________

________________________________________

Mali oglasi

STORITVE

PRODAJAMO razcepljena bukova 
drva vseh dimenzij in bukovo hlodo-
vino ter zelo kakovostne smrekove 
pelete, brezplačna dostava, ugodna 
cena. Horvat – drva, Moškanjci 1 d. 
Tel. 051 667 170.
PRODAM bukova drva, rezana na 
25, 33 ali 50 cm. Brezplačna dosta-
va. Telefon 051 322 240. Lesgrad, 
d. o. o., Klokočovnik 33, Loče.
UGODNO prodamo drva, smrekove 
pelete in brikete z dostavo. Prodamo 
tudi kurilno olje Petrol brez stroškov 
dostave. Tel. 031 444 154. Semine-
-SMMS, Ulica Ivana Gundulića 102, 
Križevci.

KMETIJSTVO

KUPIMO traktor, traktorsko prikolico 
in druge kmetijske priključke. Telefon 
041 358 960.
NESNICE, rjave, grahaste, črne, pred 
nesnostjo. Vzreja nesnic Tibaot, Ba-
binci 49, Ljutomer. Tel. 02 582 14 
01.
PRODAM štiri bikce simentalce, sta-
re 3 mesece, odstavljene od mleka, 
težke okrog 150 kg. Tel. 031 532 
785.

www.tednik.si                tednik@tednik.si

AKCIJSKA PONUDBA 
MESNICA FINGUŠT
KUPUJTE DOBRO IN POCENI,  

KUPUJTE V MESNICAH FINGUŠT.

Z VAMI ŽE OD LETA 1988!

Pragersko
Spodnji Gaj 9
Tel.: 02/80-39-150

@mesnineFinGust

BREZ KOSTI 
3,38 €/KG

ZORJENA  
SV. RIBA

(za toplotno obdelane 
jedi kot so dunajski 

 
4,95 €/KG

KRVAVICE 
IN 

KAŠNICE
SAMO  

4,48 €/KG
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VSE ZA KOLINE, VSE VRSTE DROBOVINE, 
NAKOCKANA HRBTNA SLANINA TER 

PRSA 
2,99 €/KG

PANIRANI 
SV. ZREZKI 
ZA 6 KOM 
3,50 €

PREKAJENA 

2,88 €/KG

MLETA 
GOVEDINA 
(TUDI ZA 

 
4,98 €/KG

www.radio-ptuj.si

Poslušajte nas
na svetovnem spletu

dvorana Golovec v Celju
sreda, 29. 11. 2017  
ob 20.00

KLIC  
DOBROTE

KJE
SEMDOMA?
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Vstopnice so na voljo na Škofijskih karitas. Info: 01/300 59 60 www.karitas.si

Ko tvoje zaželimo si bližine,
gremo tja, v ta mirni kraj tišine,
tam srce se tiho zjoče,
saj verjeti noče,
da te več med nami ni.
Čeprav tvoj glas se več ne sliši,
beseda tvoja v nas živi,
povsod te čutimo mi vsi ...
Med nami si!

ZAHVALA
Z bolečino v srcu nas je zapustil ljubi mož, oče, dedek, pradedek in tast

Miroslav Meško
ORMOŠKA CESTA 106
PTUJ
Iskrena hvala vsem vam, sorodniki in prijatelji, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti, 
darovali sveče, cvetje, za pogrebne maše in nam izrekli sožalje.
Hvala patru Janezu Kmetcu za opravljen obred in sveto mašo, pevcem za odpete žalostinke, 
gospe Hedviki za besede slovesa in pogrebnemu podjetju Ptuj.
V srcu boš vedno z nami!

Tvoji: žena Ivanka, hčerka Lidija z družino, hčerka Mirčika in sin Peter



Štajerski TEDNIK 21. 11. 2017     COLOR CMYK stran 24

Osebna kronika
Rojstva: Nuša Majcenovič, 
Ciril Metodov drevored 8, Ptuj 
– deček Tin; Nina Krušič, Ki-
car 44 a, Ptuj – deček Anej; 
Dajana Bandelj, Novo naselje 
29, Bistrica ob Dravi – dekli-
ca Kiara; Lidija Ačko, Tinjska 
Gora 7, Zgornja Ložnica – de-
ček Mark; Monika Puster Ki-
tak, Nad kanalom 1, Miklavž 
na Dravskem polju – deklica 
Ana; Nina Muhić, Ul. Vita Kra-
igherja 24, Maribor – deklica 
Lara; Visare Brojaj, Ob Dravi 
3, Ptuj – deček Brahim; Da-
niela Munda, Gajevci 39, Go-
rišnica – deček Anej; Natalija 
Pongračič, Kovača vas 78 a, 
Slovenska Bistrica – deček 
Vid; Janja Karo, Bresnica 60 
a, Podgorici – deček Tilen; 
Aleksandra Šimenko Golob, 
Mestni Vrh 111 a, Ptuj – de-
ček Tai; Renata Kozel, Janški 
Vrh 5, Ptujska Gora – deklica 
Zoja; Tamara Rožman, Dežno 
pri Podlehniku 1 f, Podlehnik 
– deček Mai; Gordana Dajč-
man, Ruška cesta 7, Maribor 
– deček Goran; Anita Ge-
rečnik, Apače 106, Lovrenc 
na Dravskem polju – deček 
Antej.
Umrli so: Marija Pukšič, roj. 
Habjanič, Zabovci 28, roj. 
1929 – umrla 9. novembra 
2017; Janja Gorišek, roj. 
Rubin, Ptuj, Vičava 124, roj. 
1932 – umrla 8. novembra 
2017; Vincenc Cvetko, Hla-
ponci 53, roj. 1934 – umrl 
10. novembra 2017; Janez 
Horvat, Muretinci 33, roj. 
1919 – umrl 10. novembra 
2017; Damjan Kuhar, Ptuj, or-
moška cesta 126, roj. 1968 
– umrl 9. novembra 2017; 
Nataša Petrušić, Ptuj, Žabjak 
66, roj. 1984 – 9. novembra 
2017; Franc Metličar, Slove-
nja vas 65 a, roj. 1974 – umrl 
9. novembra 2017; Terezija 
Macun, roj. Repič, Podvinci 
108, roj. 1940 – umrla 13. 
novembra 2017; Andrej Hor-
vat, Strmec pri Destrniku 9, 
roj. 1971 – umrl 12. novem-
bra 2017; Alojzij Cafuta, Oreš-
je 178, roj. 1940 – umrl 13. 
novembra 2017; Franc Pulko, 
Žetale 62 a, roj. 1943 – umrl 
14. novembra 2017; Marija 
Forštnarič, Markovci 25, roj. 
1967 – umrla 14. novembra 
2017; Marija Kostanjevec, 
roj. Ljubec, Bukovci 119, roj. 
1925 – umrla 15. novembra 
2017; Marija Borovnik, roj. 
Podgrajšek, Zadobrova 36 b, 
roj. 1929 – umrla 13. novem-
bra 2017.

Slovenija � Spolne zlorabe otrok na internetu

Ovaden 38-letnik, ki je za spolne 
namene pridobival mlajše od 15 let
Sodobne tehnologije so nam pri marsičem olajšale življenje, a je v primeru nepazljivosti prav zaradi njih potreben le tre-
nutek tudi zato, da naše življenje povsem spremenijo. Posebno pozornost pri rabi spleta je treba nameniti nadzoru otrok, 
ki naivno objavljajo marsikaj; v samo enem letu se je namreč za več kot polovico povečalo število primerov spolnega izko-
riščanja otrok preko interneta.

 V letu 2016 jih je policija zabe-
ležila kar 110, grozljiv pa je poda-
tek, da se na posnetkih prikazu-
jejo vedno mlajši otroci, tipična 
žrtev je deklica, stara od sedem 
do deset let.

Statistika zadnjih let kaže skrb 
vzbujajoč porast kaznivih dejanj 
zoper spolno nedotakljivost. V 
lanskem letu je slovenska policija 
obravnavala 356 takšnih prime-
rov, kar je v primerjavi z letom 
2015 znaten porast. Dve leti nazaj 
so namreč zabeležili 258 prime-
rov kaznivih dejanj zoper spolno 
nedotakljivost, kar pomeni, da 
je porast teh primerov v enem 
samem letu kar 38-odstoten. Del 
tega so tudi internetne zlorabe.

V večini primerov je sicer poli-
cija uspešna, preiskali so kar 87,1 
odstotka primerov, je pa skrb 
vzbujajoč podatek, da se je za 
več kot polovico povečalo šte-
vilo kaznivih dejanj spolnega na-
pada na osebo, mlajšo od 15 let. 
„Razlog za to je uvajanje novih 
metod dela, predvsem usmerja-
nje dela policije k strokovnemu 
obravnavanju žrtev in intenziv-
nejše mednarodno sodelovanje. 
To se kaže predvsem v številu 
ugotovljenih identitet otrok na 
posnetkih spolnih zlorab preko 
interneta (113 primerov v letu 
2016 in 52 primerov leto prej), 
pa tudi v številu kaznivih dejanj, 
povezanih s spolnim izkorišča-
njem otrok prek interneta, ki se 
je povečalo z 69 na 110. Policija si 

je prizadevala, tudi v sodelovanju 
z zunanjimi ustanovami, omejiti 
dostop do tovrstnega gradiva na 
internetu in s tem zaščititi zlora-
bljene otroke ter preostale otro-
ke, ki bi lahko na spletu naključno 
naleteli na sporno gradivo. S 30 
na 43 se je povečalo število kazni-
vih dejanj spolnega nasilja, z 12 na 
sedem primerov pa se je zmanj-
šalo število kršitev spolne nedo-
takljivosti z zlorabo položaja,“ 
pojasnjuje tiskovni predstavnik 
PP Maribor Miran Šadl. 

Čeprav precej staršev na te 
zadeve gleda z distance, v pre-

pričanju, da so to zadeve, ki se 
ne dogajajo pogosto, je dejstvo, 
da je bilo precej takšnih primerov 
odkritih tudi v naši neposredni 
bližini. Prav zato na policiji opo-
zarjajo: nadzorujte otroke pri 
rabi interneta, v zasebnosti otro-
ških sob se lahko dogaja marsi-
kaj, kar ne nazadnje lahko vodi 
tudi v tragedijo.

Oktobra prijeli 
38-letnika, ki je bil 
zaradi enakih zadev 
že obsojen

Konec oktobra letos so mari-
borski policisti zaradi utemelje-
nega suma storitve več kot 30 

kaznivih dejanj posesti in posre-
dovanja posnetkov spolnih zlo-
rab otrok ter kaznivega dejanja 
pridobivanja oseb, mlajših od 
petnajst let, za spolne namene 
ovadili 38-letnika. Kriminalisti 
Sektorja kriminalistične polici-
je Policijske uprave Maribor so 
zaključili večmesečno preiskavo s 
področja kaznivih dejanj posesti 
in posredovanja posnetkov spol-
nih zlorab otrok in kaznivih de-
janj pridobivanja oseb, mlajših od 
petnajst let, za spolne namene.

38-letni moški iz okolice Mari-
bora je na družbenem omrežju 
Facebook preko svojega lažne-
ga profi la od več deset otrok in 
mladoletnikov z območja Slove-
nije in Hrvaške s preslepitvijo in 
nagovarjanjem pridobil njihove 

fotografi je, na katerih so goli, 
in videoposnetke njihovega sa-
mozadovoljevanja. Te vsebine je 
pošiljal naprej. Pri preiskavi so 
kriminalisti ugotovili tudi, da je 
osumljeni otrokom in mladolet-
nim žrtvam posredoval posnetke 
svojega golega telesa.

Toliko bolj je skrb vzbujajoč 
podatek, da gre za specialnega 
povratnika, ki je bil za istovrstna 
kazniva dejanja 1. junija letos že 
pravnomočno obsojen na eno 
leto in tri mesece zapora, s pre-
izkusno dobo štirih let. Osumlje-
ni je v nekaj dneh po podani prvi 
kazenski ovadbi in zasegu mobil-
nega telefona kupil nov telefon 
in v dobrem mesecu ponovno 
vzpostavil stik z isto mladoletno 
žrtvijo, za katero je bil predhod-
no ovaden.

Na Facebooku je ustvaril več 
profi lov, med drugim z imeni 
SCHMATA NOSKO in SCHMATTA 
NOSKO.

Kriminalisti pa pozivajo vse, ki 
bi jim moški iz navedenih profi -
lov posredoval posnetke spolnih 
zlorab otrok, da to prijavijo poli-
ciji. Če med brskanjem po spletu 
naletite na sumljive posnetke, pa 
lahko to prijavite tudi na Spletno 
oko.

Ovadenemu 38-letniku grozi 
kazen zapora do 8 let. Postavlja 
se tudi vprašanje, ali so storilci 
morda prevečkrat milo kazno-
vani s pogojnimi kaznimi in so 
(tudi zato) povratniki. Najstrožja 
je kaznovalna politika v Saudski 
Arabiji, kjer povratnika tega ka-
znivega dejanja celo usmrtijo.

Danes se bo predvsem na jugoza-
hodu pooblačilo, drugod bo zmerno, 
ponekod tudi pretežno oblačno. Za-
pihal bo jugozahodnik. Najnižje jut-
ranje temperature bodo od -3 do 2, v 
alpskih dolinah do -5, ob morju okoli 
6, najvišje dnevne od 6 do 13 °C.

Obeti
V sredo in četrtek bo na vzhodu 

večinoma sončno, drugod zmerno 
do pretežno oblačno. V hribovitem 
svetu zahodne Slovenije bo pred-
vsem v četrtek občasno možen 
rahel dež. Še bo pihal jugozahodni 
veter. Topleje bo.

Vremenska slika
Nad zahodno, južno ter deloma 

osrednjo Evropo je območje viso-
kega zračnega tlaka. S severozaho-
dnim vetrom k nam priteka suh in 
postopno spet toplejši zrak.
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Cecilije (22.) grmenje,
dobre letine znamenje.
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Napoved vremena za Slovenijo

Foto: Črtomir Goznik

Najpomembnejša vloga pri zaščiti otrok pred spolnimi zlorabami je seveda na plečih staršev, ki pa pre-
večkrat, da bi si zagotovili nekaj minut miru, otroka enostavno prepustijo računalnikom, mobilnikom in 
virtualnemu svetu, ki je lahko še kako nevaren.

Na čelu nadzornikov še naprej ostajata dosedanja predsednica, nek-
danja političarka in upokojena ekonomistka Marija Magdalenc ter pod-
predsednik Matevž Cestnik, direktor uprave občine Gorišnica. Za izvolitev 
sta prejela večino glasov na seji prisotnih nadzornikov. Vseh skupaj jih je 
šest. Mestna občina (MO) Ptuj ima kot največja lastnica dve predstavnici, 
ob Magdalenčevi še Andrejo Komel, direktorico uprave MO Ptuj. Občine 
lastnice na levem bregu Drave zastopa Cestnik, občine z desnega brega 
pa direktorica hajdinske občinske uprave Valerija Šamperl. Med nadzor-
niki sta tudi dva predstavnika zaposlenih: Matej Toplak, ki je predsednik 
sveta delavcev, in Marjan Krojsl. Nadzorni svet ima štiriletni mandat.

Težnja aktualnega vodstva MO Ptuj naj bi sicer bila, da bi mesto prve 
nadzornice v podjetju zasedla direktorica mestne uprave Komelova. A so 
izvoljeni nadzorniki odločili drugače in dosedanjo predsednico Marijo Ma-
gdalenc podprli z neomajno večino.

Ptuj � Prva seja nadzornikov Komunale

Magdalenčeva ostaja 
predsednica
V sredo so se na prvi konstitutivni seji srečali novoizvo-
ljeni člani nadzornega sveta (NS) Komunalnega podjetja 
(KP) Ptuj.
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